
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
11/I/2009. 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült a Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2009. június 17-én 
/szerda/ 14 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 
 Önkormányzat részéről:  

Csóti Péter, Faludi Tamás, Fogl András, Dr. Kiss Tibor, Nagy Imréné, Nyerges 
Benjamin, Oláh Péterné képviselők, Terbe Zoltán polgármester, Szabóné Csábrády 
Anikó és Dósai Imre alpolgármesterek /10 fő – 55,56%/  
 
Farkas Zoltán, Farkas Mihály, Leiz Sándor, Szikora Lajosné képviselők később 
érkeznek, 
 
 
Abonyi Henrik, Mózer Gyula, Dr. Szabó Lajos, és Kolompár Orbán képviselők 
jelezték távolmaradásukat, igazoltan vannak távol. 
 

Jelen vannak továbbá: 
Dr. Tóth Mária jegyző, Váradiné dr. Tóth Zsuzsanna aljegyző, dr. Égető Annamária, 
Gulyás Jánosné, Erdélyiné Nyerges Éva és Béres László bizottsági referensek, 1./ 
napirendhez Györgyi Károly és Teleki Katalin az ÉPNBER Kft. képviseletében, 2./ 
napirendhez Valkai Ottó Kiskunmajsai Rendőrőrs parancsnoka,  
 
 

Terbe Zoltán polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy 10 képviselő 
jelen van, az ülés határozatképes és azt megnyitotta. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Csóti Péter és Dr. Kiss Tibor képviselőket javasolta és kérte, aki 
ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.  
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 2 tartózkodás mellett – 
elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
 
Terbe Zoltán polgármester ismertette a napirendi javaslatot kérte, hogy a 11./ napirend 
alpontjaként kerüljön felvételre a Településfejlesztési döntés településszerkezeti terv 2009. 
évi módosításáról szóló előterjesztés, a 13./ napirend b) pontjaként Majsai Nyári Fesztivál 
keretösszegének felosztása, 13./ napirend c) pontjaként Az ,,Iskolabusz” további üzemeltetési 
feltételei. Továbbá kérte, hogy 11./ napirend a) pontja A TIOP-2.1.2-07/1-1008-0007 számú 
,,Kistérségi járóbeteg-szakellátó központ kialakítása a kiskunmajsai kistérségben” című 
pályázat lebonyolításához szükséges Egészségügyi Központ épületének apportjáról szóló 
előterjesztés kerüljön levételre, mivel az APEH állásfoglalása nem érkezett meg az 
apportálandó ingatlan áfá-jával kapcsolatban. 
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Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kérem a képviselőket, aki egyetért a napirendi javaslattal az 
elhangzott módosításokkal együtt, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta 
a napirendet. 
 

N a p i r e n d 
 
1./ Előterjesztés az Ipari park vízvezeték, szennyvízcsatorna és csapadékvíz elvezető csatorna 

építésére beérkezett közbeszerzési ajánlatok elbírálása 
Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
 

2./ Beszámoló a Kiskunmajsa Város Önkormányzat közbiztonsági helyzetéről 
Előadó: Dósai Imre alpolgármester 
 

3./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
 

4./ …./2009. (….) rendelet-tervezet Kiskunmajsa Város Önkormányzatának 
menetrendszerinti helyi autóbusz-közlekedés viteldíjáról szóló 22/2001. (X.31.) Ktr. 
módosítása 
Előadó: Béres László bizottsági referens 

 
5./ …./2009. (….) rendelet-tervezet az Önkormányzat vagyonáról és vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló 13/2007. (V.01.) számú rendelet módosítása 
Előadó: dr. Tóth Mária jegyző 

 
6./ A Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium módosított intézményi 

minőségirányítási programjának jóváhagyása 
Előadó: dr. Égető Annamária bizottsági referens 

 
7./ Hatósági Osztály – Népjóléti Csoport előterjesztései 

Előadó: Erdélyiné Nyerges Éva bizottsági referens 
 
a) Új tanyagondnoki szolgáltatás kapcsán beszerzett gépjármű ÁFA tartalmának 

biztosítása iránti kérelem a Többcélú Kistérségi Társulás részéről 
b) Kistérségi Szociális Intézmény garázsépítési kérelme 
c) Fogorvosok átköltöztetésével járó költségek fedezetére kérelem 
d) Szociális bérlakás iránti kérelmek 

 
8./ Hatósági Osztály – Műszaki Csoport előterjesztései 

Előadó: Béres László bizottsági referens 
a) Intézményi felújítások 
b) A Furafol Hungary Kft. kérelme 
c) Zártkerti utak önkormányzati tulajdonba adása 
 

9./ Pénzügyi Osztály előterjesztései 
Előadó:  Gulyás Jánosné bizottsági referens 
a) SZJA jövedelemkülönbség mérséklés elszámolása 
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b) Prémiumévek program előirányzatának lebontása 
c) Intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített keretösszeg lebontása 
d) Arany János Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde többletbevétel felhasználásai 

kérelme 
 

10./ Tájékoztató a város sportéletének helyzetéről 
Előadó: Egészségügyi, Szociális és Sport Bizottság elnöke 

 
11./ Kiskunmajsa Város Polgármesterének előterjesztései  

Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
a) ,,Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés -Innovatív intézményekben-„ című 

nyertes pályázat (TÁMOP-3.1.4/08/2) támogatási szerződésének jóváhagyása 
b) Bács-Kiskun Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány alapító okiratának módosítása  
c) Tájékoztató a Közösségi közlekedés komplex fejlesztése pályázat esőbeálló építési 

projekt elem közbeszerzési eljárásáról 
d) Településfejlesztési döntés a településszerkezeti terv 2009. évi módosításához 
 

12./ Beszámoló a Vakáció Kht működéséről 
Előadó: Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester  

 
13./ Kiskunmajsa Város Alpolgármesterének előterjesztései 

Előadó: Dósai Imre alpolgármester 
 

a) Előterjesztés az Európai  Mobilitási Hét-hez történő csatlakozásról 
b) Majsai Nyári Fesztivál keretösszegének felosztása 
c) Az ,,Iskolabusz” további üzemeltetési feltételei 
 

14./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal munkájáról 
Előadó: dr. Tóth Mária jegyző 
 

15./ …./2009. (….) rendelet-tervezet az Önkormányzat 2009. évi költségvetését megállapító 
3/2009. (II.27.) számú rendelet módosításáról 
Előadó: Gulyás Jánosné osztályvezető 

 
16./ E g y e b e k 
 
17./ Előterjesztés az ápolási díj ügyben érkezett fellebbezési kérelemről /Zárt ülés anyaga./ 

Előadó: Erdélyiné Nyerges Éva bizottsági referens 
 
 
1./ N a p i r e n d 

Előterjesztés az Ipari park vízvezeték, szennyvízcsatorna és csapadékvíz elvezető 
csatorna építésére beérkezett közbeszerzési ajánlatok elbírálása 
Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
/Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 

Terbe Zoltán polgármester 
Köszöntöm az Épinber Kft. képviselőit. Sajnos a közbeszerzési pályázatunk olyan eredményt 
hozott, ami alapján véleményem szerint nem tudunk eredményt hirdetni.  
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A legtöbb pontot elért és győztesnek megjelölt vállalkozás, olyan vállalási összeget tett, amit 
az önkormányzatunk nem tud finanszírozni az ipari parkban rendelkezésünkre álló pénzügyi 
keretekből. Ezért meg kell ismételnünk a pályázati kiírást, aminek feltételeiről a 
Településfejlesztési Bizottság már döntött.  
 
Béres László bizottsági referens 
A Településfejlesztési Bizottság javasolja a pályázat új kiírását azzal, hogy az ár legyen a 
meghatározó a közbeszerzésnél. Ezen kívül fixálta a kötbér mértékét, idejét és egyéb 
feltételeket, de ezek nem lesznek a pontozás része. A bírálati szempont a legalacsonyabb ár.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Annak érdekében, hogy eredményt tudjunk hirdetni ezen a területen, azt az álláspontot 
fogadta el a bizottság – és ez kerül kiírásra – hogy meghatározzuk azokat a peremfeltételeket, 
amiket korábban a pályázat benyújtóra bíztunk, és egyetlen bírálati szempontot, az ajánlati 
árat vesszük figyelembe.  
 
Kérem a képviselőket, aki egyetért a Kiskunmajsa ipari park vízvezeték, szennyvízcsatorna és 
csapadékvíz-elvezető csatorna tárgyú közbeszerzési eljárás eredménytelenné nyilvánításával, 
kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
 
176/2009. sz. határozat 
Ipari park vízvezeték, szennyvízcsatorna és csapadékvíz  
elvezető csatorna építésére beérkezett közbeszerzési  
ajánlatok elbírálása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a Kiskunmajsa ipari park 
vízvezeték, szennyvízcsatorna és csapadékvízelvezető csatorna tárgyú közbeszerzési eljárást 
eredménytelennek nyilvánítja a Kbt. 92. §. c) pontja alapján, mivel az összességében 
legelőnyösebb ajánlatot tevő BAU-TEAM Kft. nem tett a rendelkezésre álló anyagi fedezet 
mértékére tekintettel megfelelő ajánlatot. 
Új közbeszerzési eljárás lebonyolítását rendeli el. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
/Oláh Péterné képviselő megérkezett, jelen van 11 fő./ 
 
2./ N a p i r e n d 

Beszámoló a Kiskunmajsa Város Önkormányzat közbiztonsági helyzetéről 
Előadó: Dósai Imre alpolgármester 
/Írásos előterjesztés mellékelve./ 
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Dósai Imre alpolgármester 
Köszöntöm az itt megjelent Valaki Ottó alezredest a Kiskunmajsai Rendőrőrs parancsnokát. 
A beszámolóban leírt jó közbiztonsági mutatók annak is köszönhetők, hogy a közrend és 
közbiztonság területén működő közbiztonsági szervek, civil szervezetek és önkormányzat jó 
együttműködést tanúsítottak az elmúlt év során. Köszönetemet fejezem ki a polgárőr, a 
közterület-felügyelet munkája iránt és a rendőrség tevékenységéért.  

 
Nagy Imréné képviselő 
Az elmúlt évben a rablások számának csökkenése figyelhető meg és az elkövetőket elfogták. 
A művelődési házba is betörtek, az elkövetőket a rendőrség megtalálta. Mit tud tenni a 
rendőrség a további tevékenységük megelőzése érdekében?  

 
Valkai Ottó alezredes Kiskunmajsai Rendőrőrs parancsnoka 
A feladatunk az, hogy felderítsük a bűntényeket, ezek a személyek a továbbiakban is a 
látókörünkben maradnak és figyelemmel kísérjük a jogi eszközök és lehetőségek keretein 
belül.  
 
Fogl András képviselő 
Országos probléma a rendőrlétszám alacsony mivolta, mi ennek az oka?  
Alpolgármester úr előterjesztése tartalmazza, hogy az elmúlt 4 évben a rendőrség részéről 
nem volt ilyen beszámoló. Az én emlékezetem szerint minden évben volt a rendőrkapitányság 
részéről beszámoló. Én, mint képviselő kevésbé ismerem a bűnmegelőzéssel foglalkozó 
civilszervezetek munkáját - amire az Alpolgármester úr is hivatkozik – mi az a kézzel fogható 
program, erről kaphatunk-e tájékoztatást? Én személy szerint nem látom ezt a szoros 
együttműködést, attól tartok, hogy a lakosság sem ismeri. Azokat az összegeket, amiket a 
bűnmegelőzésre szánunk közvetve vagy közvetlenül, rutinszerűvé vált az önkormányzat 
részéről. Alpolgármesternek a térfigyelőrendszer kiépítésével kapcsolatos véleményével 
vitatkozom, továbbra is tartom azon véleményemet, hogy a közbiztonság csak egy szegmense 
a rendszer kiépítése és nem fogja megoldani az összes problémát. Sokkal inkább a személyes 
kapcsolatokra és szakmai együttműködésre szeretném a hangsúlyt fektetni.  
 
Valkai Ottó alezredes Kiskunmajsai Rendőrőrs parancsnoka 
A létszámhiány országos tendencia, az okai az anyagi és erkölcsi megbecsülés nem vonzó a 
fiatalok számára, az utóbbi időben a szolgálati törvény kapcsán többen elmentek nyugdíjba. 
Vannak biztató jelek, a rendőr szakközépiskolából jönnek a fiatalok, remélem 2 – 3 év múlva 
újra elérjük a 30 fős létszámot.  
 
Dósai Imre alpolgármester 
A beszámoló 2007-ben, 2008-ban és most is megtörtént, az előterjesztésben az előző ciklusról 
volt szó. Milyen együttműködés van a tanyagondnoki szolgálat és a rendőrség között, 
megállapodást kötöttünk a rendőrséggel, hogy a tanyagondnokok bizonyos rendszerességgel 
elviszik magukkal a járőrözőket, hogy ott is legyen rendőri felügyelet. A visszajelzések 
alapján jó hatása van az együttes járőrözéseknek.  
A térfigyelőkamerákkal kapcsolatosan egyetértek a szakmai álláspontokkal, mindenhol 
kiemelték a pozitív tapasztalatokat, hogy jelentősen visszaesett a bűnelkövetés és jelentősen 
javult a felderítés aránya. Kiskunmajsán, még ha dicséretesek is a statisztikai adatok, 
bizonyára mindenki azt érzi, van mit javítani ezen a téren. Ehhez fontos lenne a 
térfigyelőrendszer kiépítése, ezért továbbra is figyelemmel fogam kísérni a pályázati 
lehetőségeket.  
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Nagy Imréné képviselő 
A beszámoló tartalmazza, hogy visszaélés okirattal bűncselekmények száma 2-ről – 53-ra 
növekedett, ez miben nyilvánul meg, mely okiratokról van elsősorban szó? 
 
Valkai Ottó alezredes Kiskunmajsai Rendőrőrs parancsnoka 
Erre egy gyakorlati példát említek, ha az elkövető eltulajdonít egy személygépkocsit, ezáltal 
elköveti a jármű önkényes elvételét és abban 5 hatóság által kiállított okirat is volt, akkor még 
5 bűncselekményt követ el. Ezért emelkedtek meg a statisztikai számok.  
 
Nagy Imréné képviselő 
Az előterjesztés tartalmazza, hogy a rendőrség erősíteni kívánja a környezetvédelemmel 
kapcsolatos szerepvállalását és folytatni kívánják a családon belüli erőszak elleni fellépést, 
mit jelent ez? Én továbbra is figyelemmel fogom kísérni a térfigyelőkamerák kiépítését. Az 
ügyelet megszűnésével kapcsolatoson, nagyon sokan nem tudják, hogyan lehet segítséget 
kérni a kiskunmajsai Rendőrőrsön, erre vonatkozóan legyen szíves információt adni a 
lakosságnak.  
 
Valkai Ottó alezredes Kiskunmajsai Rendőrőrs parancsnoka 
A környezetvédelem területén úgy kívánunk részt venni, hogy a rendőrkollegák nyitottabb 
szemmel járnak a közterületen és fellépnek a szemetelőkkel, illegális hulladéklerakókkal 
szemben és értesítik az illetékes hatóságokat. A családon belüli erőszak esetén általában a 
rendőr megy a helyszínre, jogi lehetőségeink bizonyos szintig adottak, azzal mi élünk és 
jelzést adunk illetékes hatóságnak, hogy tegyék meg általuk előírtakat.  
Az elérhetőségünkkel kapcsolatban, már több mint egy éve nincs ügyelet a Kiskunmajsai 
Rendőrőrsön, úgy gondolom ezt a lakosság elég jól megszokta és talán meg is értette. A 
kaputelefon továbbra is működik, aki személyesen akar, kíván bejelentést tenni. A rendőr 
járőrnél jelez a szolgálati telefon, meg tudja beszélni mi a problémája, vagy pedig a kollega 
odamegy az őrshöz és segít intézkedni. Az állandóan hívható mobilszám: 06/20/539-8533-as, 
inkább ezt hívják mint a 107-es vagy a 481-207-es telefonszámot. 
 
Fogl András képviselő 
Javasolom, rövid távú cselekvési program készüljön a Kiskunmajsa város közbiztonságról, 
legalább a 2010 – 2011-es időszakra vonatkozóan. Mind azok, amik most felvetődtek a 
rendőrség, polgárőrség együttműködése, a civil szervezetek, önkormányzat szerepe, a 
térfigyelőkamerák rendszere, a gyermékvédelmi feladatok. Legyen egyértelmű világos 
programunk arra, hogy mit akarunk tenni. Hangsúlyozom, az a közbiztonság, amit az emberek 
a saját bőrükön éreznek, nem a statisztika érdekli őket.  
A határozati javaslat kerüljön kiegészítéssel azzal, hogy az Alpolgármester úr kerüljön 
megbízásra egy 2010-2011. évre szóló közbiztonsági cselekvési terv elkészítésével. 
 
Terbe Zoltán polgármester 
A magam részéről is köszönetet mondok a rendőrség munkájáért, azért hogy Kiskunmajsán a 
közbiztonság ilyen színvonalon valósul meg.  
Kérem a képviselőket, aki egyetért a határozati javaslattal és annak azon kiegészítésével, hogy 
az Alpolgármester úr kerüljön megbízásra a 2010-1011. évre szóló közbiztonsági cselekvési 
terv elkészítésével, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
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177/2009. sz. határozat 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat közbiztonsági  
helyzetéről beszámoló 
 

H a t á r o z a t 
 

1./ Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Rendőrségről 
szóló 1994. évi XXXIV. tv. 8.§ (4) bekezdése alapján tett rendőrségi beszámolót 
Kiskunmajsa Város közbiztonsági helyzetéről. Felkéri a Kiskunmajsai Rendőrőrs 
vezetését, hogy tegyenek meg mindent a kedvező bűnügyi tendencia megőrzéséért, 
melyhez a továbbiakban is szoros együttműködést vállalunk. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő:  folyamatos 
 

2./ Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza Dósai Imre 
alpolgármestert, hogy a 2010-2011-es évre szóló Közbiztonsági cselekvési tervet készítse 
el. 
Felelős : Dósai Imre alpolgármester 
Határid ő: 2009. december 31. 

 
 
3./ N a p i r e n d 

Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
/Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 

Terbe Zoltán polgármester 
A 82/2009. sz. határozattal kapcsolatosan a következő tájékoztatást adom: Varga Zoltán 
Önkormányzati miniszter eredményt hirdetett a pályázatról, mely a minisztérium honlapján 
került ismertetésre. Ezen tájékoztató alapján országosan 44 pályázat nyert támogatást - Bács-
Kiskun megyében kettő Felsőszentiván 917.000,- Ft-ot, Kiskunfélegyháza 8 millió forintot – 
Kiskunmajsa Város Önkormányzata nem nyert ezen a pályázaton.  
 
Fogl András képviselő 
Polgármester úr jelezte az előterjesztésben, hogy az ipari park útépítésével kapcsolatosan 
szóbeli tájékoztatást kíván adni a testületnek.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Tudomásom szerint a győztes a Magyar Aszfalt Kft. még nem írta alá a kiviteli szerződést, a 
felmerült kérdéseket tisztázni kell.  
 
Faludi Tamás képviselő 
Meddig lehet a szerződést megkötni, a határidő erre vonatkozóan mi volt? 
 
dr. Tóth Mária jegyző 
A szerződéskötés lehetséges első napja 2009. június 15-e volt a pályázat kiírása szerint. A 
Magyar Aszfalt Kft-vel az ÉPINBER Kft. felvette a kapcsolatot és várjuk a hivatalos válaszát 
a szerződés aláírásáról vagy attól való elállástól. Maximum idő nincs, hogy meddig lehet 
megkötni a szerződést. 
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/Farkas Zoltán képviselő kiment./ 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Az érintett céggel felvesszük a kapcsolatot és a szükséges lépéseket megtesszük. 
 
Fogl András képviselő 
Az önkormányzat határozzon meg egy időpontot, hogy meddig kíván egyeztetni a 
közbeszerzést elnyerő céggel, amennyiben ez nem jön létre, azonnal kezdeményezzük a 
közbeszerzési eljárás ismételt elindítását.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérek javaslatot az időpontra vonatkozóan. 
 
Fogl András képviselő 
Az időpontra a javaslatom június 22-én 16 óra. 
 
Faludi Tamás képviselő 
Kérdezem, milyen kérdései, aggályai vannak a Magyar Aszfaltnak? 
 
dr. Tóth Mária jegyző 
Az ÉPINBER Kft. felé jelezte a Magyar Aszfalt, hogy az ajánlatában elfogadta és aláírta, 
hogy a pályázat feltételeit ismeri és elfogadja, ám később gondolta végig a szerződéses 
feltételt. A projekt utófinanszírozású, ezt azt jelenti, hogy az önrészt az önkormányzat kifizeti, 
a számla 50 %-át közvetlenül a támogató szervezettől fogja megkapni a kivitelező cég, ehhez 
még kitétel, hogy amennyiben a támogató szervezet átutalása a pályázati útmutatóhoz képest 
bármilyen okból kifolyólag késedelmesen történik meg, úgy késedelmi kötbér és egyéb 
igénnyel nem léphet fel Kiskunmajsa Város Önkormányzatával szemben. Azt a feltételt, hogy 
30 napon belül nem biztos, hogy hozzájut a pénzéhez, ezt tartja sérelmesnek, de az 
ajánlatában elfogadta.  
 
Faludi Tamás képviselő 
A pályázati kiírások azt tartalmazták, hogy az önkormányzatunk előleget nem fizet.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Nem előlegről van szó, hanem minden támogatásnál a kifizetendő összeg bizonyos százaléka 
az önerő, azt nekünk kell átutalni a vállalkozó számára. A másik része pedig pályázati forrás, 
amit az irányító hatóságtól átutalnak számukra. 
 
Kérem a képviselőket, aki egyetért a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámoló elfogadásával, kézfeltartással szavazzon. 
 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozza. 
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178/2009. sz. határozat 
Beszámoló a lejárt határidejű határozatok  
végrehajtásáról 
 

H a t á r o z a t 
 
- 342/2008. sz. határozat 

Arany János Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde konvektorok karbantartásával kapcsolatos 
kérelme 

- 82/2009. sz. határozat 
A helyi önkormányzatok fenntartásában lévő sportlétesítmények felújításának támogatására 
benyújtandó pályázat 

- 86/2009. sz. határozat 
Ipari park vízvezeték, szennyvízcsatorna és csapadékvíz elvezető csatorna építés 
ajánlattételi felhívása 

- 89/2009. sz. határozat 
Vagyonrendelet módosítása 

- 90/2009. sz. határozat 
2008. évi intézményi pénzmaradványok jóváhagyása 

- 91/2009. sz. határozat 
Szervezeteknek, társadalmi önszerveződéseknek és magánszemélyeknek 2008-ban nyújtott 
céljellegű támogatások elszámolása 

- 92/2009. sz. határozat 
A 2008. éves ellenőrzési jelentés elfogadása 

- 93/2009. sz. határozat 
A 2008. éves összefoglaló jelentés elfogadása 

- 109/2009. sz. határozat 
Szemétszállítási díjkedvezmények fedezetére keretösszeg elkülönítése 

- 113/2009. sz. határozat 
Iparhegyi u. 8. I/1. és I/3. sz. lakásokra vételi ajánlat megtárgyalása 

- 121/2009. sz. határozat 
Helyi autóbusz menetrend módosítása 

- 122/2009. sz. határozat 
Üdülőfalu mellett ingatlanok felajánlása megvételre 

- 137/2009. sz. határozat 
Ügyészségi megkeresés a Majsai Mentő Alapítványnál végzett törvényességi felügyeleti 
vizsgálat tárgyában 

- 141/2009. sz. határozat 
MFB refinanszírozott hitel közbeszerzési eljárásának ajánlati felhívására érkezett ajánlat 
értékelése  

- 142/2009. sz. határozat 
OTP Bank Nyrt. Dél-alfödli Régió Kiskunmajsai Fiókjával Önkormányzati 
Bankszámlaszerződés megkötéséről 

- 143/2009. sz. határozat 
OTP Bank Nyrt-vel (6000 Kecskemét, Szabadság tér 5.) Folyószámla-hitelkeret szerződés 
megkötéséről 

- 146/2009. sz. határozat 
Ipari park útépítésére beérkezett Magyar Aszfalt Kft. ajánlatának elfogadása 
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- 147/2009. sz. határozat 
Ipari park közvilágítás kiépítésére beérkezett Észak-Budai Tervező-, Szerelő-, Szolgáltató 
Zrt. ajánlatának elfogadása 

- 148/2009. sz. határozat 
Jelzőlámpás Gyalogátkelőhely építésére beérkezett Signálterv Kft. ajánlatának elfogadása 

- 149/2009. sz. határozat 
Központi buszváró építésére beérkezett ajánlat megtárgyalása 

- 150/2009. sz. határozat 
TEUT pályázat benyújtásának megtárgyalása 

- 151/2009. sz. határozat 
TEKI pályázat benyújtásáról 

- 152/2009. sz. határozat 
CÉDE pályázat benyújtásáról 

- 170/2009. sz. határozat 
Intézményi szakmai napok támogatása 

- 173/2009. sz. határozat 
Kistérségi Társulás által elnyert iskolabusz működtetésével kapcsolatos tárgyalások 
lebonyolítása 

 
- A képviselő-testület a 45/2009. számú határozat teljesítésének határidejét 2009. július 31-
re módosította. 

 
4./ N a p i r e n d 

…./2009. (….) rendelet-tervezet Kiskunmajsa Város Önkormányzatának 
menetrendszerinti helyi autóbusz-közlekedés viteldíjáról szóló 22/2001. (X.31.) Ktr. 
módosítása 
Előadó: Béres László bizottsági referens 
/Írásos előterjesztés mellékelve./  

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, észrevétel nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a rendelet-
tervezetet. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
rendeletét alkotja. 
 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat képviselő-testületének 

20/2009.(VI.21.) rendelete 
a menetrendszerinti helyi autóbusz-közlekedés viteldíjáról 

 szóló 22/2001. (X.31.) rendeletének módosításáról 
 
 

Kiskunmajsa Város Képviselő-testülete a helyi Önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv. 16. 
§ (1) bekezdése és az árak megállapításáról szóló 1990. évi LXXXVII. tv. 7. §-ában kapott 
felhatalmazás alapján a menetrendszerinti helyi autóbusz-közlekedés viteldíjáról szóló 
22/2001. (X.31.) rendeletét ( továbbiakban R )az alábbiak szerint módosítja: 
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1.§ 
 

A R. 3. §  helyébe a következő rendelkezés lép: 
 

(1) A helyi menetrend szerinti személyszállítás teljes hosszán érvényes viteldíjak 2009. 
július 1-től a következők: 
 
a,  Egy utazásra érvényes vonaljegy:      90  Ft 
b,  Egy havi teljesáru bérletjegy:   2495  Ft 
c,  Kedvezményes egy havi bérletjegy:  785  Ft 
d,  Kedvezményes 4 havi bérletjegy:   3140  Ft  
e,  Kedvezményes 7 havi bérletjegy:    5495  Ft 
f,  Kedvezményes 8 havi bérletjegy:                         6280  Ft      
 

(2) A havi és többhavi bérletjegyek a naptári hónap, illetve a kezdő hónap első napján 
0,00 órájától a bérletidőszakot követő hónap 5-én 24,00 óráig érvényesek.  
 

(3) Az árak bruttó árak, melyek tartalmazzák a szolgáltatás 25 %-os ÁFA tartalmát, 
valamint a biztosítási díjakat.  
 

(4) Az utazási kedvezmények körét a közforgalmú személyszállítási utazási 
kedvezményekről szóló 139/2006. (VI.29.)  Korm. rend. tartalmazza.  
 

(5) Az autóbuszon szájkosárral és pórázzal ellátott kutyát érvényes vonaljeggyel lehet 
szállítani A vakvezető és a rendőrségi kutya szállítása díjtalan.  

 
2. § 

 
E rendelet 2009. július 1-én lép hatályba. 
 
 
5./ N a p i r e n d 

…./2009. (….) rendelet-tervezet az Önkormányzat vagyonáról és vagyongazdálkodás 
szabályairól szóló 13/2007. (V.01.) számú rendelet módosítása 
Előadó: dr. Tóth Mária jegyző 
/Írásos előterjesztés mellékelve./  

 
/Leiz Sándor és Farkas Mihály képviselők megérkeztek, jelen van 12 fő./ 
 
dr. Tóth Mária jegyző 
A képviselő-testület döntést hozott arról, hogy szabályozni kell az intézmények által adható 
fizetési halasztások idejét és módját, a vagyonrendeletünkben ez került szabályozásra. Az 
intézményvezető évente egy alkalommal, maximum 45 napra adhat fizetési halasztást, amely 
az éves költségvetés előirányzatának maximum 2 százaléka lehet. Ezen túl minden fizetési 
halasztásra a képviselő-testület adhat engedélyt. A vagyonrendelet módosításának másik 
tartalmi eleme a Kiskunmajsai 1282. hrsz-ú Fő u. 66. szám alatti egészségügyi központ 
épületét majd az önkormányzatnak apportálnia vagyis a nonprofit Kft. tulajdonába kell adnia. 
Jelenleg ez az ingatlan a vagyonrendelet 1. számú melléklete szerint korlátozottan 
forgalomképes besorolású törzsvagyonba tartozik.  
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Ezért a korlátozottan forgalomképes vagyontárgyak köréből kiemelve, forgalomképessé kell 
nyilvánítani a vagyonrendelet módosítása során.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja rendelet-
tervezetet. 
 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
rendeletét alkotja. 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
21/2009. (VI.21.) rendelete 

 
Az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 

13/2007.(V.01.) rendelet módosításáról 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 13/2007.(V.01.) számú rendeletét (továbbiakban R.) az 
alábbiak szerint módosítja: 

1. §.  
 
A R. 4. § (3) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 
(3) Az Önkormányzat vagyontárgyait a R. 1. számú melléklete tartalmazza. 
 

2.   §. 
 

A R. 18.§-ának eddigi szövegrésze (1) bekezdésre módosul, (2) bekezdésként pedig az alábbi 
kiegészítés kerül beépítésre: 
 
(2)  
Fizetési halasztást a vevő/adós részére az önállóan gazdálkodó költségvetési szerv vezetője 
adhat a pénzügyi/gazdasági vezető ellenjegyzésével. 
Ennek időtartama a számlán szereplő teljesítés dátumát maximum 45 nappal haladhatja meg, 
tekintettel arra, hogy ezen túl a költségvetési szervnek ÁFA fizetési kötelezettsége keletkezik. 
A fizetendő kamat a fizetési határidő lejáratának napjától számítva a mindenkori jegybanki 
alapkamat. 
A fizetési halasztás azonos vevő/adós részére egy költségvetési évben csak egyszer adható. 
A fizetési halasztás összegének nagysága maximum a költségvetési szerv éves eredeti 
költségvetésének 2%-a lehet összesen. 
A fizetési halasztás időtartama és nagysága nem veszélyeztetheti az éves költségvetés 
végrehajtását, időarányosnál nagyobb finanszírozási igénnyel nem járhat. Ezek betartásáért, 
végrehajtásáért a költségvetési szerv vezetője felelős. 
Fentiektől eltérő esetben fizetési halasztás csak a Képviselő-testület engedélyével adható. 
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3. §. 
 

A R. 1. sz. mellékletében a korlátozottan forgalomképes vagyontárgyak között feltüntetett 
kiskunmajsai 1282 hrsz-ú ingatlant a Képviselő-testület a forgalomképes vagyontárgyak közé 
átminősíti. 

4. §. 
 

Ezen rendelet a kihirdetés napjával lép hatályba. 
 
 
6./ N a p i r e n d 

A Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium módosított intézményi 
minőségirányítási programjának jóváhagyása 
Előadó: dr. Égető Annamária bizottsági referens 
/Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 

dr. Égető Annamária bizottsági referens 
Az Oktatási és Művelődési Bizottság is javasolja elfogadásra az előterjesztést a képviselő-
testületnek.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a 
határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatát hozta. 
 
179/2009. sz. határozat 
A Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium módosított intézményi 
minőségirányítási programjának jóváhagyása 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dózsa György Gimnázium, 
Szakközépiskola és Kollégium módosított Intézményi Minőségirányítási Programját 
jóváhagyja. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester, dr. Égető Annamária referens 
Határid ő: azonnal 
 
 
7./ N a p i r e n d 

Hatósági Osztály – Népjóléti Csoport előterjesztése 
Előadó: Erdélyiné Nyerges Éva bizottsági referens 
/Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 
a) Új tanyagondnoki szolgáltatás kapcsán beszerzett gépjármű ÁFA tartalmának 

biztosítása iránti kérelem a Többcélú Kistérségi Társulás részéről 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
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Fogl András képviselő 
Egész folyamat részletesen leírásra került az előterjesztésben, viszont az EMVA-val történt 
előzetes tárgyalások alapján azt a tájékoztatást kaptuk, hogy az új gépjárművek beszerzési árát 
100 %-os mértékben támogatják. Az a pályázat benyújtó szervezet, aki nincs tisztában azzal, 
hogy miképpen fogják finanszírozni a sikeres pályázatát, az elég rosszul végzi a munkáját. 
Mivel EMVA pályázatról van szó, ezért egyértelmű, hogy csak nettó finanszírozásról lehet 
szó és az áfa-t az önkormányzat fizeti. Bízok abban, hogy ezt az információt tudta az 
önkormányzat, amikor a hitelprogram keretében benyújtotta a kerékpárút felújítását, hiszen 
ott áfa tartalomról is szavaztunk. Természetesen az áfa költséget meg fogom szavazni, mivel a 
gépjárműre szükség van, de ettől nagyobb körültekintést várok el. 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért a határozati javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
180/2009. sz. határozat 
Új tanyagondnoki szolgáltatás kapcsán beszerzett gépjármű  
ÁFA tartalmának biztosítása iránti kérelem a  
Többcélú Kistérségi Társulás részéről 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Többcélú Kistérségi Társulás 
részére a Tanyagondnoki szolgálathoz pályázott gépjármű beszerzéséhez szükséges ÁFA 
összegére 1.111.800.- Ft felhalmozási célú pénzeszközt ad át megállapodás ellenében. A 
megállapodásnak tartalmaznia kell, hogy a beszerzett gépjármű vagyonmegosztáskor 100%-
ban Kiskunmajsa Város Önkormányzatát illeti meg tekintettel arra, hogy az önerőt is 100%-
ban biztosította. A támogatás fedezete a céltartalékon pályázatok előfinanszírozására tervezett 
keretösszeg. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 

b) Kistérségi Szociális Intézmény garázsépítési kérelme 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot.  
 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
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181/2009. sz. határozat 
Kistérségi Szociális Intézmény garázsépítési kérelme 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete bruttó 290.000,-Ft összegű 
felhalmozási célú pénzeszközt ad át megállapodás ellenében a Kiskunmajsai Többcélú 
Kistérségi Társulás (TKT), mint a Kistérségi Szociális Intézmény fenntartója számára.  
A megállapodásnak tartalmaznia kell, hogy az ingatlanon végzett beruházás 
vagyonmegosztáskor 100 %-ban Kiskunmajsa Város Önkormányzatát illeti meg tekintettel 
arra, hogy az önerőt is 100 %-ban biztosította. 
 
A megállapodás tartalmazza továbbá, hogy a TKT a fenti összegű támogatást köteles az 
intézmény számára rendelkezésre bocsátani, mely összeget támogatott egy az ÁNTSZ 
szakhatóság által előírt feltételeknek megfelelő garázs, valamint tároló helyiség kialakítására 
használhat fel a Kiskunmajsa Fő u. 2. szám alatti székhelyen. A támogatás fedezete 
céltartalékon tervezett felhalmozási- és felújítási alap szabad keretmaradványa. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 

c) Fogorvosok átköltöztetésével járó költségek fedezetére kérelem 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Fogl András képviselő 
Kérdezem, milyen előre nem látható kiadások várhatóak? 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Valóban nem láthatjuk, hogy milyen költségek merülnek fel, az érintett orvosok jelezték, ezt 
az összeget nem tudják felvállalni és kérték az önkormányzat segítségét. Június 15-vel 
megtörtént a költözködés, az orvosok a rendelést az új helyükön végzik. 
 
Kérem a képviselőket, aki egyetért a határozati javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
 
182/2009. sz. határozat 
Fogorvosok átköltöztetésével járóköltségek  
fedezetére kérelem 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete keret jelleggel 180.000,-Ft-ot 
biztosít a fogorvosok átköltöztetésével járó költségekre. 
A keretösszeg fedezete a céltartalékon tervezett normatív állami támogatások 
keretmaradványa. 
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A költöztetéssel járó költségek megtérítése a házi fogorvosok számára, az általuk kiállított 
számla (továbbszámlázás) alapján történik. 

 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 

d) Szociális bérlakás iránti kérelmek 
 
Erdélyiné Nyerges Éva bizottsági referens 
Kiskunmajsa Város Önkormányzata helyi rendeletében szabályozta szociális bérlakás 
kiutalásának és feltételeinek szabályait. A rendelet alapján az április 30-ig beérkezett 
kérelmeket együttesen kell a képviselő-testületnek elbírálnia. Ezen időpontig 12 kérelmező 
nyújtott be kérelmet. Ezek közül 3 fő nem jogosult bérlakásra, tekintettel arra, hogy egyéb 
ingatlantulajdonnal rendelkezik, 1 főnek már teljesített kérelme van, 8 fő által benyújtott 
kérelmet pedig kiadható bérlakás hiányában javasolj a szakbizottság elutasítani.  
A kérelmezők egyedi határozatait az önkormányzati tulajdonosi jogkörben hozza meg, az 
előterjesztésben szereplő tartalommal, de egyszerűsített formában, ami azt jelenti, hogy a 
fejléc kikerülne a határozatokból.  
 
Nagy Imréné képviselő 
A bizottsági ülésen felmerült, ha tudomásunk volt arról, hogy nincsen szabad önkormányzati 
bérlakás, akkor miért engedtük a kérelmek beérkezését? 
 
Erdélyiné Nyerges Éva bizottsági referens 
A hatósági ügyintézésben kérelmet visszautasítani vizsgálat nélkül nem lehet. Az ügyfelektől 
beérkezett kérelmeket el kell fogadni és a jogszabály szerint kell eljárni, elbírálni, függetlenül 
attól, hogy teljesíthető vagy sem.  
 
/Farkas Zoltán képviselő visszajött, jelen van 13 fő./ 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Több kérdés, hozzászólás nincs, ezért a kérelmeket egyesével teszem fel szavazásra. 
 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Csurár Ferenc szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
183/2009 sz. határozat 
Csurár Ferenc szociális bérlakás iránti kérelme 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Csurár Ferenc (szül: Tököl, 
1964. 05. 14. anyja neve: Kovács Jolán) 6120 Kiskunmajsa, Herpai K. u. 26. szám alatti 
lakos szociális bérlakás igénylésének ügyében benyújtott kérelmét elutasítja. 
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Csurár Ferenc Kiskunmajsa, Herpai kapitány u. 26. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú 
lakás szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a 14/2007. Kt. rendelet 6.§ (1) a ) pontjának megfelel, a b) pont rendelkezésének 
nem tesz eleget, ugyanis Csurár Ferenc 1/1 tulajdonrésszel tulajdonosa a Kiskunmajsa, Herpai 
kapitány u. 26.sz. lakóház ingatlannak. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Bíró Attila Ferenc szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
184/2009 sz. határozat 
Bíró Attila Ferenc szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Bíró Attila Ferenc (szül: 
Kecskemét, 1975.02.10. anyja neve: Varga Rozália) 6000 Kecskemét, Felsőcsaláros 90/8. 
szám alatti lakos szociális bérlakás igénylésének ügyében benyújtott kérelmét elutasítja. 
 
Bíró Attila Ferenc Kecskemét, Felsőcsaláros 90/8. szám alatti lakos – akinek tartózkodási 
helye: Kiskunmajsa, Szegedi úti laktanya – önkormányzati tulajdonú lakás szociális helyzet 
alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a 14/2007. Kt. rendelet 6.§ (1) a ) pontjának megfelel, a b) pont rendelkezésének 
nem tesz eleget, ugyanis egy háztartásban élő felesége Bíróné Kovács Mónika a Kecskemét 
01067/133 Hrsz-ú ingatlanból 451/4515 tulajdonrésszel rendelkezik. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Kolompár Aranka szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
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185/2009 sz. határozat 
Kolompár Aranka szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Kolompár Aranka (szül: 
Kecel, 1961. 06. 30. anyja neve: Kolompár Mária) 6120 Kiskunmajsa, Szabadkai u. 15. 
szám alatti lakos szociális bérlakás igénylésének ügyében benyújtott kérelmét elutasítja. 
 
Kolompár Aranka Kiskunmajsa, Szabadkai u. 15. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú 
lakás szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a 14/2007. Kt. rendelet 6.§ (1) a ) pontjának megfelel, a b) pont rendelkezésének 
nem tesz eleget, ugyanis a kérelmező egy háztartásban élő gyermeke, Kolompár Márta (1998) 
a Szabadkai u. 15. számú ingatlanból 1/6 tulajdoni hányad tulajdonosa. 

 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Kolompár Zoltánné szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
186/2009 sz. határozat 
Kolompár Zoltánné szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Kolompár Zoltánné (szül: 
Kolompár Julianna, sz.h.i.:Kiskunmajsa, 1963. 12. 20. anyja neve: Rostás Julianna) 6120 
Kiskunmajsa, Ágasegyháza 249. szám alatti lakos szociális bérlakás igénylésének ügyében 
benyújtott kérelmét elutasítja. 
 
Kolompár Zoltánné Kiskunmajsa, Ágasegyháza 249.szám alatti lakos jelenlegi önkormányzati 
tulajdonú bérlakás cseréjét kérte egy másik önkormányzati tulajdonú lakásra, szociális helyzet 
alapján történő bérbeadással. 
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe adható 
lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
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Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Kolompár Gábor szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
187/2009 sz. határozat 
Kolompár Gábor szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Kolompár Gábor (szül: 
Szeged, 1984. 07. 13. anyja neve: Kolompár Julianna) 6120 Kiskunmajsa, Rózsa u. 7. szám 
alatti lakos részére szociális alapon bérlakást nem tud biztosítani, kérelmét a 14/2007. 
(V.01.) Képviselő-testületi rendelet 7.§(3) bekezdésében meghatározottak szerint a 
Polgármesteri  Hivatal nyilvántartja. 
 
Kolompár Gábor Kiskunmajsa, Rózsa u. 7. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú lakás 
szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe adható 
lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Kolompár Ilona  szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
188/2009 sz. határozat 
Kolompár Ilona szociális bérlakás iránti kérelme 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Kolompár Ilona (szül: 
Kiskunmajsa, 1967. 04. 01. anyja neve: Kolompár Rozália) 6120 Kiskunmajsa, Akácfa u. 
11. szám alatti lakos részére szociális alapon bérlakást nem tud biztosítani, kérelmét a 
14/2007. (V.01.) Képviselő-testületi rendelet 7.§(3) bekezdésében meghatározottak szerint a 
Polgármesteri  Hivatal nyilvántartja. 
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Kolompár Ilona Kiskunmajsa, Akácfa u. 11. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú lakás 
szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe adható 
lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Kolompár Anikó  szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
189/2009 sz. határozat 
Kolompár Anikó szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Kolompár Anikó (szül: 
Kiskunmajsa, 1987. 08. 23. anyja neve: Kolompár Éva) 6120 Kiskunmajsa, Rózsa u. 6. 
szám alatti lakos részére szociális alapon bérlakást nem tud biztosítani, kérelmét a 
14/2007. (V.01.) Képviselő-testületi rendelet 7.§(3) bekezdésében meghatározottak szerint a 
Polgármesteri  Hivatal nyilvántartja. 
 
Kolompár Anikó Kiskunmajsa, Rózsa u. 6. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú lakás 
szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe adható 
lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Kovács Antal szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
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190/2009 sz. határozat 
Kovács Antal szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Kovács Antal (szül: 
Kiskunmajsa, 1987. 02. 18. anyja neve: Kolompár Sarolta) 6120 Kiskunmajsa, Akácfa u. 
14. szám alatti lakos részére szociális alapon bérlakást nem tud biztosítani, kérelmét a 
14/2007. (V.01.) Képviselő-testületi rendelet 7.§(3) bekezdésében meghatározottak szerint a 
Polgármesteri  Hivatal nyilvántartja. 
 
Kovács Antal Kiskunmajsa, Akácfa u. 14. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú 
lakás szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe adható 
lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 

 
 

Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Kolompár Alíz  szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
191/2009 sz. határozat 
Kolompár Alíz szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Kolompár Alíz (szül: 
Szeged, 1979. 01. 02. anyja neve: Kolompár Aranka) 6120 Kiskunmajsa,  Dózsa Gy. u. 5. 
szám alatti lakos részére szociális alapon bérlakást nem tud biztosítani, kérelmét a 
14/2007. (V.01.) Képviselő-testületi rendelet 7.§(3) bekezdésében meghatározottak szerint a 
Polgármesteri  Hivatal nyilvántartja. 
 
Kolompár Alíz Kiskunmajsa, Dózsa Gy. u. 5. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú lakás 
szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  

 
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe 
adható lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
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Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Kolompár Andrea Éva szociális bérlakás iránti 
kérelmének elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal, 1 tartózkodás mellett – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
192/2009 sz. határozat 
Kolompár Andrea Éva szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Kolompár Andrea Éva 
(szül: Szeged, 1988. 12. 24. anyja neve: Kolompár Irén) 6120 Kiskunmajsa, Szélső u. 10. 
szám alatti lakos részére szociális alapon bérlakást nem tud biztosítani, kérelmét a 
14/2007. (V.01.) Képviselő-testületi rendelet 7.§(3) bekezdésében meghatározottak szerint a 
Polgármesteri  Hivatal nyilvántartja. 
 
Kolompár Andrea Éva Kiskunmajsa, Szélső u. 10. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú 
lakás szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe adható 
lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Vékony Jenőné szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, 1 tartózkodás mellett – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
193/2009 sz. határozat 
Vékony Jenőné szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Vékony Jenőné 
(szül:Szénási Ilona, sz.h.i.: Kiskunhalas, 1965. 10. 21. anyja neve: Kolompár Mária) 6120 
Kiskunmajsa, Konyhadűlő 83. szám alatti lakos részére szociális alapon bérlakást nem 
tud biztosítani, kérelmét a 14/2007. (V.01.) Képviselő-testületi rendelet 7.§(3) bekezdésében 
meghatározottak szerint a Polgármesteri  Hivatal nyilvántartja. 
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Vékony Jenőné Kiskunmajsa, Konyhadűlő 83. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú 
lakás szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe adható 
lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért Pesti Sándor szociális bérlakás iránti kérelmének 
elutasításával, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
 
194/2009 sz. határozat 
Pesti Sándor szociális bérlakás iránti kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Pesti Sándor (szül: 
Budapest, 1982. 11. 14. anyja neve: Kovács Margit) 6120 Kiskunmajsa, Zrínyi u. 18. szám 
alatti lakos részére szociális alapon bérlakást nem tud biztosítani, kérelmét a 14/2007. 
(V.01.) Képviselő-testületi rendelet 7.§(3) bekezdésében meghatározottak szerint a 
Polgármesteri  Hivatal nyilvántartja. 
Pesti Sándor Kiskunmajsa, Zrínyi u. 18. szám alatti lakos önkormányzati tulajdonú lakás 
szociális helyzet alapján történő bérbeadását kérte.  
Kérelmező a jogszabályi feltételeknek megfelel, de önkormányzati tulajdonú bérbe adható 
lakás hiányában kérelmét a Képviselő-testület nem tudja támogatni. 
 
Felelős: Dr. Tóth Mária jegyző, értesítésre 
Határid ő: azonnal 
 
8./ N a p i r e n d 

Hatósági Osztály – Műszaki Csoport előterjesztései 
Előadó: Béres László bizottsági referens 
/Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 
a) Intézményi felújítások 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület 13 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
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195/2009 sz. határozat 
Intézményi felújítások 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete 1.000.000,- forintot biztosít a 
2009. évi intézményi felújítási feladatok végrehajtására, melynek fedezete a céltartalékon 
tervezett felhalmozási és felújítási alap. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: 2009. december 31. 
 
 

b) A Furafol Hungary Kft. kérelme  
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Faludi Tamás képviselő 
Kérdezem, kedvezményes bérbeadáshoz kell-e a Pénzügyminisztérium hozzájárulása, 
amennyiben igen, akkor azzal rendelkezik-e az önkormányzat? 
 
dr. Tóth Mária jegyző 
A 85/2004-es Kormányrendelet alapján, amely az Európai Közösséget létrehozó szerződés 87. 
cikkely (1) bekezdésének végrehajtásával kapcsolatos, vagyis a vállalkozások részére nyújtott 
támogatások előzetes vizsgálatát írja elő a Pénzügyminisztérium által. A bérlet esetében nem 
szoktuk előzetesen elküldeni az állásfoglalást. Tekintettel arra, míg a képviselő-testület 
bérbeadási szándéka nem derül ki és azt milyen feltételekkel kívánja megtenni, addig nem 
terjesztjük fel a Támogatást Vizsgáló Irodához ezt a kérelmet. Amennyiben a képviselő-
testület nem fogadja el az előterjesztést és nem adja bérbe a területet vagy a piaci értéknél 
magasabb bérleti díjat állapít meg, abban az esetben tárgytalan a kérelem benyújtása. A 
képviselő-testület, amennyiben elfogadja az előterjesztést, addig a szerződés nem kerül 
aláírásra, míg a Támogatást Vizsgáló Iroda jóváhagyása meg nem történik.  
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester 
A bérleti szerződés tartalmazza, a szerződés kezdetét és végét, kérdezem mi a megvalósítási 
határidő a fedett teniszpályára vonatkozóan? Az én javaslatom 2010. május 31.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Tudomásom szerint a vállalkozó már ez év telén működtetni kívánja a fedett teniszpályát.  
Közben Jegyző Asszony felhívta a figyelmemet arra, hogy bérleti szerződés-tervezet 7./ 
pontjában a következő záradék került megfogalmazásra ,,a Bérlő a 2./ pontban megjelölt 
beruházást 5 (öt éven belül) nem valósítja meg.”.  
 
Faludi Tamás képviselő 
Most egy konkrét döntést hoz a képviselő-testület és a szerződés akkor kerül aláírásra, ha a 
Pénzügyminisztériumtól megérkezik az állásfoglalás. Továbbá nem javasolom, hogy a 
szerződés 5./ pontja tartalmazza ,,Felek megállapodnak, hogy a bérleti díjat – az infláció 
követésén túl – nem módosítják.”. Nem értem a 8./ pontban megfogalmazottakat: ,,Bérbeadó 
kötelezi magát arra, hogy a 2./ pontban írt beruházás befejezésével a Bérlő által létesített 
épületre vonatkozóan, az épület mindenkori tulajdonosa részére – ingatlan-nyilvántartási 
bejegyzésre alkalmas megállapodás alapján – földhasználati jogot enged a bérelt  
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ingatlanrészre, az épület fennállásáig. Bérlő kötelezi magát arra, hogy a földhasználati jogot 
engedő megállapodásban az épületre vonatkozóan Bérbeadó részére elővásárlási jogot 
enged.”. 
 
Ez azt jelenti, hogy az önkormányzatnak az épületre elővásárlási joga lesz? Nem tudom 
támogatni az 1,- Ft/m2-es bérleti díjat, mivel nem alapítványról, egyesületről van szó. Egy 
profit orientált cégnek ad az önkormányzat bérbe 800 m2-t évente 800,- Ft-ért. Kérdezem, mit 
kap vissza a város, a lakosság ezért cserében? 
 
dr. Tóth Mária jegyző 
A bérleti szerződés 8./ pontjában szabályozott földhasználati jog azt jelenti, hogy az építmény 
építésével elválik a felépítmény és az alatta lévő földterült tulajdonjoga. Tekintettel arra, hogy 
a rendezési terv szerint ez nem megosztható terület, amelyet tulajdonba tudnánk adni, ezért 
erre szolgáló jogintézmény az ingatlan nyilvántartásban, hogy a ráépítő az épület alatti 
területre fölhasználati jogosultságot szerezzen. Nem tulajdoni jogot, hanem földhasználati 
jogot, amennyiben az épületet megépíti. Elővásárlási jogot enged, ha a bérleti jogviszony 
megszűnik, akkor a földhasználat alapján az épületre az önkormányzatnak az építő 
elővásárlási jogot enged. Ami azt jelenti, hogy azonos feltételek mellett az önkormányzat 
vásárolhatja meg.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Korábban a Tenisz klub elnökeként dolgoztam, több alkalommal is megpróbáltunk pályázati 
forrásból fedett teniszpályát létesíteni, de ez nem sikerült. A Tenisz klub tagjai a téli 
időszakban vidéken teniszeznek, megfelelő bérleti díjért. A vállalkozó úgy gondolta, ha 
ekkora igény van Kiskunmajsán téli időszakban teniszezésre, akkor ő befektet ezen a 
területen, megépíti és üzemelteti a létesítményt. Ennek fenntartását a vállalkozó úgy kívánja 
megoldani, hogy a teniszpálya használatáért fizetni fog mindenki, ennek összegét a piaci 
viszonyok fogják meghatározni. A beruházás befejezésekor egy olyan létesítmény fog 
megvalósulni Kiskunmajsán, amit a város polgárai használhatnak, télen is sportolhatnak 
benne. Nem csak a klub tagjai, hanem azok a fiatalok, akik iskolásként teniszezéssel 
foglalkoznak. Ezért kérte a vállalkozás azt, hogy ezt a bérleti díjat fizesse, mivel a város 
számára egy olyan létesítményt szeretne létrehozni, amely bővíti az itteni sportolási 
lehetőségeket. A vállalkozó az a cég, aki az egész sportpályát működteti.  
 
dr. Tóth Mária jegyző 
A Furafol Kft. ügyvezetőjével egyeztettünk a bérleti szerződés tartalmáról, ekkor volt egy szó 
a szerződés-tervezetben, hogy pályázat, amely kikerült a bérleti szerződés szövegéből. 
Felmerült az, hogy a vállalkozó esetleges pályázati források bevonásával építi meg ezt a 
felépítményt. Ezért maradtunk abban, hogy 5 éven belül, ha lesz olyan pályázati forrás, 
amelyet igénybe tud venni, akkor legyen kifutási idő a pályázat megvalósítására. Az 
Alpolgármester Asszony által javasolt 2010. május 31-i megvalósítási határidő nagy 
valószínűséggel kizárja azt, hogy a vállalkozó pályázati forrást igénybe vegyen. Kérem, a 
képviselő-testületet fontolja meg, hogy megengedi-e a hosszabb időt, hogy esetlegesen 
pályázati forrás igénybe vételével valósíthassa meg az építkezést a vállalkozó.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Három módosító javaslat érkezett a bérleti szerződéssel kapcsolatban, az egyik a bérleti díj 
emelése, megkérem Faludi Tamást, mint javaslattevőt, hogy határozza meg ennek összegét. A 
másik az infláción túli bérletemelési lehetőség, a harmadik pedig a határidőre.  
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Faludi Tamás képviselő 
Polgármester úr kérdésére a bérleti díj összegére vonatkozóan nem tudok most válaszolni. 
Ehhez azt kellene tudni, hogy ki fog ott teniszezni és mennyiért. Az a város, amely 1,- Ft/m2-
ért odaad egy területet, és a legjobb szándék mellett is teremt egy olyan precedenst, hogy a 
vállalkozók az önkormányzathoz jöjjenek ilyen beruházást megvalósítani, ami ugyanígy 
vonzani fogja a lakosságot és nem tud az önkormányzat ennél több bérleti díjat senkitől sem 
kérni, mivel nem lesz semmiféle erkölcsi alapja. Ez egyértelmű üzleti vállalakozás, nem 
alapítvány, egyesület, nonprofit szervezet.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Faludi képviselő úr, ha nem tesz javaslatot a bérleti díj összegére, akkor nem tudom feltenni 
szavazásra.  
 
Kérem a képviselőket, aki azon módosító javaslattal egyetért, mely szerint a bérleti szerződés 
5./ pontjából a következő mondat kikerüljön: ,,Felek megállapodnak, hogy a bérleti díjat – az 
infláció követésén túl – nem módosítják.” 
 
A képviselő-testület  9 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 4 tartózkodás mellett – az 
a javaslatot elfogadta. 
 
Terbe Zoltán polgármester 
A határidő módosítására érkezett javaslat. Ezzel kapcsolatosan elhangzott, hogy a bérbevevő 
azért kérte ezt az időt, mivel pályázati forrást esetleg igénybe szeretne venni.  
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester 
A módosító javaslatomban a határidőt 2010. december 31-re változtatom. 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért a módosító javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal – ellenszavazat és 2 tartózkodás mellett – a 
javaslatot elfogadta. 
 
Faludi Tamás képviselő 
A bérleti díjra a javaslatom a következő: nettó 200,- Ft/m2/év, attól a naptól kezdve, amikor 
elindul a tevékenység.  
 
Terbe Zoltán polgármester 
Azt sérelmezem, hogy ezt a nettó 200,- Ft/m2/éves bérleti díjat a teniszezők fogják megfizetni 
a vállalkozás számára.  
Kérem a képviselőket, aki egyetért az elhangzott módosító javaslattal, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal – 8 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – a 
javaslatot nem fogadta el. 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért a határozati javaslattal az elfogadott módosításokkal 
együtt, kézfeltartással szavazzon. 
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A képviselő-testület 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
196/2009. sz. határozat 
Furafol Hungary Kft. részére terület bérbeadása 
fedett teniszpálya kialakításához 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete  bérbe ad a Kiskunmajsa  971/2. 
hrsz-ú sporttelep megnevezésű 62260 m2 nagyságú területből 800 m2-t a Furafol Hungary Kft 
részére. 

 
Felhatalmazza a Polgármestert a mellékelt szerződés-tervezetek aláírására a testületi ülésen 
elhangzott módosításokkal együtt. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 

c) Zártkerti utak önkormányzati tulajdonba adása 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület 13 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
 
197/2009. sz. határozat 
Zártkerti utak önkormányzati tulajdonba adása 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a Kiskunmajsa  6352/1. hrsz-ú 
1019 m2 és 6352/6. hrsz-ú 191 m2 út művelési ágú területeket térítésmentes elfogadja. 

 
Felhatalmazza a Polgármestert a mellékelt szerződés tervezet aláírására. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 
Polgármester szünetet jelent be. 
 
Szünet után. 
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9./ N a p i r e n d 

Pénzügyi Osztály előterjesztései 
Előadó: Gulyás Jánosné bizottsági referens 
/Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 
a) SZJA jövedelemkülönbség mérséklés elszámolása 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja az előterjesztést, 
mely átvezetésre kerül a költségvetési rendeleten. 
 
A képviselő-testület 13 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta 
az előterjesztést és hozzájárul a költségvetési rendeleten történő átvezetéshez. 
 

b) Prémiumévek program előirányzatának lebontása 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja az előterjesztést, 
mely átvezetésre kerül a költségvetési rendeleten. 
 
A képviselő-testület 13 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta 
az előterjesztést és hozzájárul a költségvetési rendeleten történő átvezetéshez. 
 

c) Intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített keretösszeg lebontása 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett – az 
alábbi határozatot hozta. 
 
198/2009. sz. határozat 
Intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített  
keretösszeg lebontása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Céltartalékon tervezett 
Felhalmozási és Felújítási Alapon belül intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített 
keretösszeg terhére engedélyezi az Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
részére a nyílászárók cseréjére, valamint azok helyreállítási munkálataira 452.400.- Ft-os 
előirányzat lebontását.  
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Javasolja továbbá, a Céltartalékon megtervezetett Felhalmozási és Felújítási alapon belül az 
intézményi meszelési, mázolási keretösszeg megemelését a szabad keretmaradvány terhére 
215.000.-Ft-tal. Ezen változtatást a költségvetési rendeleten át kell vezetni. 
 
Felelős: Bozóki János igazgató a cél szerinti felhasználásért, Gulyás Jánosné bizottsági 
referens a rendeleten történő átvezetésre 
Határid ő: folyamatos, azonnal 
 
 

d) Arany János Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde többletbevétel felhasználási 
kérelme 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület 13 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
 
199/2009. sz. határozat 
Arany János Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde többletbevétel  
felhasználási kérelme 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi az Arany János 
Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde részére az egyszeri bérleti díj 105.400.- Ft-os 
többletbevételének felhasználását intézményi dologi kiadások visszapótlására a 2009-es 
költségvetési évben. Ezen változtatásokat a költségvetési rendeleten át kell vezetni. 
 
Felelős: Gulyás Jánosné osztályvezető  a költségvetési rendeleten történő átvezetésért 
Határid ő: azonnal 
 
 
10./ N a p i r e n d 

Tájékoztató a város sportéletének helyzetéről 
Előadó: Dr. Kiss Tibor Egészségügyi, Szociális és Sport Bizottság elnöke 
 

Polgármester kéri a képviselőket, aki elfogadja a tájékoztatót, kézfeltartással szavazzon. 
 
 
A képviselő-testület 13 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta 
a város sportéletének helyzetéről szóló tájékoztatót. 
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11./ N a p i r e n d 

Kiskunmajsa Város Polgármesterének előterjesztései 
Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
 

a) ,,Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés – Innovatív intézményekben –„ 
című nyertes pályázat (TÁMOP-3.1.4/08/2) támogatási szerződésének 
jóváhagyása 

 
 
/Szikora Lajosné képviselő megérkezett, jelen van 14 fő./ 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Farkas Zoltán képviselő 
A testületi ülésen el kell hangoznia olyan aggályoknak, amik a pályázattal kapcsolatban az 
intézményünk részéről megfogalmazódott. Elismerem, hogy nincs más út, pályázni kell, 
mivel ilyen módon lehet támogatáshoz jutnia az önkormányzatoknak, intézményeknek. 
Természetesen az intézményem azon lesz, hogy a pályázatot maximálisan megvalósítsuk. Ez 
a pályázat olyan új módszert kíván bevezetni az oktatási rendszerbe, aminek a kifutását még 
nem látjuk. Aminek valószínűleg vannak jó részei, csak attól félünk, hogy nem-e egyike lesz 
azoknak az új módszereknek, amelynek alapja mindenképp indokolt, de az eredményét 
tekintve erősen kétséges. Tartunk attól, erről a programról is 5 év múlva kiderül, az oktatási 
rendszer további széteséséhez járult hozzá.  
 
Ami előnyös, hogy óriási pénz van benne, reméljük minél több jut ebből az intézményekhez. 
Lehet, hogy kisebb részét elég lenne erre a programra fordítani és az összedőlni készülő 
ingatlanokat kellene felújítani. Nyilván nem az önkormányzat döntési kompetenciája ez a 
kérdés, de felháborító, hogy 14 millió forint megy ki ebből az összegből szaktanácsadói 
díjakra.  
Koncepcionálisan olyan alapvető hibát látunk, hogy az egész olyan módszereket kíván 
bevezetni állami pénzügyi politika mellett, ami erősen megkérdőjelezhető. Komolyan 
vennénk a programot, mint például az integrációt, akkor csökkenteni kellene az 
osztálylétszámokat.  
 
Későn döntöttek a pályázat sorsáról, ez azt a kérdést veti fel, hogy még a tanév megkezdése 
előtt megvalósulhatnak a továbbképzések. Nyilván örülünk annak, hogy ez a pályázat komoly 
anyagi támogatást jelent infrastrukturálisan, esetlegesen a dolgozók munkájának pénzügyi 
elismerését tekintve, reméljük a szakmai aggályokat később ki lehet küszöbölni.  
 
Azt is köszönöm, hogy kérésünkre a közbeszerzési eljárásba belekerültek az Alpolgármester 
Asszony közbenjárására fontos szempontok, mely szerint a szerződés aláírására augusztus 10-
én sor kerül, így a továbbképzések mihamarább megtörténhetnek, illetve a helyszín is, hogy 
Kiskunmajsa és a környék került be az elbírálási szempontok közé.  
 
 
Terbe Zoltán polgármester 
Kérem a képviselőket, aki egyetért a határozati javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
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A képviselő-testület 14 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
 
200/2009. sz. határozat 
,,Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés  
-Innovatív intézményekben –„ című nyertes pályázat  
(TÁMOP-3.1.4/08/2) támogatási szerződésének jóváhagyása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Terbe Zoltán 
polgármestert és Dr. Tóth Mária jegyzőt a TÁMOP-3.1.4./08/2. kódszámú pályázat keretében 
„Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés – Innovatív intézményekben” tárgyú 
Támogatási Szerződésének aláírására. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
              Dr. Tóth Mária jegyző 
Határid ő: azonnal 
 
 

b) Bács-Kiskun Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány alapító okiratának 
módosítása 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta. 
 
201/2009. sz. határozat 
Bács-Kiskun Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány  
alapító okiratának módosítása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a Bács-Kiskun Megyei 
Vállalkozásfejlesztési Alapítvány Alapító Okiratának 4. számú módosítását az előterjesztés 
melléklete szerinti tartalommal. 
Felhatalmazza továbbá Terbe Zoltán polgármestert a módosított Alapító Okirat aláírására. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő:azonnal 
 
 

c) Tájékoztató a Közösségi közlekedés komplex fejlesztése pályázat esőbeálló építési 
projektelem közbeszerzési eljárásáról 
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Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester kéri a képviselőket, aki a tájékoztatót 
elfogadja, kézfeltartással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta 
a tájékoztatót. 
 
 

d) Településfejlesztési döntés Településszerkezeti terv 2009. évi módosításához 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs Terbe Zoltán polgármester szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta 
a határozati javaslatot. 
 
202/2009. sz. határozat 
Településfejlesztési döntés Településszerkezeti terv  
2009. évi módosításához 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az épített környezet alakításáról 
és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. Törvény 2. § 17. pontjában és 10. § (4) 
bekezdésében foglaltak szerint Kiskunmajsa Településszerkezeti tervének 2009. évi 
módosításának előkészítéseként a következő településfejlesztési döntést hozta: 
 
A ,,Kiskunmajsai építései és bontási hulladék átvevő és előkezelő Kft.” telephely-létesítése 
céljából a Kiskunhalasra vezető út 5402 számú összekötő út közelében fekvő  0509/44 
helyrajzi számú ingatlant, amely jelenleg Mát jelű tanyás gazdálkodású általános 
mezőgazdasági terület kategóriába tartozik, átsorolandó Khu jelű különleges hulladékkezelési 
terület-felhasználási kategóriába. A területen csak veszélyesnek nem minősülő építési és 
bontási hulladék átvétele és kezelése végezhető. 
 
A város gazdaságának fejlesztését szolgálja a módosítás. A bontási hulladék átvétel jelenleg 
Kiskunhalason illetve Kecskeméten, igen nagy távolságban megoldott, a helyi átvevő 
csökkenti a hulladék-szállítás költségeit. A lakosság szociális-egészségügyi helyzetében nem 
okoz hátrányos hatást a hulladékkezelő létrehozása, új munkahely is teremtődik. A területet 
nem érinti természetvédelmi érdek. A környezetet kíméli az illegális lerakás alternatíváját 
kínáló rendezett átvevőhely létrehozása. Pénzügyi szempontból a változás nem ró terhet az 
önkormányzatra. 
 
Felelős : Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: 2009. december 31. 
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12./ N a p i r e n d 
       Beszámoló a Vakáció Kht. működéséről 

 Előadó: Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester  
 /Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 

Terbe Zoltán polgármester Szabóné Csábrády Anikó alpolgármesternek adja a szót az 
előterjesztés ismertetésére. 
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Felkérem dr. Égető Annamária bizottsági referenst, hogy a Vakáció Kht. felgyorsult 
helyzetéről egy rövid tájékoztatást adjon, hogy hol tartunk. 
 
Dr. Égető Annamária bizottsági referens: 
Az írásbeli beszámoló anyagát, amelyet a Vakáció Kht. működéséről adtunk az Oktatási és 
Művelődési Bizottság, valamint a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság is megtárgyalta a 
testületi ülést megelőzően. Az előterjesztés két kérdés köré csoportosítható. Az egyik a 
Vakáció Kht. sorsa, amely jelenleg a sikondai és a balatonakali gyermek- és ifjúsági táborok 
működtetését, üzemeltetését látja el hosszú évek óta. Másik fontos kérdés a jelenleg állami 
tulajdonban lévő ingatlanok sorsa. Önkormányzatunk május 6-i ülésén már hozott egy olyan 
döntést, amelyben a sikondai gyermektábor ingyenes tulajdonba adását kezdeményezi az 
MNV Zrt-től. Ez a kérelem elküldésre került a Zrt. felé. Ezt követően Kiskunhalas Város 
Önkormányzata május 25-én ülésezett és sajnálatosan nem támogatta a Vakáció Kht. non-
profit kft-vé történő átalakítását. Kiskunmajsa város üzletrészének sorsát ez annyiban érinti, 
hogy a Vakáció Kht. jogszabályban előírt átalakítása csak ¾-es szótöbbséggel történhet meg, 
tehát Kiskunhalas város szavazata nélkül ez nem történhet meg, a jogszabály erejénél fogva a 
Vakáció Kht. a mai napi ismereteink szerint meg fog szűnni. Ha a Kht. megszűnik, akkor 
elszámolás következik, a tartozásait ki kell egyenlítenie és amennyiben van fennmaradó 
vagyon, akkor az alapításkori névérték az alapítóknak visszajár, és a fennmaradó összeg – 
amennyiben van – kizárólag közhasznú célra fordítható. Kiskunhalas egyrészt tájékoztatta 
önkormányzatunkat a nemleges döntéséről, másrészt pedig két kéréssel fordult hozzánk. 
Kezdeményezte egyrészt, hogy a gyermektáborok ingyenes önkormányzati tulajdonba 
adásakor az MNV Zrt-től önkormányzatunk a 2009. január 1-jei lakosságszám arányában 
kérje a tulajdonba adást. Ugyanezt fogja Kiskunhalas Város Önkormányzata is tenni. A mai 
nap eljuttatott előterjesztés tanúsága szerint 22-én hétfőn Kiskunhalas Város is azonos 
tartalommal fog határozati javaslatot elfogadni mind Sikonda, mind Balatonakali 
vonatkozásában. Előző képviselő-testületi ülésen Alpolgármester asszony felhatalmazást 
kapott arra, hogy a Kiadó Plusz Kft 786.000,- Ft összegű üzletrészének megvételéről 
tárgyalásokat folytasson. Információja szerint a Kiadó Plusz Kft egyelőre szóban úgy 
nyilatkozott, hogy 4,8-5 M Ft-ot fordított eddig erre az üzletrészre és ehhez közeli értékben 
kívánta értékesíteni ezt az üzletrészét. A június 11-i Vakáció Kht. taggyűlésén Zsana község 
pozitív nyilatkozatot tett, tehát valószínűleg tárgyalások folynak a Kiadó Plusz Kft. és Zsana 
község között az adásvétel tárgyában. Amennyiben a jegyzőkönyv tanúsága szerint a Vakáció 
Kht-ban ismét 100%-os tulajdon jönne az adásvétellel létre, akkor Kiskunhalas nem zárkózott 
el attól, hogy a korábbi nemleges döntését módosítsa, de erre jelen pillanatban semmilyen 
biztosítékunk nincs, az idő pedig nagyon rövid. Június 30-a a záros jogvesztő határidő az 
átalakításra, 22-én ül össze Kiskunhalas és 23-ára hívták össze a Vakáció Kht. rendkívüli 
taggyűlését. Tehát egy kérdéskör a Vakáció Kht-nek, mint üzemeltető szervezetnek a sorsa, 
amely jelen pillanatban Kiskunhalas Város Önkormányzatának döntésétől függ, hogy át tud-e 
alakulni, és jogutódlással folytatni tudja-e a működését. És más kérdés az ingyenes tulajdonba 
kérése az eddig állami tulajdonban lévő ingatlanoknak. Amennyiben megengedi Polgármester  
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úr, határozati pontonként szeretnénk javasolni a szavazást azzal, hogy minden pontnál 
elmondanánk, hogy mind az Oktatási, mind a Pénzügyi Bizottság milyen javaslattal élt a 
Testület felé. 

 
Polgármester kéri a képviselőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Rendkívül fontos kérdés, és komoly vagyon az, amiről most dönteni fog a Képviselő-testület, 
hiszen kettő táborról van szó. Most fog elérkezni az az idő, amikor ezen táborok földterülete 
is a tulajdonunkba kerülhet majd, amiről már másfél évtizede folytatják a küzdelmet az 
önkormányzatok. Egy gondolat megfogott, hogy „Kiskunhalas város döntésétől függ.” Ezt 
kellene nekünk megszűntetni végre, hogy minden Kiskunhalas város döntésétől függjön. 
Mindaddig, míg Kiskunhalas városnak akkor többsége van, mint ami volt folyamatosan a 
Kht-ban, addig mindenki csak kullog utána. Azt mondja Kiskunhalas, hogy ő nem járul hozzá 
ahhoz, hogy jogutóddal szűnjön meg a Kht, amennyiben nem járulunk mi ahhoz hozzá, hogy 
lakosságarányosan legyen felosztva. Miért járulnánk hozzá, hogy egy újraosztásnál 
Kiskunhalas városnak egyből 60%-os tulajdonrésze legyen? Dehogy járulunk hozzá, amikor 
Kiskunhalas nem teheti azt meg, hogy elfogadja, hogy jogutód nélkül szűnjön. Hozott egy 
döntést, hogy jogutód nélkül szűnjön meg, de gondolom azóta már jogászok felvilágosították 
Kiskunhalas Város Önkormányzatát is arról a tényről, hogy a Kht-ra is van olyan törvény, 
amely úgy szól, hogy a Kht. bármely tagja olyan szavazatával, amiről előre tudja, hogy ezzel 
a szavazással kárt fog okozni a többi tagnak igen komoly kártérítési  pereket lehet indítani. 
Abban az esetben már nem csak arról van szó, hogy Halas nem járult hozzá, jogutód nélkül 
megszűnt a Kht. és majd az üzletrészünket, amit valamikor befizettünk visszakapjuk. Nem 
erről van szó, akkor egy perben, ami nem is fog sokáig tartani nem csak azt, hanem amit 
hosszú évekig befizettünk a fenntartásra mindent Kiskunhalas várostól mi vissza fogunk tudni 
perelni. Ezt Kiskunhalas város nem fogja tudni felvállalni, most próbálkozott, mert szeretné 
megszerezni a 60%-ot, 22-én ettől vissza fog lépni. A jogászok nyilván felvilágosították, hogy 
neki nincs joga ilyet dönteni, nem is lehet érdeke, hiszen abban az esetben, ha jogutód nélkül 
megszűnik a Kht, akkor elúszott minden vagyon. A Zrt. nem fogja újraosztani, kiír egy 
pályázatot, lehet, hogy éppen Balatonakali fogja megkapni a saját területét. Semmi garancia 
nincs arra, hogy a Kht. volt tagjai fognak bármit kapni. Egyetlen garancia van, az, hogy 
Kiskunhalas nem fogja ezt engedni, mert ő saját maga sem fogja engedni a vagyonát elveszni. 
Az egy dolog, hogy ő most próbálkozik, hogy abszolút többséget tudjon szerezni, de erre 
nincs esélye, főleg akkor, ha Kiskunmajsa város megvásárolja ettől a Kft-től az üzletrészét, és 
43%-os tulajdonrészre tesz szert, ettől kezdve Kiskunhalas és Kiskunmajsa egyforma 
tulajdonrésszel részese az újonnan felálló non-profit kft-nek, mert Kiskunhalas meg fogja 
szavazni a non-profit kft létrehozását. Nincs más választása sem jogilag, sem józan ész 
szerint. Ha ez nem minden Képviselőtársamnak lenne világos, várjuk meg mit dönt 
Kiskunhalas 06. 22-én és utána döntsünk egy rendkívüli ülésen erről. De én azt javaslom, 
hogy vásároljuk meg a Kft-től ezt az üzletrészt. Nem érdekel, hogy 5-6 MFt-ot költött rá, a 
piac határozza meg az értékét, 3,5 MFt-os összeget el tudnék fogadni arra, hogy vásároljuk 
meg azért, hogy majd a non-profit kft-ben 41%-kal tudjunk tulajdonosok lenni, és ezzel 
megszerezzünk egy akkora tulajdonrészt, hogy megszűnjön Halas hegemóniája, hogy ez az 
óriási vagyon felett egy személyben tudjon bármiben dönteni. Javaslom, hogy vásároljuk meg 
az üzletrészt a Kft-től, és semmivel ne járuljunk hozzá a lakosságarányos felosztáshoz. 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Sok mindenben egyetértek Faludi képviselő úrral, de alapvetően ezt a komplex előterjesztést 
két dologra kell szétválasztani, ahogy azt az előterjesztő is megteszi. Egyrészt kell beszélni a  
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táborok alatt levő földtulajdonról, ami jelen pillanatban nem Kht. tulajdon, hanem állami 
tulajdon és annak megszerzésére véleményem és az eddigi gyakorlat szerint szinte kizárólag 
csak önkormányzatoknak van lehetősége. Nyilván azoknak az önkormányzatoknak, akik 
eddig ezeket a táborokat működtették. Ebben az eljárásban mint ahogy megtettük a május 6-i 
ülésen és most is az előterjesztésben szerepel, hogy az MNV Zrt-hez nyújtsuk be igényünket a 
területre. Nyilván meg kell próbálni azt, hogy ne lakosságszám arányosan, hanem az egész 
tulajdont kérjük, ez úgyis majd az állami szerv döntésétől fog függni, azt a Kht-val 
kapcsolatos állásfoglalásunk egyáltalán nem befolyásolja. A Kht. üzletrészének a 
megvásárlására legalább 5 MFt-ot kellene ahhoz ajánlani, hogy komolyan vegyék az 
ajánlatunkat. Kérdés az, hogy mit kapunk ezért az 5 MFt-ért? Lehet, hogy semmit, mert ha 
Kiskunhalas nem fog úgy dönteni, hogy hozzájárul az átalakuláshoz, akkor nem lesz Kht, 
jogutód nélkül megszűnik, végelszámolás alá fog kerülni és a jelenlegi üzletrész arányában 
felosztjuk a vagyont, a költségeket, mérleget csinálunk és elszámolunk a Kht. jelenlegi 
üzemeltetőjével. Megnyílik az út arra, hogy egy tisztességes új alapon a földtulajdonhoz 
társuló arányokkal alakítsunk ki egy új együttműködést tárgyalásos módon, együttműködve 
az érintett önkormányzatokkal. Szerintem ez az önkormányzatunk érdekét szolgáló eljárás. 
Az, hogy most kihúzzuk a Kft talpából a szöget, mert megvett egy üzletrész tulajdont, 
befektetett és kockáztatott és most ezt a kockázatot valaki vegye át tőle, és mi kerüljünk ebbe 
a bizonytalan helyzetbe egy magántulajdonú kft-vel szemben, szerintem önkormányzatunk 
érdekével egyáltalán nem egyeztethető össze.  
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Az igaz, hogy elsősorban önkormányzati tulajdonosok számára próbálja a Vagyonkezelő Zrt 
visszaadni ezeket a földtulajdonokat, de az nem biztos, hogy azok az önkormányzatok, akik 
üzemeltették, azaz 18-20 év alatt költöttek ezen táborok működtetésére, karbantartására, hogy 
ők prioritásokat fognak élvezni. Erre nincs garancia. Azt is lehet hallani, hogy Balatonakali is 
próbál ezzel a táborral kicsit közelebbről megismerkedni, szeretné ő is üzemeltetni, illetve a 
tulajdonjogokra ő is igényt formál. Ezekre nincs semmiféle törvényi előírás, ami alapján azt 
mondhatjuk, hogy azok az önkormányzatok, akik eddig e táborok működtetésére pénzt 
fordítottak előnyt élveznek.  
A másik része a dolognak, ami számomra letisztázódott az, hogy jelen pillanatban Halas a Kht 
jogutód nélküli megszűnését, vagy jogutódlását támogatja igazából számít, de nem sokat. 
Ugyanis abban az esetben, amikor jogutód nélkül szűnik meg ez a Kht, ami még 13 napig 
működik, meglesz a végelszámolása és tény, hogy a Kht nem viszi tovább az ügyeket. 
Jogutóddal való megszűnés esetében sincs garancia arra, hogy azok az önkormányzatok, akik 
eddig üzemeltetési feladatokat elláttak, a továbbiakban is elláthatják ezeket az üzemeltetési 
jogosítványokat. Június 30-ig tudjuk a sorsunkat, hogy utána mi fog történni nem látom a 
biztosítékot arra, hogy számunkra ez a pozíció, ami meg van tartható lesz. Vagy egy esetleges 
üzletrész vásárlással a megnövekedett pozíciónkat tudjuk stabilan tartani. Erre nem látok 
garanciát. Kiskunhalasnak az elmúlt hónapokban elég érdekes volt a hozzáállása, elég érdekes 
határozati-javaslatokat hoztak. Bízom benne, hogy hétfőre átgondolják a jogutód nélküli 
megszűnést és felülbírálják eddigi döntésüket. Több helyről kaptam ezzel kapcsolatban 
információt, amiben azt olvashattam, hogy felül fogják bírálni ezt a döntésüket. De ha felül 
fogják bírálni ezt a döntésüket, jogutóddal szűnik meg a Vakáció Kht., akkor sem látom 
biztosítva azt, hogy azokat az üzemeltetésre vonatkozó jogosítványainkat tovább tudjuk vinni 
június 30-a után, amikkel eddig bírtunk. Ha pedig megnövekedik ez az üzletrész érték egy 
esetleges vásárlás esetén, azt sem tudom, hogy mennyivel lesz nekünk kedvezőbb, mert egy 
megszűnő cégben lesz nagyobb üzletrészünk. Megszűnés után véleményem szerint az 
elveszik. Ha mi most vásárolunk és 43%-unk lesz egy megszűnőben levő Kht-ban, akkor az 
nem tudom, hogy nekünk július 10-én mekkora pénzt fog jelenteni? Azok az információim  
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vannak, hogy június 30-a után ki fogják írni pályázatra ezt a működtetést és nyílt pályázaton 
fogják eldönteni, hogy ki lesz az, aki tovább működtetheti. Jelen pillanatban annyi előnyünk 
van, hogy a Vakáció Kht június 30-ig hozhat egy olyan határozatot, amit az MNV Zrt-hez 
benyújtunk, ebben kérjük, mint a Vakáció Kht-ban részt vevő önkormányzat, hogy a 
továbbiakban a tulajdonviszonyoknál elsődlegességet élvezzünk és az üzemeltetést vissza 
kaphassuk a megalakuló cégnél. Kérhetünk ilyet, ennél többet jelen pillanatban nem látom, 
hogy lehetne tenni.  
 
Dr. Égető Annamária bizottsági referens: 
Röviden kiegészítem az előterjesztést annyival, hogy arra szeretnék visszamutatni, hogy a 70-
es években mindkét táborhelyet 17 önkormányzat építette és működtette. Tehát nem kizárólag 
egy-egy önkormányzat, hanem sok önkormányzat együttes munkájának eredménye volt a 
tábor felépítése és üzemeltetése. Erre hivatkozik Kiskunhalas város, amikor azt kezdeményezi 
valamennyi önkormányzatnál, hogy a 2009. január 1-i lakosságszám arányában kérje 
valamennyi önkormányzat az MNV Zrt-től az ingyenes tulajdonba adást. Amennyiben egyező 
tartalmú határozatok születnek, akkor tud több önkormányzat együttesen fellépni az MNV 
Zrt. felé. 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Ki kell emelni azt még mindenképpen, hogy ha Alpolgármester asszony nem figyel oda erre a 
dologra, akkor Halas úgy elhappolja előlünk, hogy észre sem vesszük. Köszönetet mondok, 
hogy Alpolgármester asszony meglátta azt a turpisságot, amit Kiskunhalas el akar követni. 
Ahogy referens Asszony is mondta, a 70-es évek óta megvan a balatonakali tábor, azóta az a 
17 önkormányzat üzemelteti. A 17 önkormányzat iszonyatos pénzeket fordítottak arra a 
területre. Kizártnak tartom, hogy ne ezek az önkormányzatok kapnák meg ezt a tulajdonjogot.  
Én javaslom megvásárolni ezt az üzletrészt, kimondani azt, hogy Kiskunmajsa Város 
Önkormányzata kérjük, hogy azonnal alakítsuk át a Kht-t non-profit Kft-vé, és ez a Kft 
jelentkezzen be majd a pályázaton. Már nem 17 önkormányzat van benne, mert nem bírták a 
kisebb önkormányzatok a fenntartási költségeket. Halas persze, hogy azt mondja, hogy a 
2009. január 1-i lakosságszám arányosan, 60%-ot fog tudni szerezni. És ezt ha mi engedjük, 
akkor azt fogom javasolni, hogy ebből ki kell hogy lépjünk, mert onnantól kezdve csak fizetni 
fogunk, de nem fogjuk tudni igénybe venni azt a részt, ami nekünk járna. Tehát vagy van 
lehetőségünk most hozzájutni egy nagyon komoly vagyon 43%-ához, vagy hagyjuk azt, hogy 
lakosságszám arányosan és nem vesszük meg az üzletrészt. Fenntartom a javaslatomat, ne 
fogadjuk el a lakosságszám arányos fenntartást semmiben sem. Mondja kis Kiskunmajsa 
Város Önkormányzata, hogy június 30-ig javasolja a Kht. átalakítását non-profit kft-vé 
üzletrész arányosan és vásároljuk meg.   
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Faludi képviselő úr azt mondta, hogy a föld képezi a komoly vagyont. Erre szeretném felhívni 
a figyelmet, hogy nem a Kht. üzletrésze képezi a komoly vagyont, ami forgóeszközök 
képében jelenik meg, hanem a földterület képezi, és azt nem tudjuk megszerezni a Kht. 
üzletrészének megvásárlásával. Arra hiába áldozunk milliókat, azzal még nem fogjuk 
megszerezni a terület feletti tulajdonrészt.  
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Tényleges vagyona jelen pillanatban az önkormányzatoknak egyedül a sikondai 
felépítményekre van, amiről lemondtak azok az önkormányzatok, akik a 90-es évek előtt 
hozzájárultak az építkezéshez, működtetéshez. A Kht. megalakulása előtt ezek az 
önkormányzatok az eddigi beruházásukról, a vagyonértékükről lemondtak a Vakáció Kht.  
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javára. Törvényesen csak a sikondai táborra vannak nekünk ilyen jogosítványaink. Az akali 
táborra nincsenek, jelen pillanatban az az MNV Zrt-én, nekünk nincs hozzá közünk.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Összefoglalom, ha meg kívánjuk vásárolni a Kht-ban az üzletrészünket, akkor piaci értéken 
megtehetjük ezt. De az, hogy a Kht. megmarad-e, vagy nem Kiskunhalastól függ. Ha 
Kiskunhalas úgy dönt, hogy mivel a tulajdonosok között csak települési önkormányzatok 
vannak, mégis jogutóddal szűnik meg a Kht., akkor ennek a Kft-nek lesz esélye arra, hogy a 
vagyont érő földterületet megszerezze olyan arányban, amilyen arányban majd tulajdonjogot 
szerzünk ebben a cégben. Ha megvásároljuk ezt az üzletrészt, és Kiskunhalas mégis úgy dönt, 
hogy nem járul hozzá az átalakuláshoz, akkor a megvásárolt üzletrész értéke elveszett 
pénznek tekinthető, buktunk az üzleten, és akkor sem a terület, sem az üzletrész nem lesz a 
miénk. Másik variáció pedig az, hogy ha meg kívánjuk vásárolni az üzletrész, megvásároljuk, 
Kiskunhalas belemegy az átalakulásba, átalakulunk kft-vé, de mégsem ez a kft kapja meg a 
területet, hanem mondjuk az akali önkormányzat, mert jobban lobbizik a megfelelő helyen, 
akkor is lesz egy kft-nk, akinek nem lesz földterülete, jelentős tulajdona a jövőben. Ha pedig 
nem vesszük meg az üzletrészt, akkor megy minden a maga útján a mi kis százalékunkkal a 
cégen belül. Nem könnyű a döntés, ezzel egyetértek. 
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Az is elképzelhető, hogy az önkormányzatok, a határozati javaslatokban foglaltaknak 
megfelelően mind az akali, mind a sikondai táborra benyújtják a tulajdonjogi igényüket. Egy 
osztatlan közös tulajdonról beszélünk és minden önkormányzat, aki részt vett a 
működtetésében 2009. január 1-ig részt kaphat belőle. Ezek az önkormányzatok azt is 
megtehetik, hogy a működtetésre létrehoznak egy önkormányzati tulajdonú céget és kiadják a 
működtetést, tehát nem kell ezzel számolni majd a továbbiakban, ha sikerülne a 
tulajdonszerzésünk, hogy nekünk kell azt üzemeltetni. Nyilván az lenne a cél, hogy ez a cég 
maga tartsa el a rendszert, ne kelljen folyamatosan befizetnünk. Azért a táborokat is látni 
kellene, nyilván nagyon sok pénzt rá kell fordítani, amellett, hogy egy nagyon komoly 
vagyon, nagyon komoly értéket képeznek azok az ingatlanok. 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Még egyszer elmondom, hogy nem tudom elképzelni azt, hogy 22-én Kiskunhalas ne járuljon 
hozzá a non-profit kft létrehozásához, mert jogszabályba ütközne a döntése, ha engedné, hogy 
jogutód nélkül szűnjön meg a kht. Ami azt jelenti, hogy ha mi megvásároljuk 3,5 MFt-ért az 
üzletrészt, akkor azt mindenképp visszakapjuk Kiskunhalastól, mert annak a tudatában engedi 
megszűntetni jogutód nélkül, és ezzel nekünk kárt okoz. Javaslom, halasszuk el ezt a 
döntésünket, 22.-én dönt Halas, egyből világos lesz minden, utána jöjjünk össze egy 
rendkívüli ülésre és erről döntsünk. Amit Halas dönteni fog, az nekünk is megfelelő lesz, és 
akkor már azt is tudjuk, hogy Zsana döntött-e, mert én nem tudok ilyenről, hogy Zsana 5 M 
Ft-ot ajánlott volna. 
De ha várunk addig, akkor az Oktatási Bizottság leülhetne még egyszer beszélni arról, hogy 
egyáltalán kell-e nekünk ez? Mert ha kell, akkor mindenképpen azt javaslom, hogy vegyük 
meg az üzletrészt és legyen benne olyan tulajdonarányunk a vagyon és a döntési pozíció 
miatt, hogy bele tudjunk szólni a jövőjébe. Az Oktatási Bizottság beszélhetne arról 
intézményeink bevonásával, hogy egyáltalán intézményeink akarják-e igénybe venni, el 
akarnak-e menni táborba, tudjuk azt, hogy ennek mennyi lesz a fenntartási költsége? Ha azt 
nem fenntartásra költjük, hanem odaadjuk az intézményeinknek táborozásra, akkor nem 
vitatkozunk azon a költségvetés tárgyalásakor, hogy adunk-e 50,- Ft-ot gyerekenként 
táborozáshoz, vagy nem. Akkor oda mehetnének az intézményeink táborozna, ahova csak  
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szeretnének. Úgy érzem, hogy nagyon nagy esélyünk lehetne arra, hogy Halas el fogja 
fogadni 22-én a non-profit kft-vé alakulást, ha elfogadja, és abban van 43%-unk, kizárt, hogy 
ezt ne a kft nyerné meg ezt a pályázatot, a földterületet megkapná a kft.  
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Két álláspont van, mindannyian arról beszélünk, hogy hogyan fog majd dönteni az MNV Zrt a 
földtulajdonlást illetően. Kitartok azon véleményem mellett az eddigi tapasztalatok alapján, 
hogy egy önkormányzat sokkal nagyobb súllyal esik az állami szerveknél a tulajdon 
kérdésében latba, mint egy kft. Várhatóan az önkormányzatok igényét fogja figyelembe 
venni. Akkor teljesen mindegy, hogy meg fog-e szűnni a Vakáció Kht. Kiskunhalas 
döntésének megfelelően, vagy nem, jogutóddal, vagy jogutód nélkül, ez nem befolyásolja az 
igazán vagyont érő terület tulajdonjogát. Mert azt egy állami szerv fogja eldönteni, nem az, 
hogy mi mit vásárolunk meg üzletrészként. És az, hogy üzletrészként mekkora százalékot 
bírunk megszerezni nemcsak vagyont jelent, annak arányában üzemeltetési költséget is jelent, 
ha veszteségesen működik a kft, annak arányában többletkiadást is jelent. Nem egy tuti üzlet, 
és elhangzott, hogy Zsana 5 M Ft-ért meg kívánja vásárolni az üzletrészt, ha ezt überelni 
akarjuk egy ilyen kockázatos üzletnél, szíve rajta, én ezt nem támogatom. 
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Egyetértek azzal a felvetéssel, hogy jövő héten még erről tárgyaljunk, ugyanis minden nap 
ezzel kapcsolatosan az önkormányzatok döntéseket hoznak. Holnap fog a zsanai képviselő-
testület összeülni, épp az előbb hívott Alpolgármester úr, érdeklődött, hogy nálunk hogy 
állnak a tárgyalások. Hétfőn Kiskunhalas fog összeülni, a jövő hét folyamán Szank is még 
ezzel kapcsolatosan állást fog foglalni. A Vakáció Kht. közgyűlése össze van hívva, az majd 
módosulni fog ennek megfelelően. De ha nem szeretnénk elhamarkodott döntést hozni, akkor 
ajánlatos lenne jövő héten ezzel kapcsolatban még egyszer összeülni. Viszont én annyira 
kockázatosnak látom az üzletrészek jövőbeni sorsát, hogy 800-900.000,- forintnál többet 
semmiképpen nem kockáztatnék meg ennek a többségi tulajdonnak a megszerzésére. Elég 
ellentmondásos információk keltek napvilágra azzal kapcsolatosan, hogy ez a 23%-os 
üzletrész mennyi pénzügyi értékkel bír. Mivel kockázatosnak látom a jövőt, nagy összeget 
nem fordítanék erre, a tulajdonosnak érdeke, hogy megszabaduljon tőle, egy kisebb összeget 
esetleg megkockáztatnék, de több milliót semmiképp. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban amennyiben több hozzászólás nincs, a módosító javaslatot 
teszem fel szavazásra, miszerint vegyük le napirendről és a jövőben egy rendkívüli ülésen 
térjünk vissza annak a tudatában, hogy más települések hogyan döntöttek. Aki egyetért, 
kézfeltartással jelezze. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 3 tartózkodás mellett – levette napirendjéről a Vakáció Kht. 
üzletrészének megvásárlását. 
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13./ N a p i r e n d 
       Alpolgármesteri előterjesztések 

 Előadó: Dósai Imre alpolgármester 
 /Írásos előterjesztések mellékelve./ 
 

Terbe Zoltán polgármester Dósai Imre alpolgármesternek adja a szót az előterjesztések 
ismertetésére.  
 
      a.)  Előterjesztés az Európai  Mobilitási Hét-hez történő csatlakozásról 

 
Dósai Imre alpolgármester: 
Tavaly egy sikeres Mobilitás Heti akciót bonyolítottunk le az Arany János Iskola és a Szent 
Gellért Iskola segítségével. Az idén újra kiírásra került ez a lehetőség. Felkérték 
önkormányzatunkat, hogy amennyiben intézményeink csatlakozni kívánnak, akkor tegyék 
meg, június 30-ig van erre lehetőség. Intézményeinket megkérdeztem, három intézmény 
jelzett vissza, hogy részt kívánnak venni. Én ez alapján tettem meg az előterjesztést. Tavaly 
óta megszigorodtak a jelentkezés feltételei, csak testületi döntéssel lehet jelentkezni a 
Mobilitás Heti akcióra. Amennyiben a Testület támogatja, akkor megrendezzük, ha nem, 
akkor nem veszünk részt.  
 
Polgármester kéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs, Polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 14 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
 
203/2009. sz. határozat 
Európai  Mobilitási Hét-hez történő csatlakozás 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kijelenti, hogy csatlakozik az 
EURÓPAI MOBILITÁSI HÉT programjához az előterjesztésben foglaltak szerint. A 
rendezvény sikeres megvalósításhoz közreműködésre kéri fel az oktatási intézményeket. 
Felelős: Dósai Imre alpolgármester 
Határid ő: 2009. szeptember 30. 
 
 
 

b.) Majsai Nyári Fesztivál keretösszegének felosztása 
 

Dósai Imre alpolgármester: 
Az előkészületeket az érintett szervezetekkel, a Művelődési Központtal megtettük a Majsai 
Nyári Fesztivál előkészítése érdekében. Az Önkormányzat előző döntésével kapcsolatosan 
lecsökkent a rendelkezésre álló keret, így egy programot már sajnos törölni kellett a 
programok sorából. A Borfesztivált ilyen anyagi feltételek mellett nem tudjuk megrendezni az 
idén, nagyon sajnálom és többen már kifejezték a hiányérzetüket emiatt, erről le kellett 
mondani. A Nyári Fesztivál többi programjának lebonyolítása érdekében kérem 
Képviselőtársaimat, hogy támogassák ezt az előterjesztést. Annál is inkább, mert május 6-án 
döntöttünk, hogy pályázatot adunk be a Megyei Önkormányzathoz, itt kötelezettséget 
vállaltunk már 3,7 M Ft-os önerő biztosítására. A városi születésnap programjai,  
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előkészületei, azzal kapcsolatos kiadások előkészítése már megrendelésre került a 
költségvetés céltartalékon lévő keretösszeg tudatában. Kérem Képviselőtársaim támogatását. 
 
Fogl András képviselő: 
Feltételezem, hogy a Megyei Önkormányzathoz benyújtott pályázat eredményéről még nincs 
információ, mert 3,7 MFt-tal számolunk. Ha jól látom, a korábbi döntésünk értelmében a 
külterületi rendezvények finanszírozása is ebből a keretből került biztosításra, így maradt a 
3.520.000,- Ft. Zárójelben hozza az előterjesztő a Főtéri Sokadalmat is, vendéglátás és egyéb 
költségekre 1 M Ft áll rendelkezésre. Amióta az eszemet tudom, csak a Főtéri Sokadalom ez 
irányú költségei körülbelül nagyságrendileg ugyanekkorák voltak. Nem tudom eldönteni, 
hogy a Nyári Fesztivál akkor most egy külön program, vagy a Nyári Fesztiválban van benne a 
Főtéri Sokadalom is, ez alatt azt kellene érteni? Illetve azt nem értem, hogy a Nyári Fesztivál 
szervezésével kapcsolatos költségekre a civil szervezetek részére feltűntetett 320.000,- Ft mit 
tartalmaz? Szerencsésebb lenne, ha itt lenne előttünk a program és akkor egyértelműbb lenne. 
Van egyrészt a civil szervezetek részére elkülönített keretösszeg bizottsági szinten. Az előző 
években jól működött az, hogy pozitívan vette a pályázat kiírója, ha a Nyári Fesztivál 
programsorozatban részt vesz a civil szervezet. Itt azt látom, hogy külön 320.000,- Ft el van 
különítve. A másik az, hogy van közművelődési intézményünk, akinek a dolga, hogy 
megszervezze ezeket a programokat. Megint fennáll az, hogy több oldalról finanszírozzuk a 
civil szervezeteket, vagy pedig az intézményt nem hagyjuk dolgozni. Nem mintha nagy 
összeg lenne, csak egy ilyen kivéreztetett közművelődési intézménynek, mint a Művelődési 
Központ inkább volna szüksége erre a forrásra. Javaslom ennek a pénzösszegnek az 
átcsoportosítását a Művelődési Központhoz. 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Ezek a Majsai Nyári Fesztivál címen futó programok összességét takarják, utána van 
zárójelben pontosítva, hogy melyik részről van szó. Ezért van külön megemlítve a Főtéri 
Sokadalom ott zárójelben. A Művelődési Központot nem bíztuk meg ezekkel a feladatokkal. 
A tavalyi gyakorlat is az volt, hogy közös szervezés ugyan, de nem a számára különítettük el 
ezt a finanszírozási forrást, a 2,2 M Ft-ot kapta meg tavaly is és itt is a Főtéri Sokadalom 
lebonyolítására, attól függetlenül, hogy a többi program lebonyolításában is részt vett tavaly 
és tavaly előtt is. Ez a 320.000,- Ft amíg 500.000,- Ft volt tartalmazta mind a városi 
születésnap, a Borfesztivál, az augusztus 20-i ünnepség, a Lurkó táborhoz való esetleges 
hozzájárulást és a Főtéri Sokadalommal kapcsolatos III. Testvérvárosi Konferencia 
megrendezését, aminek van egy külön forrása, amit unióból finanszíroztunk, de tavaly is 
előfordult, hogy ki kellett egészíteni azokat a forrásokat máshonnan. Ez az 500.000,- Ft 
keretösszeg adott fedezetet a Majsai Nyári Fesztiválhoz tartozó rendezvények – még ide kell 
sorolni a Diáktalálkozót is és a Lovas- és Teniszklubok találkozóját is – bonyolításához, 
biztosításához. 
 
Fogl András képviselő: 
Köszönöm az előterjesztő válaszát, nem tudott meggyőzni. Sajnos azt látom, hogy bármilyen 
rendezvény esetén is az Intézmény igazgatója egy személyben a rendezvény felelőse, 
szervezője, rakodója, szállítója, biztosítója. Szervezünk egy rendezvényt, arra elkülönítünk 
egy forrást, de egyébként meg odapasszoljuk a Művelődési Központnak, hogy biztosítson 
hangosítást, szerezzen padokat-asztalokat, biztosítson helyszínt, takarítson. Százszor 
tisztességesebb lenne, mivel a Művelődési Központot dolgoztatjuk meg, akkor az a forrás – 
még akkor is, ha az már jelentéktelenné vált – kerüljön az Intézményhez. Azoknak a civil 
szervezeteknek, akik egyéb más programokat szerveznek akár a Majsa Napok, akár a Nyári 
Fesztivál során mindkét bizottságnál van módja pályázati forrásokhoz hozzáférnie.  
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Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Maximálisan egyetértek Képviselő úr felvetésével, ugyanis az elmúlt két év során 
bebizonyosodott, hogy a Művelődési Központ dolgozóinak munkája nélkül nem tudunk 
rendezvényeket szervezni. Teszik a dolgukat, mindenképpen el kell ismerni, hogy szükség 
van a munkájukra. Hogy hány fővel tudják ezt a munkát ellátni egy külön történet, azt meg 
kell állapítani, hogy le vannak terhelve. Kritikán aluli a helyzet, amit sajnos hallgatólagosan 
tudomásul vettünk, hogy az Intézményvezető egy személyben portai ügyelettől kezdve, 
bármilyen takarítói feladatokat ellát. Kiskunmajsa városban rajta kívül egyetlen 
intézményvezetőnek nem kell ilyen feladatokat ellátnia. Méltánytalannak érzem a helyzetét, 
emellett még a munkája sincs olyan szinten elismerve, ahogy el kellene ismerni. 
Megütötte a fülemet, hogy a Lurkó táborhoz is hozzájárulást tartalmaz ez a keretösszeg. Ez 
azért érdekes, hisz pont a múltkori testületi ülésen volt kiskunmajsai gyermekek 
táboroztatására egy pici keretösszeg, amit kértek. A Testület akkor azt az álláspontot 
képviselte, hogy semmiféle táborozást nem támogatunk. A Nyári Fesztivál keretében mégis 
vannak Kiskunmajsán olyan kedvezményezettek, akik a nyári táboroztatáshoz hozzájárulást 
kaphatnak? Ez nagyon méltánytalan, Kiskunmajsa amikor Képviselő-testülete kimondja, hogy 
nem támogat táboroztatást semmiféle alapítványi, vagy egyesületi szervezésben, akkor ide 
kerül a Testület elé egy bújtatott formában táboroztatás támogatása. Visszautasítom ezt az 
előterjesztést, nem vagyok hajlandó megszavazni. Ha erre pénzt szeretnének megszavaztatni a 
Testülettel, akkor pontosan legyen leírva, hogy mire van fordítva fillérre pontosan. 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Messze nem így van, egyáltalán nem kapnak a táboroztatáshoz támogatást a gyerekek, hanem 
tavaly is és az idén is olyan rendezvényt tervezünk támogatni, ami a záró rendezvénye a 
Lurkó tábornak és nyitva van az egész város számára. Tavaly is egy belépőjegy nélküli záró 
koncerttel zárult a Lurkó tábor, az idén is ezt tervezik, szó sincs a gyerekek táboroztatásának 
támogatásáról ebben. 
Fogl képviselőtársamnak mondom, tavaly szerencsénk volt egy állami támogatással egy egész 
napos programot Kiskunmajsára hozni. 1,5 M Ft volt annak az egy napnak a költségvetése. 
Ugye nem gondolja komolyan, hogy 320.000,- Ft-ból minden rendezvény hangosításához, 
eszközökkel való ellátásához fedezetet tudunk biztosítani? Ez a 320.000,- Ft nem azt jelenti, 
hogy Művelődési Ház nélkül meg tudnánk oldani valamit. Tessék összehasonlítani a 
320.000,- Ft-ot az 5 alkalommal tartandó rendezvénnyel, és az egy napos tavalyi rendezvény 
1,5 M Ft-os költségvetésével. Mi nem tudunk a nélkül rendezvényeket bonyolítani, hogy a 
Művelődési Ház segítségét ne vegyük igénybe. Tudom, hogy ez többlet leterheltséget jelent 
az Intézményvezető számára, akkor próbáljuk ezt megoldani más módszerrel, segítsük akkor, 
fogadjunk el egy státuszt a Művelődési Központhoz. Ez biztos emelni fogja a kulturális 
programok színvonalát is.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
A költségvetés felosztása a programok szervezői között több egyeztetés alapján történt meg. 
A Művelődési Központ ennyi pénzt kért ezeknek e programoknak a szervezésére. A többiek is 
hasonló felosztásban gondolkodtak, ez az előterjesztés azt tartalmazza, ami a résztvevők által 
elfogadott arányokat jelenti. Adhatunk többet a Művelődési Központnak, testületi döntés 
függvénye, igénye nem merült fel rá. De ettől eltérni szerintem nem célszerű, egy kialkudott 
egyensúlynak az eredménye. 
 
Fogl András képviselő: 
Alpolgármester úr, nekem nem az ellen van kifogásom, hogy a Művelődési Központ részt 
vesz, természetes, azért tartjuk fenn. De kizsigerelni őket a végtelenségig, és ezt a kis pénzt  
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sem oda adjuk, akit egyébként dolgoztatunk, ez számomra nem elfogadható. Ezért javasoltam, 
hogy kerüljön a Művelődési Központhoz.  
Polgármester úr mondta, hogy kialkudott összeg. Úgy talán elegánsabb lett volna, ha ezt az 
összeget ott hagyjuk az Oktatási Bizottságnál. Én erről az alkuról nem tudtam, de azt 
gondolom, hogy igazából erre ma a Testület adja meg a meghatalmazást, hogy ez a pénz oda 
megy, vagy ide megy. Nekem volt egy módosító javaslatom, amit fenntartok. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
A módosító javaslat az volt, hogy a 2,2 M Ft helyett 2.520.000,- Ft legyen a Művelődési 
Központnál és 1 M Ft a másik csomagban.  
 
Faludi Tamás képviselő: 
1 M Ft programra, 1 M Ft vendéglátásra, én ezzel a magam által felállított hagyományon nem 
változtatnék, ezt kérem szavazásra feltenni, mint módosító indítványt. A civil szervezetek 
részére a 320.000,- Ft-tal kapcsolatban pedig azt szeretném mondani, hogy ilyenkor már itt 
szokott lenni előttünk a konkrét program, nem csak egy ilyen előterjesztés. Az előterjesztő 
rendkívül kellemetlen helyzetbe hozza a civil szervezeteket, amikor ide írjuk, hogy 
„…szervezésével kapcsolatos költségekre a civil szervezetek, szerveződések részére.” Június 
17-éig konkrét programnak kell lennie ahhoz, hogy rendes műsort tudjunk csinálni. Ne 
szakítsunk a hagyománnyal, bízzuk rá a Művelődési Központra, hagyjuk, hogy tegye a dolgát. 
1 M Ft programra, 1 M Ft vendéglátásra, a 320.000,- Ft-ot el tudom fogadni abban az esetben, 
ha látom konkrétan, hogy a civil szervezetek mit szeretnének, hogy tudnak-e arra pályázni a 
bizottságoknál, ha arra még nem elég a pénz, lássam, hogy mire fogom odaadni. Abban az 
esetben el tudom fogadni azon a bizonyos következő rendkívüli ülésen. Alpolgármester úr 
elmondta, hogy azért nincs most Borfesztivál, mert a Képviselő-testület csökkentette a 
külterületnek odaadott 180.000,- Ft-tal. Ne tessék bennem bűntudatot kelteni, mert 
bátorkodtam a külterületeknek megszavazni 180.000,- Ft-ot. Nem hiszem, hogy ezért nincs 
Borfesztivál, mert ha ezért nincs, akkor idejött volna Alpolgármester úr, hogy hiányzik ez a 
180.000,- Ft. Ha ezt mondta volna, akkor elhiszem, hogy ez miatt, de így nem és nem is illik 
ezt párhuzamba állítani. 
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Kérem Bizottsági Elnök urat, tájékoztasson bennünket, hogy a Bizottság ezzel kapcsolatosan 
milyen döntést hozott? 
 
Farkas Mihály képviselő – Pénzügyi Bizottság Elnöke: 
Szokásos, amit minden januártól decemberig évek óta eljátszunk, Faludi Tamás minden 
pénzügyi bizottsági ülésen, mikor a Majsa Napok költségvetése felmerül, felteszi a módosító 
indítványát, és minden alkalommal megkapja a többséget az általam vezetett Bizottságban, 1 
M Ft ide, 1 M Ft oda, most is ez ment át. Én mindig másképp szavazok. 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Pont az a képviselő mondja, hogy miért nem jöttem ide a 180.000,- Ft-os igényemmel, aki az 
egész Nyári Fesztiválra is azt mondja, hogy 1 M Ft meg 1 M Ft van. Ezt komolyan senki nem 
gondolja, hogy 180.000,- Ft még lett volna az 1 M Ft felett, holott az egész Nyári Fesztiválra 
3,2 M Ft kellene. Az, hogy Faludi képviselő úr nem hiszi el, szíve joga. Én nem azt 
hibáztattam, hogy a falunapokra adott az Önkormányzat 180.000,- Ft-ot, csak az volt a 
probléma, hogy ennek a keretnek a terhére támogatta az Önkormányzat, és így az az előre 
kalkulált 500.000,- Ft bizony nem lett elég a 4 napos program megszervezésére. Vagy le 
kellett volna mondani 1 napot, vagy akkor a borászok azt mondták, hogy 3 napos  
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Borfesztiválra nem jönnek el. A 320.000,- Ft-ból nem lehet egy 4 napos borfesztivált rendezni 
Kiskunmajsán. Az 1 M Ft-os javaslat költségvetési rendelet módosítását igényli, ahhoz 
minősített többség, 10 szavazat kell, mert a rendeletben el van különítve a 3,7 M Ft 
céltartalékon. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Ebben a ciklusban új alapokra kívántuk helyezni a Testvérvárosi kapcsolatok, a Majsai Nyári 
Fesztivál programjainak a kérdését. Ennek érdekében nyújtottunk be Brüsszelbe 3 sikeres 
pályázatot és 29 M Ft-nyi pénzt pályáztunk le, eddig sikeresen használtuk fel ezt az összeget 
ilyen jellegű rendezvények, közte a Majsa Napok rendezvények támogatására. Tehát egy 
programcsomagról van szó, amelynek egy részét a kiskunmajsai Önkormányzat fedezi 
pályázati forrásból, vagy saját erőből, másik részét pedig brüsszeli forrásból támogatjuk. A 
források több helyről érkeznek, de a programok összefonódnak. Ha egyik program nem 
valósul meg, akkor az a másik programra is hatással van, tehát komplexen kell kezelni. Ha 
hozzányúlunk a rendszerhez, akkor a brüsszeli pénzek elköltését sem tudjuk esetleg 
szabályosan megvalósítani, sem a megyei támogatást elkölteni szabályosan. Kár lenne 
hozzányúlni a rendszerhez és azt a hagyományt, amit ebben a három évben sikerült teremteni 
a 30 M Ft-nyi összeggel megbolygatni. Nekünk bizonyítanunk kell Brüsszel felé, hogy az a 
pénz, amit kaptunk ezekre a programokra jó helyen fog elköltésre kerülni.  
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Az a probléma, hogy ha a céltartalékon különítjük el a költségvetés idején, elfogadjuk a 3,7 M 
Ft-ot, ennek alapján elkezdődik a szervezőmunka, összeszedjük a programokat, kik fognak 
részt venni benne, elkezdik szervezni a rendezvényeket és sajnos a Képviselő-testület csak a 
későbbiekben próbálja meg a céltartalékon elhelyezett összeget lebontani. Itt is megtörténtek 
már szállítások, megrendelések a tervezett programmal kapcsolatosan, amit egyébként 
Képviselőtársaimnak megküldtünk, Testület el is fogadta a 2009-es rendezvénytervében, hogy 
milyen rendezvények kerülnek megvalósításra. Azért, hogy a programok ne szenvedjenek 
csorbát el tudom fogadni azt a megoldást, hogy ha a Művelődési Központhoz átkerül, de 
akkor olyan megjegyzéssel, hogy a Majsai Nyári Fesztivál programjaira, ne csak a Főtéri 
Sokadalomra, csak azért, hogy a már előkészített és megszervezett programok ne 
szenvedjenek csorbát. Ez talán egy olyan kompromisszumos megoldás, hogy a már 
betervezett programok megvalósulásra kerülnek. Ez azt jelenti, hogy nem a Polgármesteri 
Hivatalba kerül ennek az összegnek az elszámolása, igazolása, hanem átkerül a Művelődési 
Központhoz.  
 
Oláh Péterné képviselő: 
Dobálózunk a milliókkal hitelből, én a háromszor 60.000,- Ft-nak is örültem a Falunapokra – 
igaz, hogy csak egy részére lett elég, az aggregátorok 30.000,- Ft-ot megettek -, mellétettem a 
magamét, szeretném, ha Önök is mellétennék. Az egyházakon kívül csak Csóti Péter igazgató 
úr segített. Nem láttam a Képviselőket, vártam volna Önöket. Azoknak köszönöm, akik 
megbecsülésből kilátogattak hozzánk. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Akképpen fogalmaznék, hogy a kiskunmajsai Önkormányzat több közösségi rendezvényt is 
támogatott, ahol a kiskunmajsai emberek részt vettek. Minden rendezvényre minden 
kiskunmajsai embert szeretettel várunk ezek után is. Nem tennék különbséget ennyire a 
területek között. 
Módosító javaslat hangzott el Faludi képviselő úrtól, 1 M Ft vendéglátásra, 1 M Ft az 
ünnepségre. Aki ezzel egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal – 6 
ellenszavazattal 4 tartózkodás mellett – nem fogadta el a módosító javaslatot.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
A másik módosító javaslat Fogl András képviselő úrtól hangzott el, miszerint a Művelődési 
Központ 2,2 M Ft-ját 320.000,- Ft-tal emeljük meg a másik tétel rovására. Aki ezzel a 
módosító javaslattal egyetért, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 1 
ellenszavazattal 3 tartózkodás mellett – az alábbi határozatot hozta.  
 
204/2009. sz. határozat 
Majsai Nyári Fesztivál keretösszegének felosztása 
   Határozat 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a céltartalékon tervezett „Majsai 
Nyári Fesztivál keretösszegéből” 2.200.000.- Ft-ot átad a Művelődési Központnak a „Főtéri 
Sokadalom” szervezésére. Az intézmény a rendezvénnyel kapcsolatos saját bevételi többleteit 
a program kiadásainak emelésére fordíthatja. A céltartalékon maradó 1.320.000.- Ft-ból 
további 320.000.- Ft felhasználására jogosult a Művelődési Központ a Majsai Nyári Fesztivál 
programsorozat szervezésével kapcsolatos költségeire. 1.000.000.-Ft igénybevételére a 
Polgármesteri Hivatal kap felhatalmazást a vendéglátással és egyéb szervezéssel kapcsolatos 
költségeinek fedezetére. A Művelődési Központ részére lebontott keretösszegek között az 
intézményvezető belső átcsoportosítást eszközölhet. A programsorozat támogatása 
keretjellegű, azzal az érintetteknek el kell számolni a Képviselő-testület felé. 
Felelős: Dósai Imre alpolgármester, Tóth Viktor intézményvezető. 
Határid ő: 2009. december 31. az elszámolásra 
 
 
/Nagy Imréné képviselő távozott, jelen van 13 képviselő./ 
 
 
 
 c.) Az Iskolabusz további üzemeltetési feltételei 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Bizottságok tárgyalták az iskolabusz további üzemeltetését, kíváncsian várom majd az ezzel 
kapcsolatos véleményüket. Én azt a javaslatot tettem a bizottságok és a Képviselő-testület elé, 
hogy igaz, hogy nyert a kistérség az iskolabusz megvásárlására 19 M Ft-ot, de sajnos az 
Önkormányzat múltkori állásfoglalása alapján nem jött létre együttműködés és a Kistérségi 
Társulás úgy döntött, hogy ilyen feltételekkel nem tudja vállalni a busz üzemeltetését, és így 
nem fogja igénybe venni az elnyert pályázati forrást. Ennek következtében, mivel a múltkori 
ülésen elhangzott, hogy forrásunk az egyösszegű vásárlásra nincs, a lízinges megoldás túl 
sokba kerül, nem maradt más választásunk ahhoz, hogy szeptember 1-jétől üzemeltetni tudjuk 
továbbra is a korábbi feltételek mellett az iskolabuszt, mint üzembiztonsági szempontból is 
felkészítsük a további működésre. Az intézményvezető előzetes kalkulációja alapján - amit 
részletesen nem lehetett elvégezni, hiszen még hétfőn is tanítási nap volt és működésben volt 
az iskolabusz - 1,5 M Ft új keretösszegű előirányzatot kért a busz teljes felújításához és 
karbantartásához. Kérem Képviselőtársaimat, támogassák ezt az összeget. 
 
 
 
 



 45 
 
 
Fogl András képviselő: 
Inkább csak közvetve kapcsolódik a sikertelen Többcélú Társulásos busz pályázatához. 
Tanulsága van ennek az ügynek, több alkalommal leegyeztetésre került, hogy milyen 
pályázatok lehetnének sikeresek akár az Önkormányzat, akár a Társulás számára, sajnos ez a 
szituáció alakult ki az utolsó pillanatban, hogy látva a döntéshozó két sikeres pályázat is 
vélhetően elfogadásra kerül – az egyik az önkormányzati egyik közintézmény felújítása, a 
másik egy több millió forinttal nagyobb kistérségi iskolabusz beszerzése, sajnos számunkra 
kedvezőtlen döntés született. Talán érthető a döntéshozó részéről, ő azt mondta, hogy a 
nagyobb összegű pályázattal támogatja a Társulást. Ez volt az iskolabusz beszerzése közel 20 
M Ft értékben. Ami egyébként számunkra fontosabb lett volna, azt viszont elvette tőlünk. 
Ezért tartom tanulságosnak az ügyet, hogy olyan felhanggal ne adjunk be pályázatot, hogy 
úgysem nyer. Ennek most az lett a következménye, hogy semmi sem nyert.  
A legutóbbi bizottsági ülésen még 1 M Ft-ról volt szó, nem tudom, hogy hogyan ment tovább 
ez 1,5 M Ft-ra? Azt javaslom, hogy inkább járjuk körbe, hogy konkrétan mekkora összegre 
van szükség. 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Mivel 15-én is még működött a busz, nem lehetett szakszerűen felmérni, hogy milyen 
műszaki felújításra van szükség. Az biztos, hogy fő alkatrészek cseréje válik szükségessé, ezt 
az Intézményvezető elmondta. Valóban először egy 1 M Ft-os keretösszeg merült fel. Az 
előterjesztés készítésekor megkérdeztem az Intézményvezetőt, hogy mennyi az az összeg, 
amibe biztos beleférünk. Ezért próbáltam a határozati javaslat megszövegezésében is kitérni 
arra, hogy az igazoltan legfontosabb, az üzembiztonságot és a jogszabályi feltételek 
minimumát tartalmazó tételek finanszírozhatók belőle. Ha ez a megfogalmazás nem elég 
megszorításként, akkor az 1 M Ft-os keretet is el tudom fogadni, és amennyiben az hivatali 
felülvizsgálat után még szükségesnek látszik, akkor lehessen csak igénybe venni az 500.000,- 
Ft-ot. Ezt a módosító javaslatot tudom még elképzelni. 
 
/Fogl András képviselő kiment, jelen van 12 képviselő./ 
 
Leiz Sándor képviselő: 
A másfél millió forintos kérelem borzasztóan csekély összeg a busz felújítására. 
Keretösszegként minimálisan elfogadható. Amit Alpolgármester úr javasolt inkább közelebb 
áll hozzám. Ha annál maradunk, hogy ez a busz marad, ez egy rendkívül agyonhasznált busz, 
amelynek főbb alkatrészcseréje nem hiszem, hogy másfél millió forintba bele fog férni. Akkor 
még nem beszéltem a biztonságtechnikai felújításról, amit belül kell végrehajtanunk, hogy 
megfeleljünk a szabványnak. Szeptember 1-jétől ezek fennállnak. Azért jó, ha ezeket 
különválasztjuk, hiszen a fő szerkezeti felújításra elég komoly összeg merülhet fel. Inkább 
egy állapotfelmérést javasolnék ezzel kapcsolatban és vegyük külön a kettőt, ahogy 
Alpolgármester úr javasolta. 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Az előterjesztésben próbáltam jelezni, hogy tájékoztatást kértünk a Nemzeti Felügyeleti 
Hatóságtól, azt a tájékoztatást lehet kihámozni a mondataikból, hogy nem feltétlenül 
szükséges minden ülés biztonsági övvel való felszerelése. Nagy valószínűséggel szerződéssel 
ki tudjuk kerülni ezeket a többletköltségeket. Mindenképpen Intézményvezető úr is tervbe 
vette, hogy a felújítás előtt egy komoly diagnosztikai felülvizsgálatot fog kérni és a 
diagnosztikai vizsgálat eredményeképpen fog indulni a felújítás. Csak erről időben most kell 
döntenünk azért, hogy szeptember 1-jén üzemkész állapotban munkába állhasson. 
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Leiz Sándor képviselő: 
Szegénységi bizonyítványnak tartom, ha egy hatóság ilyen állásfoglalást ad ki. Van egy 
törvény, amit meghatároztak, és mivel tudja, hogy az önkormányzatoknak nincs pénze azt 
mondja, hogy nem kell betartani a törvényt, adok egy kiskaput, javaslom, mint hatóság. Ezt 
azért nem tartom jónak, mert a mi gyerekeink egészségéről és épségéről van szó. Mindaddig 
nincs baj, míg nincs egy másik Pörböj. Akkor majd a műszaki felszereltséget is megnézik, 
hogy miért nem hajtottuk végre, nem érdekli őket, hogy nincs pénzünk rá. Nem biztos, hogy 
elég lenne csak egy táblát kicserélni. 
 
/Farkas Zoltán képviselő távozott, jelen van 11 képviselő./ 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
A hatóság ilyen jellegű biztatást nem adott egy önkormányzatnak sem, nem így fogalmazott a 
levél sem, leírni nem írták le. Sőt felhívták a figyelmet, hogy mindig tartsuk szem előtt az utas 
biztonságot. Csak azt mondták, hogy ennek kivételével is, ha nem teljesítjük, de nem 
iskolabuszként üzemel a busz, még ha funkciójában az is, de az elnevezése nem az 
szerződésmódosítással továbbra is hozzájuthatunk ahhoz a normatív támogatáshoz, amit adott 
esetben egy ilyen busz működtetéséhez igénybe lehet venni. Akkor is üzemben maradhat, ha a 
szerződéseket módosítják az új elnevezésnek megfelelően. Így elhárultak ennek a veszélyei. 
Igaz, nagyon fontos dolog a biztonság. A másik dolog, hogy mi a megfizethető biztonság? 
Amikor elindult ennek a gondolatnak a felvetése, hogy új busz, vagy régi busz, egyértelműen 
az volt az Intézmény szakmai álláspontja, körbejárták a lehetőségeket, hogy mennyibe kerülne 
a biztonsági rendszerekkel való felszerelése, az egy fél új busznyi költséget jelent. Ezt nem 
szabad már egy ilyen öreg busz felújítására rákölteni. Ha az Önkormányzat biztosítani akarja 
a diákok biztonságos szállításának körülményeit, akkor itt előbb-utóbb nem lesz más 
megoldás, mint egy új buszt kell beállítani. Azt tudni kell, hogy az bruttó 25-26 M Ft-ba 
kerül, amire nincs jelenleg fedezete az Önkormányzatnak.  
 
/Fogl András képviselő bejött, jelen van 12 képviselő./ 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Egyetértek Fogl András képviselőtársammal a keretösszeggel kapcsolatban. Csodálkozom, 
hogy a Pénzügyi Bizottság Elnöke még nem emelte fel a szavát a keretösszeg ellen, hiszen 
volt egyszer már költségevetési bizottsági ülésen nagyon komoly döntésünk, hogy nincs 
tovább keretösszeg. Ennek ellenére 3.520.000,- Ft-os keretösszeget fogadott el a Testület az 
előző döntésnél is.  
Itt kivételesen csak azért tudom elfogadni, mert műszaki vizsgára is kell vinni a buszt. Egy 
műszaki felújítás költségét tényleg csak akkor lehet felmérni, amikor szét van szedve.  
Ha egy hatóság is eljut odáig, hogy kellene biztonsági öv, akkor annak biztos, hogy oka van. 
Ha egy baleset történik, akkor a szülők majd ide jönnek, hogy a hatóság is hozott 
jogszabályokat, miért nem tartottuk be? A költségvetés tárgyalásakor is elmondtam, hogy 
eljön az ideje, amikor kell egy új buszt vásárolnunk. Kérdés, hogy most jött-e el az ideje? Fel 
lehet újítani, el tud menni 1-2 évet. Sajnos olyan egyedi busz, hogy az alkatrészek zömét 
egyedi gyártással kell megoldani. Én úgy gondolom, hogy van fedezet új buszra. A 300 M Ft-
os hitel, amit felvett az Önkormányzat. Sok pályázatunknál lényegesen olcsóbb ajánlatok 
vannak, komoly összegek maradtak meg. Annak a fedezetére vásároljon az Önkormányzat 
egy új buszt. Ezt a javaslatomat a Pénzügyi Bizottság ülésén is elmondtam. 
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Gulyás Jánosné pénzügyi osztályvezető: 
A Pénzügyi és Költségvetési Bizottságon Képviselő úr javaslatot tett arra, hogy az MFB 
szabad hitelkeret, amit kettes hitelcélként megjelöltünk, terhére eszközöljük a busz 
egyösszegű beszerzését. Akkor az hangzott el, hogy egyelőre ennek a terhére ne vállaljon az 
Önkormányzat kötelezettséget, hiszen a már beadott pályázataink, amit a 8-as hitelcél 
keretében beadtunk ÁFA tartalma még nem tisztázott. Nem tudja még a Képviselő-testület 
jelen pillanatban, hogy ezeknek a pályázatoknak az ÁFA tartalma jelen pillanatban 
mennyiben érint bennünket. Ezért tartalékolnánk addig ezt a hitelkeret összeget, és nem 
vállalnánk rá kötelezettséget. 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Ezért kérem mindig Képviselőtársaimat, ezért javasoltam a Majsa Napnál is a kétszer 1 M Ft-
ot, legyünk először tisztában azzal, meddig ér a takarónk. Visszavonom a módosító 
javaslatom. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Amennyiben több hozzászólás nincs, az eredeti előterjesztést teszem fel szavazásra, aki azzal 
egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta.  
 
205/2009. sz. határozat 
Iskolabusz további üzemeltetési feltételei 
   Határozat 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzata a Városgazdálkodási Intézmény által üzemeltetett 
„iskolabusz” felújítására, karbantartására 1,5 millió Ft-ot biztosít keretjelleggel, amiből csak 
az igazoltan legfontosabb, az üzembiztonságot és a jogszabályi feltételek minimumát 
tartalmazó tételek finanszírozhatók. Egyben megbízza a Polgármesteri Hivatalt a szükséges 
szerződés előkészítésére, Terbe Zoltán polgármestert pedig az aláírására. A pótelőirányzat 
fedezete a céltartalékon pályázatok előfinanszírozására elkülönített keretösszeg. 
Felelős : Terbe Zoltán polgármester, Lantos György intézményvezető 
Határid ő : 2009.augusztus 31. 
 
 
 
14./ N a p i r e n d 
       Beszámoló a Polgármesteri Hivatal munkájáról 

 Előadó: dr. Tóth Mária jegyző 
 /Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 

Polgármester kéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Inkább a város vezetése felé lenne kérésem, úgy tessék a képviselő-testületi munkát 
irányítani, ahogy leírtuk a munkatervünkben, hogy a Hivatal dolgozói ki tudják venni a 
szabadságukat. Tudjuk azt, hogy néhányan az összeroppanás szélén állnak, és nem jó, ha 
olyan dolgozók esetleg bedobják a törölközőt, akikre óriási szükség van. Az előterjesztést 
elfogadom, minden köszönetem a Polgármesteri Hivatal minden dolgozójáé. 
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Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Én is köszönöm Jegyző asszonynak az előterjesztést, minden osztály és csoport munkáját 
leírta, lehet érezni azt, amit Képviselő úr is jelzett, hogy a Hivatal túl van terhelve. Az uniós 
pályázatok levezénylése elég nagy terhet ró a dolgozókra. Hogy hetente testületi ülést tartunk 
már eltörpül az uniós feladatok végrehajtása mellett. Az előterjesztést én is elfogadom, egy 
pontban kérek felvilágosítást, az Aerotechnik Kft perével kapcsolatban nemrég szakértői 
pénzösszeget szavaztunk meg. Megérkezett-e ez a szakértői vélemény és mit tartalmaz? 
 
Dr. Tóth Mária jegyző: 
Faludi képviselő úr gondolataira reagálva az ülések megszaporodott száma a legnagyobb 
igyekezetünk ellenére kénytelenek vagyunk ilyen sok ülést tartani. Előre jelzem, hogy 
júliusban két ülés várható, a közepén és a végén, holott próbáljuk a különböző témájú 
közbeszerzési eljárásokat is egy-egy időpontra összpontosítani, nagyon szűk határidők 
mellett, hogy a szükséges végső döntéseket a Képviselő-testület meg tudja hozni. Ipari Park 
vízhálózat- és a kompetencia pályázat eredményhirdetése július 31. körül várható, a központi 
buszváró építése pedig július 15. körül lesz eredményhirdetése, azt megelőzően testületi ülést 
kell tartani. Kérem, hogy e két ülés időpontját tartsák napirenden. 
Az Aerotechnik Kft. perében 150.000,- Ft-ot előlegezett igazságügyi szakértői véleményre a 
Képviselő-testület. A szakértő április 1-jén helyszíni szemlét tartott, ahol magam és 
Vecsernyés Sándor is részt vettünk, minden tétel felértékelésre került, amely az alperesi 
követelés pénzösszegére kihatással lehet. A szakértői vélemény a múlt hét folyamán érkezett, 
tételes összesítést nem adott a véleményével kapcsolatban, de első olvasatban a szakértői 
költség busásan megtérül, mert a bérleti díjak mértékét kifogásoltuk elsősorban, és azokra 
sokkal szerényebb összeget állapított meg az igazságügyi szakértő. A befektetésünk megérte. 
A per eljutott olyan szakaszba, hogy most már azt kell vitatni, hogy melyek azok a 
költségtételek, amelyek indokoltak a felperesi követelésben, és melyek azok, amelyek nem. 
Az összegszerűség kezd letisztulni és a per további folyamán dől el az, hogy vissza kell-e 
bontani a meglévő alapot, illetve milyen módon kell az eredeti állapotot visszaállítani a Szent 
László utcai ingatlanon. És sok egyéb kérdés van, ami kihatással lehet arra, hogy mekkora 
kártérítést fog a Bíróság megítélni. 
 
Leiz Sándor képviselő: 
Szakmámmal kapcsolatos észrevételt szeretnék tenni a beszámolóhoz. Vannak olyan 
tendenciák a Polgármesteri Hivatalban, amelyek nem nyerték meg a tetszésemet. A közterület 
felügyelet elég sáros foltja Majsának, nem úgy történik a feladatok végrehajtása, ahogy azt 
szeretném. A közlekedési bejárás március 30-án történt, és még a mai napig nem történtek 
intézkedések, amiért nem a közterület felügyelőket hibáztatom, mivel nem azzal 
foglalkoznak, amivel kellene. Ide van írva, hogy a feladatkörükbe tartozik a levelek postázása. 
El kellene dönteni, hogy ők a postások, vagy közterület felügyelők, a kettő nem 
összeegyeztethető. Ha ez így nem működik, akkor vegyünk fel hozzájuk valakit segítségül. 
Annak semmi értelme, hogy június végén még a közlekedési bejáráson említett táblák kint 
vannak. Fölösleges az utcákat végigjárni, nincs idejük végrehajtani, hordják a leveleket. 
Sokkal több jelenlétet kérek a közterületen. Simán elkelne még egy fő melléjük, mert ketten 
képtelenek csinálni, nem is hibáztatom őket. Szeretném kérni, hogy több lehetőséget kapjanak 
arra, hogy kimehessenek közterületre, hiszen ez a feladatuk. Kint legyenek a területen és 
intézkedjenek, bírságoljanak, mert szeretném már látni, hogy mozduljon valami.  
 
Dr. Tóth Mária jegyző: 
2007. februárban azzal kezdtem a jegyzői pályafutásomat Kiskunmajsán, hogy 
megkérdeztem, hogy a közterület felügyelők milyen felhatalmazással végzik a munkájukat.  
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Akkor azt a tájékoztatást kaptam tőlük, hogy megpróbálják békés úton, bírságolás nélkül a 
meggyőzés erejével elérni a céljaikat, mert Kiskunmajsán ez a szokás, nem büntetjük a 
lakosokat, hanem az a szokás, hogy meggyőzés eszközével próbálják ellátni a feladatukat. Ez 
egy ideig működött is, azután költségtakarékossági okokból megpróbáltuk összekötni a 
kellemest a hasznossal, hogy ha már járják a területet, segítsenek be a postázásba, mert olyan 
hatalmas a postaköltség, ami a dologi kiadásaink nagy részét teszi ki. Ez kezd 
bebizonyosodni, hogy nem működőképes, a közterület felügyelők nem bízhatók meg 
postázási feladatokkal. Amióta az „Út a munkához” programban munkatársakat veszünk 
igénybe, jelentős mértékben átveszik a postázási terheket a közcélú munkás kollégák. A 
közterület felügyelők új típus munkavégzésének a tárgyi feltételeit kell megteremteni, ez most 
folyamatban van. A bírságolásokhoz, feljelentésekhez egy informatikai eszközt kell 
rendelkezésre bocsátani, fényképezőgépeket, kerékpárokat kell nekik beszerezni. A 
Polgármesteri Hivatal dologi előirányzata 350.000,- Ft, amit most eszközbeszerzésre lehetne 
fordítani. Ezt az összeget a közterület felügyelők le is jegyezték. Sehol semmi másra nem jut 
pénz, a közterület felügyelői igények kielégítése a rangsor elején szerepel. De vannak más 
sürgős beszerzések is, amelyek megelőzik, illetve próbáljuk hatékonyan szervezni a 
munkájukat. Egyetértek azzal, hogy hatékonyabban kellene fellépniük. Ha a Képviselő-
testületben most az lesz az uralkodó álláspont, hogy igen is büntetéssel, feljelentéssel, 
szankciókkal, bírságolással járjanak el a munkájuk során, a lakosság azon részével találjuk 
magunkat szemben, aki a környezetét próbálja szépíteni, védeni. Nagyon jelentős lakossági 
ellenállás van ebből a szempontból. Aki befüvesíti a területét, az próbálja megóvni, 
terméskővel kirakni, természetesen ez nem szabályos, nem megengedett, mert 
balesetveszélyes. Az oldalakadály távolsága kiemelt szegély esetén 50 cm, ha nincs padka, 
akkor az országos szabályok szerint különböző előírások vannak a belterületi útszakaszokra. 
Ahhoz, hogy a közterület felügyelők hatékonyan el tudják végezni a munkájukat valószínűleg 
még jogi szabályozásra, rendeletalkotásra lesz szükség, hogy a közterületeket lehatároljuk, és 
pontosan tudatában legyenek annak, hogy mely területen lévő eszköz az, ami már tiltott. Azt 
tudom ígérni, hogy még a nyár folyamán készül előterjesztés arról, hogy hogyan léphetnek fel 
hatékonyan, és az ehhez szükséges jogi, illetve tárgyi feltételeket megteremtjük számunkra.  
 
Leiz Sándor képviselő: 
Nem azt kértem a közterület felügyelőktől, hogy bírságoljanak, hanem azt, hogy többet 
legyenek a közterületen jelen. A visszatérő kérdésekre, mint a sövénymagasság, 
sövénybelógás, az útra belógó fagallyak legyenek szívesek odafigyelni. Mivel nincsenek kint 
a közterületen, nem róhatom meg őket. Ha van egy közlekedési bejárás és közlekedéstanilag 
is vizsgáljuk, itt voltak a halasi és kecskeméti Közlekedési Hatóságtól is, behatárolunk egy 
dolgot, akkor ne kelljen ilyen hosszú időt igénybe vennie, hogy egy tábla levételre kerüljön. A 
kiskunhalasi Közútkezelő Kht. egy hét alatt megoldotta, amit ott beszélnünk. Amit 
megbeszéltünk a bejáráson, azokat nézzék végig egyenként, és valahogy oldják meg, keressék 
meg a megoldást. Nem azt mondom, hogy azonnal bírságoljon, nem erről van szó. Ha nem 
sikerül befolyásolni a lakót, nem végzi el a sövény lenyesését, akkor a Városgazdálkodás 
emberei menjenek ki és végezzék el. Ilyen nincs, hogy közterületen beláthatatlan egy 
kereszteződés, az a mi feladatunk, ha baleset van, majd hozzánk jönnek. Amiket a közlekedési 
bejáráson felírtam nem véletlen írtam fel.  
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Valóban egyik érzékeny kérdése a Polgármesteri Hivatal működésének a közterület 
felügyelet, de nem nyomhatja rá a bélyegét, hogy csak erről beszéljünk. De mivel ez felmerült 
én is szeretnék ehhez csatlakozni. Akik részt vettek a körzeti bejáráson, leírták a javaslataikat, 
azokban bizonyára sok elvárás fogalmazódik meg a közterületek, magánterületek rendjével,  
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tisztaságával kapcsolatosan. Ennek érdekében nem sok eszköz áll rendelkezésünkre, két fő 
közterület felügyelőnk van. Összehasonlításként Kiskunhalason 12 fő közterület felügyelő 
működik. A 12 fővel el lehet érni olyan rendet és tisztaságot, mint ami Kiskunhalason van. 
Két fővel azt nem lehet elvárni, hogy először csak hívja fel a figyelmet, azután könyörögjön, 
arra ilyen  rendeleti előírások mellett, amelyek nálunk érvényben vannak akár a köztisztaság, 
akár az állattartás, akár a közterület használatot illetően képtelenség két fő közterület 
felügyelővel mindenkire vonatkozóan egységesen betartatni a rendeletünket. Ha viszont nem 
tudjuk betartatni, akkor inkább a rendeleten kell módosítani, nem kell olyan szigorú rendelet. 
Ha meghoztuk mi képviselői felelősséggel az állampolgárokra vonatkozó rendeleteket, akkor 
igyekezzünk olyan feltételeket teremteni, hogy azok mindenkitől behajthatók legyenek. Mert 
ha különbséget teszünk és a közterület felügyelőn kellene, hogy lecsapódjon, hogy egyszer 
így ítélje meg, másszor úgy ítélje meg, ez nem szerencsés, egy ilyen munkakörben nem 
szívesen dolgozik senki. Tehát nem csak eszközök, hanem személyi feltétel is hiányzik ahhoz, 
hogy hatékonyabb legyen Kiskunmajsán a közterület felügyelet. 
 
/Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester kiment, jelen van 11 képviselő./ 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Úgy gondolom, hogy tökéletesen megfelel a személyi feltétel, a közterület felügyelők a 
megítélésem szerint jól végzik és jól is végezték a munkájukat mindaddig, amíg nem kaptak 
egyéb feladatokat. Semmi mást nem kérünk, hagyjuk őket dolgozni, hagy tegyék azt, ami a 
feladatuk, felügyeljék a közterületet. Nem olyan nagy Kiskunmajsa, hogy a két fő, ha semmi 
más dolga nincs, ne tudná ellátni. Jól el tudják látni, nem akarom, hogy büntessenek, azt 
akarom, hogy folytassák azt a munkát, amit folytattak zavaró tényezők nélkül. Győzzék meg a 
város lakosságát a szabálytalanságról, ha másodszorra nem sikerül, és harmadszor is oda kell 
menni, akkor pedig tudják, hogy mi a jogi lehetőségük, szabálysértési feljelentésüket 
megtehetik.  
 
Oláh Péterné képviselő: 
Kiskunmajsának 10 választott képviselője van, menjenek végig a kerületükben a közterület 
felügyelőkkel, szólítsák fel a lakosságot. Merem állítani, hogy ha minden képviselő 
tisztességesen végigjárja a kerülete problémás helyeit, akkor erre nem lesz szükségünk.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban amennyiben további kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra 
teszem fel, aki az előterjesztésben foglaltakkal egyetért kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta.  
 
206/2009. sz. határozat 
Beszámoló a Polgármesteri Hivatal munkájáról 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 16/2007. (V. 1.) önkormányzati rendelet 24. §-a alapján a 
Polgármesteri Hivatal munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerint elfogadja. 
Felelős: dr. Tóth Mária jegyző 
Határid ő: azonnal 
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15./ N a p i r e n d 
       …./2009. (….) rendelet-tervezet az Önkormányzat 2009. évi költségvetését    
       megállapító 3/2009. (II.27.) számú rendelet módosításáról 

 Előadó: Gulyás Jánosné osztályvezető 
 /Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 

Polgármester Gulyás Jánosné osztályvezetőnek adja a szót, ismertesse az előterjesztést. 
 
Gulyás Jánosné osztályvezető: 
A kiküldött költségvetési rendelet-tervezet nem tartalmazza a rendelet kiküldése óta 4. § (8) 
bekezdése alapján átruházott hatáskörben hozott döntéseket, valamint a képviselő-testületi 
ülésen meghozott döntéseket. Kérem a tisztelt Képviselő-testületet, hogy ezekkel együtt 
szíveskedjen elfogadni a költségvetési rendelet módosítását, amelyet a Pénzügyi és 
Költségvetési Bizottság elfogadásra javasol.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban amennyiben kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszem 
fel, aki a rendelet módosításával egyetért kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – megalkotta az alábbi rendeletét.  
 
 

 

KISKUNMAJSA VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 

22/2009.(VI. 21.) rendelete 
 

az Önkormányzat 2009. évi költségvetését megállapító 
3/2009. ( II. 27. ) számú módosításáról 

 
Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 16. §-a valamint az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. tv. 74. § 
(1) bekezdése, valamint a 217/1998.(XII. 30.) Korm. számú rendelet 53. §. (1) bekezdése 
alapján - a 3/2009. (II. 27.) Ktr. (továbbiakban: R) módosítására az alábbi rendeletet alkotja. 
 

1. §.  
 
A R. 2. §. (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 
(2) A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal, az Intézmények és a Kisebbségi 
Önkormányzat együttes 2009. évi költségvetésének 
 
bevételi és kiadási 
fő összegét 2.514.511,5 ezer Ft-ban 
  
ezen belül: 
Működési célú kiadások 1.906.722,6 ezer Ft-ban, 
- a személyi jellegű kiadást                702.857,1 ezer Ft-ban, 
- a munkáltatót terhelő járulékot                                                           227.428,0 ezer Ft-ban, 
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- a dologi jellegű kiadásokat 448.583,5 ezer Ft-ban, 
- az ellátottak pénzbeli juttatását 1.906,0 ezer Ft-ban, 
- a speciális célú támogatást 390.059,0 ezer Ft-ban, 
- finanszírozási célú kiadást 135.889,0 ezer Ft-ban, 
 
Felhalmozási célú kiadások 401.989,6 ezer Ft-ban, 
- felhalmozási kiadások 240.723,4 ezer Ft-ban, 
- felújítási kiadások                                                                    43.524,4 ezer Ft-ban, 
- egyéb felhalmozási kiadások 117.741,8 ezer Ft-ban, 
  = ebből felhalmozásra átadások        103.866,8 ezer Ft-ban, 
  = ebből finanszírozási kiadások 13.875,0 ezer Ft-ban, 
 
A tartalékot 205.799,3 ezer Ft-ban, 
  = ebből általános tartalék                                                                            42,9 ezer Ft-ban, 
  = ebből céltartalék 205.756,4 ezer Ft-ban, 
 
állapítja meg. 
 
Az Önkormányzat eredeti éves engedélyezett létszámkerete 277,65 fő, a 2009.XII.31-i 
tervezett 276,65 fő,  2010.XII.31-i várható 274,65 fő.    
 
 
 

2.§. 
A R.1.számú melléklete helyébe e rendelet 1.számú melléklete lép. 

3.§. 
A R.2.számú melléklete helyébe e rendelet 2.számú melléklete lép. 

4.§. 
A R.2/a.számú melléklete helyébe e rendelet 2/a.számú melléklete lép. 

5.§. 
A R.2/b.számú melléklete helyébe e rendelet 2/b.számú melléklete lép. 

6.§. 
A R.3.számú melléklete helyébe e rendelet 3.számú melléklete lép. 

7.§. 
A R. 4. számú melléklete helyébe e rendelet 4. számú melléklete lép. 

8.§. 
A R. 4/a. számú melléklete helyébe e rendelet 4/a. számú melléklete lép.  

9.§. 
A R. 4/c. számú melléklete helyébe e rendelet 4/c. számú melléklete lép. 

10.§. 
A R. 5. számú melléklete helyébe e rendelet 5. számú melléklete lép. 

11.§. 
A R. 6. számú melléklete helyébe e rendelet 6. számú melléklete lép. 
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 12.§. 
A R. 7. számú melléklete helyébe e rendelet 7. számú melléklete lép. 

13.§. 
A R. 7/a. számú melléklete helyébe e rendelet 7/a. számú melléklete lép. 

14.§. 
A R.8. számú melléklete helyébe e rendelet 8.számú melléklete lép. 

 
 
Ezen rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 
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1.sz.melléklet 
          

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
2009. ÉVI 

BEVÉTELI  ÉS  KIADÁSI MÉRLEGE 
          

1.000 Ft-ban 

BEVÉTELEK Eredeti El őző mód.  Változás Módosított KIADÁSOK Eredeti  El őző mód.  Változás Módosított 

Saját bevételek 530 007,0 531 237,0 343,8 531 580,8 Működési kiadás 1 657 572,0 1 746 545,5 24 288,1 1 770 833,6 

  ebből: önkormányzat 454 117,0 454 117,0   454 117,0   ebből : önkormányzat 837 166,0 878 596,3 5 692,3 884 288,6 

              intézmény 75 890,0 77 120,0 343,8 77 463,8                intézmény 820 406,0 867 949,2 18 595,8 886 545,0 

Átengedett központi adók 398 302,0 398 302,0   398 302,0 Rövid lejáratú hitel visszafiz. 135 889,0 135 889,0   135 889,0 

Támogatásértékű bevétel 12 389,0 39 362,7 5 136,6 44 499,3 Hosszú lejár.hitel visszafiz. 13 875,0 13 875,0   13 875,0 

  ebből: önkormányzat 12 389,0 39 362,7 4 701,6 44 064,3 Felújítási kiadás 30 992,0 30 992,0 12 532,4 43 524,4 

              intézmény   0,0 435,0 435,0   ebből : intézmény     452,4 452,4 

Végl.átv.pénzeszk.,kölcsön vtér. 7 922,0 24 615,9 2 170,0 26 785,9 Felhalmozási kiadás 232 017,0 238 050,0 2 673,4 240 723,4 

 ebből: önkormányzat 4 093,0 20 786,9   20 786,9  ebből: intézmény   0,0 1 363,0 1 363,0 

             intézmény 3 829,0 3 829,0 2 170,0 5 999,0 Felhalmozásra átadás,kölcsön 71 818,0 102 465,0 1 401,8 103 866,8 

Önkormányzat normatív tám. 550 539,0 550 539,0   550 539,0 Tartalék 223 792,0 229 513,6 -23 714,3 205 799,3 

Normatív,kötött felhaszn.támog. 257 046,0 244 868,0   244 868,0 Céltartalék 212 792,0 229 440,0 -23 683,6 205 756,4 

Közp.támog.egyéb közp.TEKI, CÉDE 9 804,0 33 899,5 9 531,0 43 430,5 Általános tartalék 11 000,0 73,6 -30,7 42,9 

Hitel működési 271 028,0 300 000,0   300 000,0           

Hosszú lejár.fejlesztési célú hitel   300 000,0   300 000,0           

Hosszú lejáratú kötvénykibocsátás 300 000,0 0,0   0,0           

Pénzmaradvány 28 918,0 74 506,0   74 506,0           

MINDÖSSZESEN: 2 365 955,0 2 497 330,1 17 181,4 2 514 511,5 MINDÖSSZESEN: 2 365 955,0 2 497 330,1 17 181,4 2 514 511,5 
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   2.sz. melléklet 

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK  

2009. ÉVI 

B E V É T E L E I 

   1.000 Ft-ban 

B E V É T E L E K Eredeti El őző mód.  Változás Módosított  

 I. Működési bevételek 895 374,0  896 604,0 343,8 896 947,8 

 1.Intézményi működési bevételek 117 457,0 118 687,0 343,8 119 030,8 

 ~Hatósági jogkörhöz köthető működési bevétel 6 751,0 6 751,0   6 751,0 

 ~Egyéb saját bevétel 72 935,0 73 935,0 343,8 74 278,8 

      -Int.működéssel kapcsolatos egyéb bevétel 16 716,0 16 716,0 150,0 16 866,0 

      -Intézmények egyéb sajátos  bevétel 52 738,0 53 738,0 193,8 53 931,8 

      -Továbbszámlázott szolgáltatások értéke 3 481,0 3 481,0   3 481,0 

 ~ÁFA bevételek, visszatérülések 37 114,0 37 344,0   37 344,0 

 ~Hozam és kamatbevétel 657,0 657,0   657,0 

 2.Önkormányzatok sajátos működési bevételei 777 917,0 777 917,0 0,0 777 917,0 

 ~Helyi adók 376 700,0 376 700,0   376 700,0 

 ~Átengedett központi adók 398 302,0 398 302,0   398 302,0 

 ~Bírság, pótlék és egyéb sajátos bevétel 2 915,0 2 915,0   2 915,0 

 II.Támogatások 817 389,0 829 306,5 9 531,0 838 837,5 

 1.Önkormányzatok költségvetési támogatása  817 389,0 829 306,5 9 531,0 838 837,5 

 ~Normatív állami hozzájárulások 550 539,0 550 539,0   550 539,0 

 ~Központosított előirányzatok 571,0 24 666,5 9 531,0 34 197,5 

 ~Normatív kötött felhasználású támogatások 257 046,0 244 868,0   244 868,0 

 ~Területi kiegyenlítő támogatás,CÉDE 9 233,0 9 233,0   9 233,0 

III.Felhalmozási és t őkejelleg ű bevételek 32 935,0  32 935,0 0,0 32 935,0 

 1.Tárgyi eszközök, immat.javak értékesítése 254,0 254,0   254,0 

 2.Önkormányzatok sajátos felhalm.és tőkejell.bevételei 32 681,0 32 681,0   32 681,0 

IV.Támogatásérték ű bevétel 12 389,0  39 362,7 5 136,6 44 499,3 

  1.Támogatásértékű működési bevétel 12 389,0 39 362,7 5 136,6 44 499,3 

V. Véglegesen átvett pénzeszköz 6 262,0  22 955,9 2 170,0 25 125,9 

 1. Működési célú pénzeszközátvétel EU-tól   15 609,7   15 609,7 

 2. Működési célú pénzeszközátvétel áht-on kívülről 3 829,0 4 133,2 1 836,0 5 969,2 

 3. Felhalmozási célú pénzeszközátvétel áht-on kívülről 2 433,0 3 213,0 334,0 3 547,0 

VI.Támogatási kölcsönök visszatérülése,igénybev. 1 660,0 1 660,0   1 660,0 
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   2.sz. melléklet 

2. 

VII.Hitelek 271 028,0 600 000,0 0,0 600 000,0 

 1.Működési célú hitel felvétele 271 028,0 300 000,0   300 000,0 

 2. Hosszú lejáratú fejlesztési célú hitelfelvétel   300 000,0   300 000,0 

VIII.Hosszú lejáratú kötvénykibocsátás 300 000,0  0,0 0,0 0,0 

 2. Fejlesztési célú kötvénykibocsátás 300 000,0 0,0   0,0 

IX.Pénzforgalom nélküli bevételek 28 918,0  74 506,0 0,0 74 506,0 

 1.Előző évi pénzmaradvány igénybevétele 28 918,0 74 506,0   74 506,0 

BEVÉTELEK ÖSSZESEN: 2 365 955,0  2 497 330,1 17 181,4 2 514 511,5 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 57    2/a sz.melléklet 
POLGÁRMESTERI HIVATAL 

2009. ÉVI 
B E V É T E L E I 

    1.000 Ft-ban 

FORRÁS MEGNEVEZÉSE Eredeti  Előző 
mód. Változás Módosított  

Intézményi m űködési bevételek: 41 567,0  41 567,0 0,0 41 567,0 
Hatósági jogkörhöz köthető müködési bevétel 6 751,0 6 751,0 0,0 6 751,0 
~Okmányiroda,igazgatás szolg.díja 5 834,0 5 834,0   5 834,0 
~Szabálysértési bírság 917,0 917,0   917,0 
Intézményi működéssel kapcsolatos egyéb bevétel 8 304,0 8 304,0 0,0 8 304,0 
~Városgazdálkodási Intézmény bevétele 7 664,0 7 664,0   7 664,0 
~Közterület használati díj 640,0 640,0   640,0 
Egyéb sajátos bevétel  9 640,0 9 640,0 0,0 9 640,0 
~Városgazdálkodási Intézmény bevétele 9 640,0 9 640,0   9 640,0 
Továbbszámlázott bevétel 779,0 779,0 0,0 779,0 
~Városgazdálkodási Intézmény bevétele 779,0 779,0   779,0 
ÁFA bevételek, visszatérülések 15 475,0 15 475,0 0,0 15 475,0 
~Kiszámlázott ÁFA  4 542,0 4 542,0   4 542,0 
~Városgazdálkodási Intézmény kiszámlázott ÁFA 318,0 318,0   318,0 
~Értékesített tárgyieszköz  ÁFA 2 173,0 2 173,0   2 173,0 
~ÁFA visszaigénylés 8 442,0 8 442,0   8 442,0 
Hozam és kamatbevétel 618,0 618,0 0,0 618,0 
~Kamatbevétel 618,0 618,0   618,0 
Önkormányzatok sajátos m űködési bevétele 777 917,0  777 917,0 0,0 777 917,0 
Helyi adók  376 700,0 376 700,0 0,0 376 700,0 
~Építményadó (vállalkozók) 20 500,0 20 500,0   20 500,0 
~Telekadó 5 000,0 5 000,0   5 000,0 
~Magánszemélyek kommunális adója 600,0 600,0   600,0 
~Idegenforgalmi adó tartózkodás után 5 100,0 5 100,0   5 100,0 
~Idegenforgalmi adó épület után 9 500,0 9 500,0   9 500,0 
~Iparűzési adó állandó jelleggel végzett tev.után 336 000,0 336 000,0   336 000,0 
Átengedett központi adók összesen: 398 302,0 398 302,0 0,0 398 302,0 
~SZJA helyben maradó része ( 8% ) 90 799,0 90 799,0   90 799,0 
~SZJA a települési önk.jövedelem-differenc.mérsékl. 201 503,0 201 503,0   201 503,0 
~Gépjárműadó 106 000,0 106 000,0   106 000,0 
Pótlék, bírság 2 800,0 2 800,0   2 800,0 
Egyéb sajátos bevétel 115,0 115,0 0,0 115,0 
~Talajterhelési díj,helyszíni bírság 115,0 115,0   115,0 
Támogatások 817 389,0 829 306,5 9 531,0 838 837,5 
Normatív állami hozzájárulás 550 539,0 550 539,0   550 539,0 
Központosított támogatás 571,0 24 666,5 9 531,0 34 197,5 
~Kisebbség támogatása 571,0 571,0 173,4 744,4 
~ Képesség-kibontakoztató és integrációs felkészítés, valamint 
az óvodai fejlesztő prog.szervezésének támogatása 

  2 393,6   2 393,6 

~ Integrációs rendszerben résztvevő int-ben dolgozó 
pedagógusok anyagi támogatása 

  4 920,0   4 920,0 

~ Keresetkiegészítés    12 375,0 8 490,6 20 865,6 
~ Létszámcsökkentési pályázat   3 539,9   3 539,9 
~ Prémiumévek program   867,0 867,0 1 734,0 

Normatív, kötött felhasználású támogatások 257 046,0 244 868,0 0,0 244 868,0 
~Kiegészítő támogatás egyes közokt.feladat ellátásához 1 826,0 1 826,0   1 826,0 
~Kieg.támogatás egyes szociális feladatokhoz 255 220,0 243 042,0 0,0 243 042,0 
  ~Kiegészítő gyermekvédelmi támogatás 100% 677,0 0,0   0,0 
  ~Egyszeri egyösszegű támogatás 100% 10 901,0 0,0   0,0 
  ~Rendszeres szociális segély 90 % 49 942,0 49 942,0   49 942,0 
  ~Rendszeres szociális segély és rendelkezésre állási 
támogatás 80% 

67 488,0 67 488,0   67 488,0 

  ~Időskorúak járadéka 90 % ill 100% 16 114,0 16 114,0   16 114,0 
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   2/a sz.melléklet 

2. 

  ~Ápolási díj norm.+ TB 90% 34 542,0 34 542,0   34 542,0 

  ~Lakásfenntartási támogatás norm.90% 30 910,0 30 910,0   30 910,0 

  ~Közcélú foglalkoztatás 95% 43 890,0 43 890,0   43 890,0 

  ~Ápolási szakvélemény 100% 700,0 100,0   100,0 

  ~Szociális továbbképzés, szakvizsga 56,0 56,0   56,0 

CÉDE 1 000,0 1 000,0 0,0 1 000,0 
~Bajcsy u. 10.ingatlan felújítás 1 000,0 1 000,0   1 000,0 

Területi kiegyenlítő támogatás 8 233,0 8 233,0 0,0 8 233,0 
~Közvilágítás fejlesztése (TEKI) 3 521,0 3 521,0   3 521,0 

~Szilárd burkolatú belterületi közutak fejlesztése (TEUT) 4 712,0 4 712,0   4 712,0 

Felhalmozási és t őkejelleg ű bevétel  32 935,0  32 935,0 0,0 32 935,0 

Tárgyi eszközök, immateriális javak értékesítése 254,0 254,0 0,0 254,0 
~Úteladás 114,0 114,0   114,0 

~Ingatlan értékesítés 140,0 140,0   140,0 

Önkormányzatok sajátos felhalm.és tőkejell.bev. 32 681,0 32 681,0 0,0 32 681,0 
~Lakótelek értékesítés: Malom u, egyéb telek 10 612,0 10 612,0   10 612,0 

~Egyéb önkorm.vagyon bérbeadása 22 069,0 22 069,0   22 069,0 

Támogatásérték ű bevétel 12 389,0  39 362,7 4 701,6 44 064,3 

Támogatásértékű működési bevétel 12 389,0 39 362,7 4 701,6 44 064,3 
~Megyei Önkorm.Múzeum müköd.támogatás 3 000,0 3 000,0   3 000,0 

~Háziorvosi körzet támogatása OALI-től 3 000,0 3 000,0   3 000,0 

~MÜK támogatás:Városgazdálkodási Intézmény 691,0 2 123,0   2 123,0 

~MVH támogatás:Városgazdálkodási Intézmény 985,0 985,0   985,0 

~Illegális hulladéklerakó támogatása 2 497,0 2 497,0   2 497,0 

~Többcélú Kistérségi Társulás: Belső ellenőrzés 2 026,0 2 026,0   2 026,0 

~Polgárvédelmi Iroda működésének támogatása 
önkormányzatoktól 

190,0 190,0   190,0 

~Kiegészítő gyermekvédelmi támogatás 100%   677,0   677,0 

~Egyszeri egyösszegű támogatás 100%   10 901,0   10 901,0 

~Házi segítségnyújtás szakvélemény 100%   600,0   600,0 

~ÁFÉSZ, JONATHERMÁL polgári védelmi verseny támogatása   30,0   30,0 

~Tartásdíj megelőlegezés   273,7 93,6 367,3 

~Közlekedési támogatás   315,0 598,5 913,5 

~ Kistérségi Szociális Intézmény pénzmaradvány elvonás   12 745,0   12 745,0 

~SZJA jövedelemkülönbség mérséklés     4 009,5 4 009,5 

Véglegesen átvett pénzeszközök 2 433,0  19 126,9 0,0 19 126,9 

Működési célú pénzeszköz átvétel EU-tól   15 609,7 0,0 15 609,7 

~"Testvérvárosi kapcsolatok erősítése és további 
együttműködések keresése" 2éves prog.előfinanszírozása 

  7 126,5   7 126,5 

~ 2008.évi Diáktalálkozó támogatásánakutófinanszírozása   3 297,3   3 297,3 

~ III.testvérvárosi konferencia utófinanszírozása   5 185,9   5 185,9 

Működési célú pénzeszköz átvétel   304,2 0,0 304,2 
~ Közbiztonság javítására adomány   250,0   250,0 

~ 56-os Történelmi Alapítány 2008.évi céljelleggel nyújtott 
támogatásából visszafizetési kötelezettség 

  54,2   54,2 

Felhalmozási célú pénzeszköz átvétel 2 433,0 3 213,0 0,0 3 213,0 
~Lakosságtól vízvezeték kiépítés 787,0 787,0   787,0 

~Lakosságtól szennyvíz hjár. 1 324,0 1 324,0   1 324,0 
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~Erdőtelepítés: eu.pályázat 322,0 322,0   322,0 

~Lakosságtól tanyavillamosítás   780,0   780,0 

Támogatási kölcsön visszatérülése, igénybev. 1 660, 0 1 660,0 0,0 1 660,0 

Felhalmozási célú támog.kölcsön 1 660,0 1 660,0 0,0 1 660,0 
~Szociális lakásépítési támogatás 34,0 34,0   34,0 

~Szociális lakáskölcsön 375,0 375,0   375,0 

~Bérlakás részlet 870,0 870,0   870,0 

~Dolgozók lakásépítési támog. részlet 381,0 381,0   381,0 

Hitelek 271 028,0 600 000,0 0,0 600 000,0 
~Működési célú rövid lejáratú, likvid hitel felvétele 271 028,0 300 000,0   300 000,0 

~Hosszú lejáratú fejlesztési célú hitelfelvétel   300 000,0   300 000,0 

Hosszú lejáratú kötvénykibocsátás 300 000,0  0,0 0,0 0,0 
~Fejlesztési célú kötvénykibocsátás 300 000,0 0,0   0,0 

Pénzforgalom nélküli bevétel 28 918,0  49 387,0 0,0 49 387,0 
~Előző évi pénzmaradv.igénybev. (ebből Kisebbs Önk:37,0) 16 411,0 36 175,0   36 175,0 

~Városgazdálkodási Intézmény pénzmaradv. Igénybev. 12 507,0 13 212,0   13 212,0 

BEVÉTELEK ÖSSZESEN: 2 286 236,0  2 391 262,1 14 232,6 2 405 494,7 
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                2/b.sz.melléklet 

V Á R O S I  I N T É Z M É N Y E K 
2009. ÉVI 

B E V É T E L E I 
                 
                 
                 

                    1.000 Ft-ban 

B E V É T E L E K B Ő L 

BEVÉTELEK Egyéb saját bevétel 

ÖSSZESEN Int.mük.kapcsolatos             egyéb bev.  Int.egyéb sajátos bev. Továbbszámlázott          sz olgáltatás 
INTÉZMÉNYEK 

Eredeti El őző mód.  Vált.+, - Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód. Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. 

Arany J.Ált.Isk.,Óvoda és Bölcs. 513 274,0 549 358,4 4 598,9 553 957,3 1 309,0 1 309,0   1 309,0 24 121,0 24 121,0 193,8 24 314,8 634,0 634,0   634,0 

Dózsa Gy.Gimn.Szkisk.és Koll. 205 194,0 221 883,0 3 960,5 225 843,5 5 038,0 5 038,0   5 038,0 13 403,0 13 403,0   13 403,0 1 331,0 1 331,0   1 331,0 

Egressy Béni Alapf. Műv.Int. 34 631,0 37 515,8 799,6 38 315,4   0,0   0,0 2 564,0 2 564,0   2 564,0   0,0   0,0 

Művelődési Központ 46 147,0 53 340,0 2 968,7 56 308,7 1 510,0 1 510,0 150,0 1 660,0 2 963,0 3 963,0   3 963,0 737,0 737,0   737,0 

Városi Könyvtár 21 160,0 21 953,6 192,5 22 146,1 555,0 555,0   555,0 47,0 47,0   47,0   0,0   0,0 

BEVÉTELEK ÖSSZESEN: 820 406,0  884 050,8 12 520,2 896 571,0 8 412,0 8 412,0 150,0 8 562,0 43 098,0 44 098,0 193,8 44 291,8 2 702,0 2 702,0 0,0 2 702,0 
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        2.        2/b.sz.melléklet 

V Á R O S I  I N T É Z M É N Y E K 
2009. ÉVI 

B E V É T E L E I 

                 
                1.000 Ft-ban 

B E V É T E L E K B Ő L 

ÁFA bevétel Kamat bevétel Támogatás érték ű működési bevétel M űködési célú pée.átvétel INTÉZMÉNYEK 

Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód. Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. 

Arany J.Ált.Isk.,Óvoda és Bölcs. 10 640,0 10 640,0   10 640,0   0,0   0,0       0,0   0,0 190,0 190,0 

Dózsa Gy.Gimn.Szkisk.és Koll. 7 010,0 7 010,0   7 010,0   0,0   0,0     435,0 435,0   0,0 1 646,0 1 646,0 

Egressy Béni Alapf. Műv.Int.   0,0   0,0   0,0   0,0       0,0   0,0   0,0 

Művelődési Központ 3 989,0 4 219,0   4 219,0   0,0   0,0       0,0 3 829,0 3 829,0   3 829,0 

Városi Könyvtár   0,0   0,0 39,0 39,0   39,0       0,0   0,0   0,0 

BEVÉTELEK ÖSSZESEN: 21 639,0  21 869,0 0,0 21 869,0 39,0 39,0 0,0 39,0 0,0 0,0 435,0 435,0 3 829,0 3 829,0 1 836,0 5 665,0 

                 
                 

B E V É T E L E K B Ő L     

Felhalmozási célú pénzeszköz átvétel Pénzmaradvány Intézményfinanszírozás 
    

INTÉZMÉNYEK 

Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód. Vált.+,- Módos.     

Arany J.Ált.Isk.,Óvoda és Bölcs.       0,0   13 495,0   13 495,0 476 570,0 499 159,4 4 215,1 503 374,5     

Dózsa Gy.Gimn.Szkisk.és Koll.     334,0 334,0   9 760,0   9 760,0 178 412,0 185 341,0 1 545,5 186 886,5     
Egressy Béni Alapf. Műv.Int.       0,0   1 665,0   1 665,0 32 067,0 33 286,8 799,6 34 086,4     
Művelődési Központ       0,0       0,0 33 119,0 39 082,0 2 818,7 41 900,7     

Városi Könyvtár       0,0   199,0   199,0 20 519,0 21 113,6 192,5 21 306,1     

BEVÉTELEK ÖSSZESEN: 0,0  0,0 334,0 334,0 0,0 25 119,0 0,0 25 119,0 740 687,0 777 982,8 9 571,4 787 554,2 
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               3.sz.melléklet 

VÁROSI INTÉZMÉNYEK 
2009.ÉVI 

K I A D Á S A I 
                 
                 
                 

                 

               1.000Ft-ban 

KIADÁSOK K I A D Á S O K B Ó L 

ÖSSZESEN Személyi juttatás Munkaad.terh.jár. Dologi és folyó  kiadás INTÉZMÉNYEK 

Eredeti El őző mód.  Vált.+, - Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. 

Arany J.Ált.Isk.,Óvoda és Bölcs. 513 274,0 549 358,4 4 598,9 553 957,3 293 490,0 307 598,6 4 473,6 312 072,2 93 857,0 97 244,4 2 103,4 99 347,8 125 686,0 128 288,8 6 397,9 134 686,7 

Dózsa Gy.Gimn.Szkisk.és Koll. 205 194,0 221 883,0 3 960,5 225 843,5 116 480,0 119 929,8 1 380,8 121 310,6 37 115,0 37 922,1 447,7 38 369,8 51 599,0 52 976,1 2 518,0 55 494,1 

Egressy Béni Alapf. Műv.Int. 34 631,0 37 515,8 799,6 38 315,4 24 530,0 25 510,6 263,0 25 773,6 7 640,0 7 871,0 125,2 7 996,2 2 461,0 2 472,2   2 472,2 

Művelődési Központ 46 147,0 53 340,0 2 968,7 56 308,7 19 152,0 19 994,5 226,3 20 220,8 6 023,0 6 292,5 72,4 6 364,9 20 972,0 26 723,0 150,0 26 873,0 

Városi Könyvtár 21 160,0 21 953,6 192,5 22 146,1 12 944,0 13 453,9 145,8 13 599,7 4 080,0 4 222,7 66,7 4 289,4 4 136,0 4 142,0   4 142,0 

KIADÁSOK ÖSSZESEN: 820 406,0  884 050,8 12 520,2 896 571,0 466 596,0 486 487,4 6 489,5 492 976,9 148 715,0 153 552,7 2 815,4 156 368,1 204 854,0 214 602,1 9 065,9 223 668,0 
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        2.       3.sz.melléklet 

VÁROSI INTÉZMÉNYEK 
2009.ÉVI 

K I A D Á S A I 
               1.000 Ft-ban 

K I A D Á S O K B Ó L 

Ellátottak pénzbeli juttatásai El őző évi működési célú pénzmaradvány átadás Felújítás Felhalmo zás 

INTÉZMÉNYEK 

Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód. Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti El őző mód.  Vált.+,-  Módos. 

Arany J.Ált.Isk.,Óvoda és Bölcs. 241,0 241,0   241,0   2 717,0   2 717,0       0,0       0,0 

Dózsa Gy.Gimn.Szkisk.és Koll. 0,0 1 440,0 225,0 1 665,0   7 290,0   7 290,0       0,0     1 363,0 1 363,0 

Egressy Béni Alapf. Műv.Int. 0,0 0,0   0,0   1 504,0   1 504,0     452,4 452,4       0,0 

Művelődési Központ 0,0 0,0   0,0       0,0       0,0       0,0 

Városi Könyvtár 0,0 0,0   0,0   115,0   115,0       0,0       0,0 

KIADÁSOK ÖSSZESEN: 241,0  1 681,0 225,0 1 906,0 0,0 11 626,0 0,0 11 626,0 0,0 0,0 452,4 452,4 0,0 0,0 1 363,0 1 363,0 

                 

KIADÁSOKBÓL 
       

Céltartalék 

Engedélyezett létszám(f ő) 2009.12.31. 

       
INTÉZMÉNYEK 

Eredeti El őző mód.  Vált.+,- Módos. Eredeti 
3/2009.(II.27.)Ktr-
ben jóváhagyott 

létszámváltozások  
Előző mód.  Vált.+,- Módos. 

       

Arany J.Ált.Isk.,Óvoda és Bölcs. 0,0 13 268,6 -8 376,0 4 892,6 131,50 -2,00 130,50   130,50 
       

Dózsa Gy.Gimn.Szkisk.és Koll. 0,0 2 325,0 -1 974,0 351,0 54,00   54,00   54,00        

Egressy Béni Alapf. Műv.Int. 0,0 158,0 -41,0 117,0 11,20   11,20   11,20        

Művelődési Központ 0,0 330,0 2 520,0 2 850,0 11,00   11,00   11,00        

Városi Könyvtár 0,0 20,0 -20,0 0,0 6,00   6,00   6,00        

KIADÁSOK ÖSSZESEN: 0,0  16 101,6 -7 891,0 8 210,6 213,70 -2,00 212,70 0,00 212,70 
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4.sz.melléklet 
POLGÁRMESTERI HIVATAL 

2009.ÉVI 
MŰKÖDÉSI JELLEG Ű KIADÁSAI 

                1.000Ft-ban 
K I A D Á S O K B Ó L 

KIADÁSOK   ÖSSZESEN 
Személyi juttatás Munkaad.terh.jár. Dologi és egy.f olyó kiadás 

FELADAT MEGNEVEZÉSE 

Eredeti  
Előző 
mód. 

Változás Mód. Eredeti 
Előző 
mód. 

Változás Mód. Eredeti 
Előző 
mód. 

Változás Mód. Eredeti 
Előző 
mód. 

Változás Mód. 

Erdő művelés (014034) 28,0 28,0 0,0 28,0       0,0       0,0 28,0 28,0   28,0 

Helyi utak karbantartása,korsz.(452025) 4 414,0 4 764,0 525,3 5 289,3       0,0       0,0 4 414,0 4 764,0 525,3 5 289,3 

Polg.Hivatal működési kiadása (751153) 202 353,0 220 410,5 1 577,7 221 988,2 130 063,0 132 326,5 1 195,2 133 521,7 39 014,0 39 738,3 382,5 40 120,8 33 276,0 48 345,7   48 345,7 

Polg.Hivatal műk.kiad.Mt.szer.fogl. (751153) 10 043,0 10 208,8 106,1 10 314,9 7 725,0 7 850,6 80,4 7 931,0 2 318,0 2 358,2 25,7 2 383,9       0,0 

Képviselő-testület működése (751153) 42 862,0 42 862,0 0,0 42 862,0 33 038,0 33 038,0   33 038,0 8 542,0 8 542,0   8 542,0 1 282,0 1 282,0   1 282,0 

Polgári védelmi tevékenység (751670) 460,0 490,0 0,0 490,0 106,0 106,0   106,0 12,0 12,0   12,0 342,0 372,0   372,0 

Város és községgazdálkodási tev.(751845) 107 265,0 110 674,7 21 542,3 132 217,0     16 560,5 16 560,5     2 811,9 2 811,9 107 265,0 110 674,7 2 169,9 112 844,6 

Települési vízellátás (751856) 626,0 626,0 0,0 626,0       0,0       0,0 626,0 626,0   626,0 

Közvilágítási szolgáltatás (751878) 20 292,0 20 292,0 0,0 20 292,0       0,0       0,0 20 292,0 20 292,0   20 292,0 

Foglalkoztatás egészségügyi ellátás (851253) 440,0 440,0 0,0 440,0       0,0       0,0 440,0 440,0   440,0 

Egészségügyi ellátás egyéb fel.(851967) 12 725,0 12 725,0 180,0 12 905,0       0,0 11 237,0 11 237,0   11 237,0 1 488,0 1 488,0 180,0 1 668,0 

Települési hulladék kezelés (902113) 8 561,0 8 561,0 0,0 8 561,0       0,0       0,0 8 561,0 8 561,0   8 561,0 

Egyéb sportcélok és feladatok (924047) 200,0 4 940,0 0,0 4 940,0       0,0       0,0 200,0 4 940,0   4 940,0 

SZEMÉLYI JUTTATÁS, 
MUNKAAD.TERH.JÁR, DOLOGI KIADÁSOK 
ÖSSZESEN: 

410 269,0 437 022,0 23 931,4 460 953,4 170 932,0 173 321,1 17 836,1 191 157,2 61 123,0 61 887,5 3 220,1 65 107,6 178 214,0 201 813,4 2 875,2 204 688,6 

Működési célú pénzeszk.átadás áht-on kívülre 27 507,0 27 577,0   27 577,0             
Működési célú támogatás értékű kiadás 32 161,0 36 663,6 60,0 36 723,6             
Társadalmi önszerv.támogatása 8 660,0 9 640,0   9 640,0             
Társadalom-és szoc.politikai juttatás 317 952,0 319 540,7 -18 680,3 300 860,4             
MŰKÖDÉSI KIADÁSOK ÖSSZESEN 796 549,0  830 443,3 5 311,1 835 754,4             
FINANSZÍROZÁSI KIADÁS 135 889,0  135 889,0 0,0 135 889,0             

  ~működési hitel visszafizetés 135 889,0 135 889,0   135 889,0             
MŰKÖDÉSI JELLEG Ű KIADÁS 932 438,0  966 332,3 5 311,1 971 643,4             
INTÉZMÉNYEK TÁMOGATÁSA 740 687,0  777 982,8 9 571,4 787 554,2             
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2. 
4.sz.melléklet 

POLGÁRMESTERI HIVATAL 
2009.ÉVI 

MŰKÖDÉSI JELLEG Ű KIADÁSAI 

                 

                 

           Engedélyezett létszám (f ő)                             2009.12.31 
           

FELADAT MEGNEVEZÉSE 

Eredeti  
3/2009.    (II.27.) 

Ktr.vált. 
Előző mód. Változás Mód. 

           
Erdő művelés (014034)                      
Helyi utak karbantartása,korsz.(452025)                      
Polg.Hivatal működési kiadása (751153) 48,50   48,50   48,50            
Polg.Hivatal műk.kiad.Mt.szer.fogl. (751153) 5,00   5,00   5,00            
Képviselő-testület működése (751153) 1,00   1,00   1,00            
Polgári védelmi tevékenység (751670)                      
Város és községgazdálkodási tev.(751845)                      
Települési vízellátás (751856)                      
Közvilágítási szolgáltatás (751878)                      
Foglalkoztatás egészségügyi ellátás (851253)                      
Egészségügyi ellátás egyéb fel.(851967)                      
Települési hulladék kezelés (902113)                      
Egyéb sportcélok és feladatok (924047)                      
Engedélyezett létszám 54,50   54,50   54,50            
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   4/a.sz.melléklet 

MŰKÖDÉSI CÉLÚ PÉNZESZKÖZ ÁTADÁS 
ÉS INTÉZMÉNYEK TÁMOGATÁSA 

2009. ÉVI 
K I A D Á S A I 

    1.000 Ft-ban 

FELADAT MEGNEVEZÉSE Eredeti El őző mód.  Változás Módosított 

Vállalkozó háziorvosok támogatása,vérvétel 1 808,0 1 808,0   1 808,0 

Vakáció Kht-nak táborok fenntartási hozzájárulása  1 673,0 1 673,0   1 673,0 

56.Alapítvány Múzeum mük.ktg.hjár. 11 015,0 11 015,0   11 015,0 

ÁFÉSZ Kígyósi külterületi bolt üzem.hjár 600,0 600,0   600,0 

Terbe Sándor tanulmányi ösztöndíj 434,0 434,0   434,0 

BURSA felsőoktatási ösztöndíj 880,0 880,0   880,0 

FURAFOL Hungary Kft. támogatása sportfeladat ellátáshoz 3 600,0 3 600,0   3 600,0 

Dél-BKM-i Szakképzés-fejl.Konzorcium Zrt. 2009.évi hozzáj. 319,0 319,0   319,0 

Kistérségi Közszolgáltató non-profit kft. 
tám.(műk.hozzájár.járóbeteg szakell.) 7 178,0 7 178,0   7 178,0 

Falu Népének Hite és Kultúrája Alapítvány   70,0   70,0 

Működési célú pe.átadás államháztartáson kivülre 27 5 07,0 27 577,0 0,0 27 577,0 

Többcélú Kistérségi Társulás támogatása 32 161,0 36 413,6 60,0 36 473,6 

Társulás támogatása 9 342,0 9 346,0 0,0 9 346,0 

~Ügyeleti szolgálat támogatása  8 106,0 8 106,0   8 106,0 

~Központi orvosi ügyelet +1fő orvos 11 hó 1 236,0 1 236,0   1 236,0 

~Intézményi szakmai napok támogatása   4,0   4,0 

Kistérségi Szociális Intézmény támogatása 22 819,0 27 067,6 60,0 27 127,6 

~2009.évi támogatás 22 819,0 22 819,0   22 819,0 

~Keresetkiegészítés   3 517,5   3 517,5 

~13.havi illetmény   620,1   620,1 

~Intézményi szakmai napok támogatása   111,0   111,0 

~Lommatzschi testvérvárosi látogatás utiköltsége     60,0 60,0 

Rendőrkapitányság támogatása   250,0   250,0 

Működési célú támogatás érték ű kiadás 32 161,0  36 663,6 60,0 36 723,6 

MŰKÖDÉSI CÉLÚ PÉNZESZKÖZ ÁTADÁS 59 668,0  64 240,6 60,0 64 300,6 

INTÉZMÉNYEK TÁMOGATÁSA 740 687,0  777 982,8 9 571,4 787 554,2 

PÉNZESZKÖZ ÁTADÁSOK,TÁMOGATÁS ÖSSZESEN 800 355,0  842 223,4 9 631,4 851 854,8 
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   4/c.sz.melléklet 

     

MŰKÖDÉSI CÉLÚ PÉNZESZK.ÁTADÁS ÁLLAMHÁZTARTÁSON KÍVÜLR E 

TÁRSADALOM ÉS SZOCIÁLPOLITIKAI JUTTATÁSOK 

2009. ÉVI 

K I A D Á S A I 

     

    1.000 Ft-ban 

FELADAT MEGNEVEZÉSE Eredeti El őző mód.  Változás Módosított  

Rendszeres szociális segély 55 491,0 55 491,0   55 491,0 

Időskorúak járadéka 17 904,0 17 904,0   17 904,0 

Lakásfenntartási hozzájárulás ( normatív ) 34 344,0 34 344,0   34 344,0 

Lakásfenntartási hozzájárulás (helyi) 1 500,0 1 500,0   1 500,0 

Ápolási díj ( normatív ) 30 952,0 30 952,0   30 952,0 

Ápolási díj ( méltányossági ) 15 869,0 15 869,0   15 869,0 

Kiegészítő gyermekvédelmi támogatás 677,0 677,0   677,0 

Egyszeri egyösszegű támogatás 10 901,0 10 901,0   10 901,0 

Tartósan munkanélküliek rendszeres segélye 84 360,0 84 360,0   84 360,0 

Közcélú foglalkoztatás 46 200,0 46 200,0 -19 372,4 26 827,6 

Átmeneti szociális segély 2 750,0 2 750,0   2 750,0 

Temetési segély 1 500,0 1 500,0   1 500,0 

Köztemetés 1 080,0 1 080,0   1 080,0 

Közgyógyellátás  5 740,0 5 740,0   5 740,0 

Rendkívüli gyermekvédelmi támogatás 2 000,0 2 000,0   2 000,0 

Utazási támogatás (helyi buszbérlet) 1 884,0 1 884,0   1 884,0 

Beiskolázási támogatás 1 800,0 1 800,0   1 800,0 

Idősek karácsonyi csomagja 3 000,0 3 000,0   3 000,0 

Tartásdíj megelőlegezés   273,7 93,6 367,3 

Közlekedési támogatás   315,0 598,5 913,5 

Szemétszállítási díjkedvezmény   1 000,0   1 000,0 

TÁRSADALOM ÉS SZOC.POL.JUTTATÁSOK  317 952,0 319 540,7 -18 680,3 300 860,4 
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               5.sz.melléklet 

VÁROSGAZDÁLKODÁSI INTÉZMÉNY 

2009. ÉVI 

BEVÉTELEI 

               1.000 Ft-ban 

B E V É T E L E K B Ő L 

Egyéb saját bevétel BEVÉTELEK                     
ÖSSZESEN 

Int.műk.kapcsolatos                                                                        
egyéb bev. Int.egyéb sajátos bev. Továbbszámlázott bevétel 

INTÉZMÉNY  

Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. 

Városgazdálkodási Intézmény 57 043,0 61 643,0 1 707,8 63 350,8 7 664,0 7 664,0 0,0 7 664,0 9 640,0 9 640,0 0,0 9 640,0 779,0 779,0 0,0 779,0 

BEVÉTELEK ÖSSZESEN 57 043,0  61 643,0 1 707,8 63 350,8 7 664,0 7 664,0 0,0 7 664,0 9 640,0 9 640,0 0,0 9 640,0 779,0 779,0 0,0 779,0 

                 

              1.000 Ft-ban 

B E V É T E L E K B Ő L 

Áfa bevétel, visszatérülés Támogatásérték ű                            
működési bevétel Pénzmaradvány Önkormányzati támogatás INTÉZMÉNY  

Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. 

Városgazdálkodási Intézmény 318,0 318,0 0,0 318,0 1 676,0 3 108,0   3 108,0 12 507,0 13 212,0   13 212,0 24 459,0 26 922,0 1 707,8 28 629,8 

BEVÉTELEK ÖSSZESEN 318,0  318,0 0,0 318,0 1 676,0 3 108,0 0,0 3 108,0 12 507,0 13 212,0 0,0 13 212,0 24 459,0 26 922,0 1 707,8 28 629,8 
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2. 
               5.sz.melléklet 

VÁROSGAZDÁLKODÁSI INTÉZMÉNY 

2009. ÉVI 

KIADÁSAI 

               1.000Ft-ban 

K I A D Á S O K B Ó L 

KIADÁSOK                      
ÖSSZESEN 

Személyi juttatás Munkaadót terhel ő járulék Dologi és folyó kiadás INTÉZMÉNY  

Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. 

Városgazdálkodási Intézmény 57 043,0 61 643,0 1 707,8 63 350,8 15 125,0 17 317,6 157,4 17 475,0 4 857,0 5 593,9 50,4 5 644,3 18 162,0 19 127,5   19 127,5 

KIADÁSOK ÖSSZESEN 57 043,0  61 643,0 1 707,8 63 350,8 15 125,0 17 317,6 157,4 17 475,0 4 857,0 5 593,9 50,4 5 644,3 18 162,0 19 127,5 0,0 19 127,5 

                 

               

K I A D Á S O K B Ó L   
Engedélyezett létszám(f ő) 

  Előző évi működési célú 
pénzmaradvány átadás Felújítás Céltartalék 

2009.01.01 2009.12.31 2010.12.31  

INTÉZMÉNY  

Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Előző mód. Vált+,- Módos. Eredeti Módos. Módos.  

Városgazdálkodási Intézmény   3 632,0   3 632,0 6 392,0 6 392,0 11 080,0 17 472,0 12 507,0 9 580,0 -9 580,0 0,0 9,45 9,45 9,45 
 

KIADÁSOK ÖSSZESEN 0,0  3 632,0 0,0 3 632,0 6 392,0 6 392,0 11 080,0 17 472,0 12 507,0 9 580,0 -9 580,0 0,0 9,45 9,45 9,45 
 

 



 

   6.sz.melléklet 

KISEBBSÉGI ÖNKORMÁNYZAT 

2009.ÉVI 

BEVÉTELEI ÉS KIADÁSAI 

     

     

     

   1.000 Ft-ban 

FELADAT MEGNEVEZÉSE Eredeti El őző mód.  Változás Módosított  

 Önkormányzati támogatás  1 874,0 1 874,0   1 874,0 

Egyéb állami támogatás központosított 
elői. 571,0 571,0 173,4 744,4 

 2008.évi maradvány  28,0 37,0   37,0 

BEVÉTELEK  ÖSSZESEN: 2 473,0 2 482,0 173,4 2 655,4 

 Személyi juttatás  1 248,0 1 248,0   1 248,0 

 Munkaadót terhelő járulék  308,0 308,0   308,0 

 Dologi kiadás  917,0 926,0 173,4 1 099,4 

KIADÁSOK ÖSSZESEN: 2 473,0 2 482,0 173,4 2 655,4 
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   7.sz.melléklet 
POLGÁRMESTERI HIVATAL 

2009. ÉVI 
FELÚJÍTÁSI ÉS FELHALMOZÁSI KIADÁSAI 

     1.000 Ft-ban 

FELADAT MEGNEVEZÉSE Eredeti El őző mód. Változás Módosított  

Víz,szennyvíz felújítás  2009. 22 200,0 22 200,0   22 200,0 

Dózsa György Gimnázium felúj.terve (2008.évről áthúzódó) 2 400,0 2 400,0   2 400,0 

Intézményi felújítási keret     1 000,0 1 000,0 

FELÚJÍTÁSI KIADÁS ÖSSZESEN: 24 600,0  24 600,0 1 000,0 25 600,0 

Áthúzódó feladatok 221 393,0 210 906,0 0,0 210 906,0 

Kompetencia alapú oktatás,egyenlő hozzáférés - innovatív 
intézményekben pályázat (TÁMOP-3.1.4/08/02) 1 206,0 1 206,0 0,0 1 206,0 

~ Pályázat írásra keret 486,0 486,0   486,0 

~ Kötelező mellékletek készítése 720,0 720,0   720,0 

ÁROP pályázati önerő 1 739,0 1 739,0   1 739,0 

Járóbeteg szakellátó Intézet önerő (területvásárlás) 7 000,0 7 000,0   7 000,0 

Ipari park 174 150,0 174 150,0 0,0 174 150,0 

~közművesítési létesítés engedély tervei 291,0 291,0   291,0 

~művelési ág alóli kivonás 686,0 506,0   506,0 

~fejlesztés önerő 173 173,0 173 173,0   173 173,0 

~látványtervek   180,0   180,0 

Kiskunmajsa-Gyógyfürdő-Bugacpusztaháza kpárút 
I.szakasz 11 111,0 0,0   0,0 

Erdőgazdálkodási tevékenység  49,0 49,0   49,0 

LEADER+ program 4 310,0 4 310,0 0,0 4 310,0 
~ Külter.csoportos postaláda helyeknél pihenőhely kialak.engedélyezés 
tervei 

300,0 300,0   300,0 

~ Külter.játszótér kialakításának engedélyezési terve (üdülőfalu) 200,0 200,0   200,0 

~ Bodoglári faluközpont park felújítás engedélyezési terve 300,0 300,0   300,0 

~ Kerékpárút környezetének felúj.engedélyezési terve 
(pihenő,esőbeálló,közvil.) 

510,0 510,0   510,0 

~ Ingatlan vás.külterületi ingatlanon történő komlex turisztikai 
beruh.céljából 

3 000,0 3 000,0   3 000,0 

Közösségi közlekedés fejlesztési pályázat 16 798,0 17 422,0 0,0 17 422,0 

~ Közösségi közlekedés önerő 16 798,0 16 798,0   16 798,0 

~ Központi buszváró kiviteli terveinek elkészítésére keret   624,0   624,0 

DARFT pályázat 5 030,0 5 030,0 0,0 5 030,0 
~ Közvilágítás pályázati önerő (TEKI)  5 030,0 5 030,0   5 030,0 
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   7.sz.melléklet 

2. 

2009. évre tervezett 10 624,0 27 144,0 1 310,4 28 454,4 

Kompetencia alapú oktatás,egyenlő hozzáférés - innovatív 
intézményekben pályázat (TÁMOP-3.1.4/08/02) 800,0 1 680,0 0,0 1 680,0 

~vállalkozói díj komplex szaktanácsadás feladatra 800,0 1 680,0   1 680,0 

LEADER+ program 8 041,0 8 041,0 0,0 8 041,0 

~turizmus fejlesztés pályázat, kerékpárút közvilágítás 8 041,0 8 041,0   8 041,0 

Erdőgazdálkodási tevékenység támogatása 43,0 43,0   43,0 

A korai beavatkozást középpontba helyező Biztos Kezdet 
progr.elterjesztése országos szinten pályázat (TÁMOP 
5.2.2/08/2) 

1 740,0 0,0 0,0 0,0 

~pályázatírás keretösszeg 900,0 0,0   0,0 

~ tervezési költségek 360,0 0,0   0,0 

~ szakmai dokumentumok 480,0 0,0   0,0 

Bölcsődék, közoktatási intézmények infrastruktúrális 
fejleszt. 0,0 10 000,0 0,0 10 000,0 

~ pályázati önerő   10 000,0   10 000,0 

Marispuszta 204.tanyavillamosítás   880,0 0,0 880,0 

Csapadékvíz-csatornázás "A" ütem, záportározó létesítési 
vízjogi engedélyterv   0,0 0,0 0,0 

Családsegítő szolg.elhelyezésével kapcsolatos költségek 0,0 2 993,0 0,0 2 993,0 

~ elhelyezésével kapcsolatos tervezési költségek   500,0   500,0 

~ akadálymentesítési pályázathoz pályázati díj keret   493,0   493,0 

~ akadálymentesítési pályázat önerő   2 000,0   2 000,0 

Akadálymentesítéssel kapcs.pályázat (DAOP-2009-4.3.1.)   1 000,0 0,0 1 000,0 

~ előkészítéssel kapcsolatos díj keret   1 000,0   1 000,0 

Közösségi közlekedés fejlesztési pályázat   107,0 950,4 1 057,4 

~ Tulajdoni lap, térképmásolatok   107,0   107,0 

~Esőbeállók építési engedélyezési tervdokumentáció     950,4 950,4 

DARFT pályázat   2 400,0 0,0 2 400,0 
~ Járdaépítés önerő + pályázati díj (TEKI)    1 500,0   1 500,0 

~ Intézmények riasztórendszereinek kibővítése önerő+pály.díj (CÉDE)   900,0   900,0 

Ipari Park     360,0 360,0 

~Közbeszerzési eljárás     360,0 360,0 

FELHALMOZÁSI KIADÁS ÖSSZESEN: 232 017,0  238 050,0 1 310,4 239 360,4 

Felhalmozási célú pénzeszköz átadás 71 818,0  83 429,0 1 401,8 84 830,8 

Felhalmozási célú kölcsön    19 036,0    19 036,0 
Finanszírozási kiadás: Hosszú lejár.hitel visszafiz . 13 875,0 13 875,0   13 875,0 

FELÚJÍTÁS, FELHALM., FELH.ÁTAD.ÉS 
FIN.KIAD.ÖSSZ.: 342 310,0 378 990,0 3 712,2 382 702,2 
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   7/a.sz.melléklet 

     

FELHALMOZÁSI CÉLÚ PÉNZESZKÖZ ÁTADÁS  
2009. ÉVI 

K I A D Á S A I 
     
     
     
     

   1.000 Ft -ban 

FELADAT MEGNEVEZÉSE Eredeti Előző 
mód. Változás  Módosított  

Tiszta Kiskunmajsáért Alapítványi támogatás 36 209,0 36 209,0   36 209,0 

Garancia és kezességvállalás: LTP lakossági átvállalás 2 279,0 2 279,0   2 279,0 

Kistérs.Közszolg.Nonprofit Kft.tám.Járóbeteg Szakellátó önerő 9 570,0 9 570,0   9 570,0 

Lakossági járdaépítési támogatási keret   500,0   500,0 

Felhalmozási célú pe.átadás államháztartáson kívülr e össz.  48 058,0 48 558,0 0,0 48 558,0 

Bentlakásos Int.korszerűsítési pályázat sajáterő+sikerdíj 9 567,0 9 567,0   9 567,0 

Egyes szakos.ellátási formák és nappali ellátások tám. 
(ÖNO)önerő+előfin. 7 600,0 7 600,0   7 600,0 

Többcélú Kistérségi Társulás gépkocsi beszerzés támogatása 6 593,0 6 593,0 1 111,8 7 704,8 

Kistérs.Szociális Intézmény garázs + tároló építés támogatása     290,0 290,0 

Kiskunmajsa-Gyógyfürdő-Bugacpusztaháza kpárút I.szakasz   11 111,0   11 111,0 

Felhalmozási célú pe.átadás államháztartáson belülr e össz.  23 760,0 34 871,0 1 401,8 36 272,8 

 FELHALMOZÁSI CÉLÚ PÉNZESZKÖZ ÁTADÁS ÖSSZ: 71 818,0 83 429,0 1 401,8 84 830,8 

Járóbeteg szakellátó előfinanszírozási keret Kistérségi 
Közszolgáltató Nonprofit Kft  részére    19 036,0   19 036,0 

Felhalmozási célú kölcsön államháztartáson kivülre   19 036,0 0,0 19 036,0 

 FELHALMOZÁSI CÉLÚ KÖLCSÖN ÖSSZ:   19 036,0 0,0 19 036,0 

 FELHALMOZÁSI CÉLÚ PÉNZESZKÖZ ÁTADÁS,KÖLCSÖN  71 81 8,0 102 465,0 1 401,8 103 866,8 
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   8.sz.melléklet 
KISKUNMAJSA VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 

2009. ÉVI 

TARTALÉKA 
    1.000 Ft-ban 

FELADAT MEGNEVEZÉSE Eredeti Előző 
mód. Változás  Módosított  

Önkormányzati lakások értékesítése 54 906,0 52 906,0   52 906,0 

Kiemelt munkavégzés ker.kieg(121,66főx5.250x3hóx32%)  2 529,0 0,0   0,0 

Pedagógus szakkönyv ( 120,75főx14.000) 1 691,0 0,0   0,0 

Pedagógus szakvizsga ( 120főx11.700 )  1 404,0 0,0   0,0 

Pedagógiai szakmai szolgáltatás (1302,0 fő x 720 )  937,0 0,0   0,0 

Szociális továbbképzés ( 6fő x 9.400 ) 56,0 0,0   0,0 

Diáksport feladatok  / (982fő x 1300x8/12)+(976főx1300x4/12) / 1 274,0 0,0   0,0 

Diáksport feladatok kötött / (982fő x 430x8/12)+(976főx430x4/12) / 422,0 0,0   0,0 

Tanulók ingyenes tankönyv ellátása  (455fő x 10.000)  4 550,0 4 550,0   4 550,0 

Tanulók általános tankönyv támog.(976fő x 1.000) 976,0 976,0   976,0 

Nem magyar nyelvű oktatás (34fő x 45.000 x 8/12 ) 1 020,0 0,0   0,0 

Nem magyar nyelvű oktatás (34fő x 43.000 x 4/12 ) 487,0 0,0   0,0 

Kultur.és egyéb szabadidős tev.(980fő x 1.000 ) 980,0 0,0   0,0 

Bejáró tanulók támog. Gimnázium( 80fő x18.000) 1 440,0 0,0   0,0 

2008.évről áthúzódó 13.havi illetmény + 32% 2 294,0 0,0   0,0 

Keresetkiegészítés (nem közoktatási) 5 474,0 0,0   0,0 

Eseti keresetkiegészítés maradvány 2008. 299,0 0,0   0,0 

Normatív állami,normatív kötött tám.visszafizetési köt.(SZJA) 13 600,0 623,9 -180,0 443,9 

13.havi illetmény központosított támogatás 2008.év maradvány 3 249,0 0,0   0,0 

Sportfeladatok támogatásának kerete 4 516,0 16,0   16,0 

Felhalmozási, felújítási alap 36 000,0 23 856,0 -1 742,4 22 113,6 

~ Intézményi meszelések, mázolások 22 255,0 22 255,0 -237,4 22 017,6 

~ Szabad keretmaradvány 13 745,0 1 601,0 -1 505,0 96,0 

Majsai Nyári Fesztivál keretösszege 3 700,0 3 520,0 -3 520,0 0,0 

EU Integrációs keret 1 000,0 965,0 -60,0 905,0 

Közbeszerzési eljárások bonyolítására keret 3 000,0 3 780,0 -1 859,2 1 920,8 

Hagyatéki készpénz, betétkönyv 4 504,0 4 504,0   4 504,0 

TDM szervezethez csatlakozás keretösszege 5 000,0 3 000,0 0,0 3 000,0 

~ Turisztikai pályázat önerő 2 000,0 0,0   0,0 

~ Keretmaradvány 3 000,0 3 000,0   3 000,0 

Fejlesztési célú kötvénykibocs.-ból származó bev.tartaléka 44 977,0 0,0   0,0 

Hosszú lejáratú fejl.célú hitelfelvételből származó bev.tartaléka   72 781,0   72 781,0 

Pályázatok előfinanszírozására keret   32 280,5 1 149,0 33 429,5 

Céltartalék 200 285,0 203 758,4 -6 212,6 197 545,8 

Általános tartalék 11 000,0 73,6 -30,7 42,9 

TARTALÉK ÖSSZESEN: 211 285,0 203 832,0 -6 243,3 197 588,7 
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B E V É T E L I 

előirányzat módosítás 

    

   E Ft-ban  

Intézmény megnevezése Összeg 

       

Arany János Általános Iskola, Óvoda és Bölcs őde    383,8 

Intézmény egyéb sajátos bevétel  193,8   

~ Allians Hungária Biztosító betörés miatti kártérítése 88,4     

~ Bérleti díj bevételi többlet tervesítése 105,4     

Működési célú pénzeszköz átvétel  190,0   

~ Bács-Kiskun Megye Közoktatásáért Közalapítvány támogatása 190,0     

       

Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégiu m    2 415,0 

Támogatás értékű működési bevétel  435,0   

~ Útravaló Ösztöndíj program támogatása (OKM) 435,0     

Működési célú pénzeszköz átvétel  1 646,0   

~ Szülői Munkaközösségi befizetés 340,0     

~ Oktatásért Közalapítványtól pályázaton nyert támogatás 1 106,0     

~ "Alapítvány a Közjóért" elnevezésű alapítványtól nyert támogatás 200,0     

Felhalmozási célú pénzeszköz átvétel  334,0   

~ Szülői Munkaközösségi befizetés 120,0     

~ Oktatásért Közalapítványtól pályázaton nyert támogatás 214,0     

       

Művelődési Központ     150,0 

Intézményi működéshez kapcsolódó egyéb bevétel  150,0   

~ Színházi utiköltség többletbevétel tervesítése  150,0     

       

Polgármesteri Hivatal összesen:     14 232,6 

Központosított támogatás  9 531,0   

~ Települési Kisebbségi Önkormányzat kiegészítő támogatása 173,4     

~ Keresetkiegészítés központosított támogatása (április-május) 8 490,6     

~ Prémium évek program támogatása 2009.I.negyedév 867,0     

Támogatásértékű működési bevétel  4 701,6   

~ Tartásdíj megelőlegezés 93,6     

~ Közlekedési támogatás 598,5     

~ SZJA jövedelemkül.mérséklés ZR keretében megmaradó összeg visszaoszt. 4 009,5     

BEVÉTELI ELŐIRÁNYZAT VÁLTOZÁS ÖSSZESEN: 17 181,4 
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K I A D Á S I 
előirányzat módosítás 

   E Ft-ban  

Intézmény megnevezése Összeg  

        
Arany János Általános Iskola, Óvoda és Bölcs őde    4 598,9 

Személyi juttatás  4 473,6   

~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 3 193,3     

~ Képesség kibontakoztató és integrációs felkészítési prog.(pénzmaradvány felhasználás) 1 280,3     

~ Prémiumévek program központosított előirányzatának lebontása 655,0     

~ Prémiumévek program központosított előirányzatának zárolása feladatelmaradás miatt -655,0     

Munkaadót terhelő járulékok  2 103,4   

~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 1 021,8     

~ Képesség kibontakoztató és integrációs felkészítési prog.(pénzmaradvány felhasználás) 409,7     

~ Jóváhagyott személyi juttatás munkaadót terhelő járuléka pénzmaradvány terhére 671,9     

~ Prémiumévek program központosított előirányzatának lebontása 212,0     

~ Prémiumévek program központosított előirányzatának zárolása feladatelmaradás miatt -212,0     

Dologi kiadás  6 397,9   

~ Képesség kibontakoztató és integrációs felkészítési prog.(pénzmaradvány felhasználás) 2 312,4     

~ Intézményi pénzmaradvány felhasználás 3 701,7     

~ Betöréskor okozott kár helyreállítási kiadásaira Allians Hungária Bizt.kártérítése terhére 88,4     
~ Bács-Kiskun Megye Közoktatásáért Közalapítvány támogatása terhére 190,0     
~ Bérleti díj bevételi többlet tervesítése 105,4     
Céltartalék  -8 376,0   

~ Jóváhagyott pénzmaradvány felhasználás -8 376,0     

       
Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégiu m    3 960,5 

Személyi juttatás  1 380,8   

~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 1 170,8     

~ "Útravaló Ösztöndíj prog.ped.mentori díja, lebonyolítási díj OKM átvett pénzeszköz terhére 210,0     

Munkaadót terhelő járulékok  447,7   

~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 374,7     

~ Jóváhagyott személyi juttatás munkaadót terhelő járuléka pénzmaradvány terhére 73,0     

Dologi kiadás  2 518,0   

~ Oktatásért Közalapítványtól pályázaton nyert támogatás terhére 1 106,0     

~ "Alapítvány a Közjóért" nevű alapítványtól nyert támogatás terhére 200,0     

~ Szülői Munkaközösség befizetése terhére 340,0     

~ Pedagógiai szakmai szolgáltatás (pénzmaradvány felhasználás) 23,0     

~ Pedagógus továbbképzés (pénzmaradvány felhasználás) 8,0     

~ Szakképzési hozzájárulás maradvány felhasználás pénzmaradvány terhére 841,0     

Ellátottak pénzbeli juttatásai  225,0   

~ "Útravaló Ösztöndíj programban résztvevő tanulók ösztöndíja OKM átvett pénzeszköz terh. 225,0     

Felhalmozás  1 363,0   

~ Oktatásért Közalapítványtól pályázaton nyert támogatás terhére 214,0     

~ Szülői Munkaközösség befizetése terhére 120,0     

~ Szakképzési hozzájárulás maradvány felhasználás pénzmaradvány terhére 1 029,0     

Céltartalék  -1 974,0   

~ Jóváhagyott pénzmaradvány felhasználás -1 974,0     
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2. 

Egressy Béni Alapfokú M űvészetoktatási Intézmény      799,6 
Személyi juttatás  263,0   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 263,0     
Munkaadót terhelő járulékok  125,2   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 84,2     
~ Jóváhagyott személyi juttatás munkaadót terhelő járuléka pénzmaradvány terhére 41,0     
Felújítás  452,4   
~ Nyílászárók cseréje, helyreállítási munkálatok 452,4     
Céltartalék  -41,0   
~ Jóváhagyott pénzmaradvány felhasználás -41,0     
       
Művelődési Központ     2 968,7 
Személyi juttatás  226,3   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 226,3     
Munkaadót terhelő járulékok  72,4   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 72,4     
Dologi kiadás  150,0   
~ Szállítási szolgáltatás színház utiköltség többletbevétele terhére 150,0     
Céltartalék  2 520,0   
~ Majsai Nyári Fesztivál keretösszegének lebontása 2 520,0     
       
Városi Könyvtár     192,5 
Személyi juttatás  145,8   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 145,8     
Munkaadót terhelő járulékok  66,7   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 46,7     
~ Jóváhagyott személyi juttatás munkaadót terhelő járuléka pénzmaradvány terhére 20,0     
Céltartalék  -20,0   
~ Jóváhagyott pénzmaradvány felhasználás -20,0     
       
Városgazdálkodási Intézmény     1 707,8 
Személyi juttatás  157,4   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 157,4     
Munkaadót terhelő járulékok  50,4   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) 50,4     
Felújítások  11 080,0   
~ Lakásgazdálkodás pénzmaradványa 9 580,0     
~ Iskolabusz felújítása, karbantartása 1 500,0     
Céltartalék  -9 580,0   
~ Jóváhagyott pénzmaradvány felhasználása -9 580,0     
       
Polgármesteri Hivatal összesen:     2 953,4 
Személyi juttatás  17 836,1   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) közszolg.jogv. 1 195,2     
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) Munka tv.hat. 80,4     
~ Közcélú foglalkoztatás 2009.márc. - 2009.május hó 16 560,5     
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Munkaadót terhelő járulékok  3 220,1   
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) közszolg.jogv. 382,5     
~ Keresetkiegészítés központosított előirányzatának lebontása (április-május) Munka tv.hat. 25,7     
~ Közcélú foglalkoztatás 2009.márc. - 2009.május hó 2 811,9     

 
3. 

Dologi kiadások   3 048,6   
~ Települési Kisebbségi Önkormányzat kiegészítő támogatás felhasználása (751164) 173,4     
8/2009.(V.28.) Polgármesteri határozat alapján      
         ~ Címeres zászlók beszerzése (751845) 30,7     
125/2009.(VI.03.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      
         ~ Kompetencia  alapú oktatás bevezetéséhez szükséges taneszközök,oktatási segédletek, 
irodai és számítástechnikai eszk beszer, valamint a ped.oktatási,továbbképzési és 
szaktanácsadói szolgáltatásra" vonatkozó közbeszerzési eljárás lefolytatása (751845) 

960,0     

135/2009.(VI.10.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      
         ~"Fejlesztési hitelfelvétel az MFB által refinanszírozott "Sikeres Magyarországért" ÖKIF 
Hitelprogram" közbeszerzési eljárásának közzétételi dija (751845) 

139,2     

         ~"Kiskunmajsa Város Önkormányzatának folyószámlahitel felvétele" hirdetmény 
közzététele nélküli tárgyalásos közbesz.eljárásának közzétételi díja (751845) 

40,0     

         ~ Kiskunmajsai Közösségi Közlekedés komplex fejlesztése központi buszváró építési 
munkáira szóló ismételt közbeszerzési eljárás lefolytatása (452025) 

360,0     

~ Majsai Nyári Fesztivál keretösszegének lebontása 1 000,0     

~ Fogorvosok átköltöztetésével járó költségek megtérítése 180,0     
146/2009.(VI.17.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján     
~ Közösségi Közl.Komplex fejl.pályázathoz kapcs.19 db esőbeálló igazgatás szolg.díja 165,3     

Támogatásértékű működési célú kiadás  60,0   

9/2009.(VI.09.) Polgármesteri határozat alapján      
     ~ TKT Kistérségi Szociális Int.részére a Lommatzschi testvérvárosi látogatás útjának fin. 60,0     
Támogatásértékű felhalmozási célú kiadás  1 401,8   
~ TKT tanyagondnoki szolg-hoz pályázott gépjármű beszer-hez szükséges ÁFA fedezet bizt. 1 111,8     
~ TKT Kistérségi Szociális Intézménynél garázs és tároló építés 290,0     
Társadalom és szociálpolitikai juttatások  -18 680,3   
~ Közcélú foglalkoztatás 2009.márc. - 2009.május hó -19 372,4     
~ Közlekedési támogatás 598,5     
~ Tartásdíj megelőlegezés 93,6     
Felújítás  1 000,0   
~ Intézményi felújítási keret elkülönítése 1 000,0     
Felhalmozás  1 310,4   
139/2009.(VI.10.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      
       ~ Köz.Közlekedés komplex fejl.című pály.esőbeállók építési eng.tervdokumentáció kész. 950,4     
147/2009.(VI.17.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      
       ~ Ipari Park víz-, szennyvíz-, csatornahál.építési munkáira szóló ismételt közbesz.eljárás  360,0     
Céltartalék  -6 212,6   
Felhalmozási és felújítási alap szabad keretmaradvány -1 505,0     
~ TKT Kistérségi Szociális Intézménynél garázs és tároló építés -290,0     
~ Intézményi felújítási keret elkülönítése -1 000,0     
~ Intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített keret lebontása (belső átcsop.) -215,0     
Felhalmozási és felújítási alap intézményi meszelésekre, mázolásokra -237,4     
~ Nyílászárók cseréje, helyreállítási munkálatok (Egressy Béni Alapfokú Művészetokt. Int.) -452,4     
~ Intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített keret lebontása (belső átcsop.) 215,0     
Majsai Nyári Fesztivál keretösszege -3 520,0     
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~ Majsai Nyári Fesztivál keretösszegének lebontása -3 520,0     
Normatív állami hozzájárulás visszafizetési kötelezettség maradványa -180,0     
~ Fogorvosok átköltöztetésével járó költségek megtérítése -180,0     
EU integrációs keret -60,0     
9/2009.(VI.09.) Polgármesteri határozat alapján      
     ~ TKT Kistérségi Szociális Int.részére a Lommatzschi testvérvárosi látogatás útjának fin. -60,0     

 
 

4. 

Közbeszerzési eljárási bonyolítási keret -1 859,2     

125/2009.(VI.03.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      

         ~ Kompetencia  alapú oktatás bevezetéséhez szükséges taneszközök,oktatási segédletek, irodai 
és számítástechnikai eszk beszer, valamint a ped.oktatási,továbbképzési és szaktanácsadói 
szolgáltatásra" vonatkozó közbeszerzési eljárás lefolytatása 

-960,0     

135/2009.(VI.10.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      

         ~"Fejlesztési hitelfelvétel az MFB által refinanszírozott "Sikeres Magyarországért" ÖKIF 
Hitelprogram" közbeszerzési eljárásának közzétételi dija (751845) 

-139,2     

         ~"Kiskunmajsa Város Önkormányzatának folyószámlahitel felvétele" hirdetmény közzététele 
nélküli tárgyalásos közbesz.eljárásának közzétételi díja (751845) 

-40,0     

         ~ Kiskunmajsai Közösségi Közlekedés komplex fejlesztése központi buszváró építési munkáira 
szóló ismételt közbeszerzési eljárás lefolytatása (452025) 

-360,0     

147/2009.(VI.17.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      

       ~ Ipari Park víz-, szennyvíz-, csatornahál.építési munkáira szóló ismételt közbesz.eljárás  -360,0     

Pályázatok előfinanszírozása 1 149,0     
139/2009.(VI.10.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      

       ~ Köz.Közlekedés komplex fejl.című pály.esőbeállók építési eng.tervdokumentáció kész. -950,4     

~ TKT tanyagondnoki szolg-hoz pályázott gépjármű beszer-hez szükséges ÁFA fedezet bizt. -1 111,8     

~ SZJA jövedelemkülönbség mérséklés ZR keretében megmaradó összegének visszaosztása 4 009,5     

~ Prémiumévek program támogatása 2009. I. negyedévi (Arany J. zárolás) 867,0     

~ Iskolabusz felújítása, karbantartása -1 500,0     

146/2009.(VI.17.) Pénzügyi és Költségvetési Bizottság határozata alapján      

~ Közösségi Közl.Komplex fejl.pályázathoz kapcs.19 db esőbeálló igazgatás szolg.díja -165,3     

Általános tartalék  -30,7   

8/2009.(V.28.) Polgármesteri határozat alapján      

         ~ Címeres zászlók beszerzése  -30,7     

KIADÁSI ELŐIRÁNYZAT VÁLTOZÁS ÖSSZESEN:     17 181,4 
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16./ N a p i r e n d 
       E g y e b e k 
       /Szóbeli előterjesztés./ 
 
Polgármester kéri a képviselőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Szikora Lajosné képviselő: 
Dósai Imre alpolgármester úr ígérte a közlekedési bejárás során, hogy felkeresi a SZIGÜ Rt-t 
a temető 2 és fél éve elszakadozott kerítésével kapcsolatban. Felvette- e velük a kapcsolatot? 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Nem a SZIGÜ-re tartozik, egyházi ingatlan. 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Időközben kiderült, hogy azt a sövénysort a város telepítette oda. Az egyik gondnokkal 
beszéltem csak. Ha az egyház nem intézkedik, akkor a Városgazdálkodási Intézményre 
marad, intézkedni fogunk, mert valóban, az az állapot ott tarthatatlan. 
 
/Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester bejött, Farkas Mihály képviselő kiment, jelen 
van 11 képviselő./ 
 
Dr. Kiss Tibor képviselő: 
A Kiskunmajsai Lovasklub június 28-án rendez Kiskunmajsán egy megyei amatőr fogathajtó 
versenyt, ahová szeretettel meghívom a Képviselő-testület minden tagját és Kiskunmajsa 
lakosságát, ahol országos négyes fogathajtó bajnokok is szerepelni fognak. 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Fogl András képviselőtársam említette Alpolgármester úr előterjesztésénél a közbiztonságról, 
amiben le van írva, hogy az elmúlt 4 évben egyáltalán nem volt ilyen, és amire Képviselő úr 
azt mondta, hogy nem így van. Azt kérem Alpolgármester úrtól, hogy ami volt, arra legalább 
ne mondjuk azt, hogy nem volt. Minden évben volt rendőrségi beszámoló. 
Olvasom az újságban az EP választás után az „Udvarias gratuláció a győztesnek” című 
cikkben, hogy „Az EP választást követően sajtótájékoztatót tartott a kiskunmajsai 
városvezetés a Polgármesteri Hivatalban. Szabóné Csábrády Anikó és Dósai Imre 
alpolgármester pártelnöki tisztségükben értékelték a kiskunmajsai eredményeket”. 
Pártelnökök tartottak sajtótájékoztatót, vagy a városvezetés? Majd a végén oda van írva, hogy 
„A sajtótájékoztatóra Fogl András, az MSZP helyi elnöke is meg volt hívva, aki egyéb 
elfoglaltsága miatt nem tudott részt venni.” Három pártelnök lett meghívva erre a 
sajtótájékoztatóra. Kérdezem, hogy ha a pártelnököknek lett tartva a sajtótájékoztató, akkor 
hol van a többi pártelnök, ők miért maradtak ki ebből az értékelésből? Mennyivel többek azok 
a pártelnökök, akik itt ülnek a Testületben, mint akik még nem? 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
A sajtótájékoztató ebben a ciklusban vált hagyományossá a kiskunmajsai Önkormányzat 
életében. Sajtótájékoztatóra mindig a frakcióvezetőket szoktuk meghívni, akik többnyire 
eleget is tesznek ennek a meghívásnak. A sajtótájékoztatón a tárgyszerű eredményeket 
szerettem volna a kiskunmajsai polgárok elé tárni a részvételi aránnyal és a választási 
eredménnyel kapcsolatban. Képviselőtársaim pedig mint frakcióvezetők voltak jelen és 
fogalmazták meg álláspontjukat. 
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Lommatzschban volt hivatalos városi delegációnk az elmúlt hét végén, a Cseresznye 
Fesztiválon vettünk részt. A delegáció tanácskozást folytatott az ottani város részben 
kicserélődött vezetésével, mert ott helyhatósági választások voltak. Polgármester asszony azt 
kérte tőlünk, hogy a kiskunmajsai termékek gyártóiról egy listát küldjünk el számukra, mert 
gazdasági kapcsolatot szeretnének kiépíteni, ha mód van rá. A megbeszélésen tájékoztattuk 
arról a Polgármester asszonyt, a jelen lévő képviselőket, illetve az ottani testvérvárosi 
kapcsolati bizottság tagjait, hogy a 2 éves kiskunmajsai program keretében melyek azok a 
programok, amelyekben a két település együttműködésére és részvételére számítunk. 
El szeretném mondani, hogy amennyiben fellebbezés nem érkezik be a Járóbeteg-szakrendelő 
építésével kapcsolatban, akkor június 22-én hétfőn aláírásra kerül a kiviteli szerződés és 
június 29-én hétfőn tartjuk az ünnepélyes alapkőletételt, amire minden Képviselőtársunkat 
szeretettel várunk. Ez az építendő Járóbeteg-szakrendelő leendő szökőkútja helyén lesz 
elhelyezve. Ott szeretnénk ezt az ünnepséget megtartani, utána egy kisebb fogadáson 
vendégül látni a résztvevőket. Ezt a rendezvényt a pályázati forrás támogatja, nem a 
kiskunmajsai Önkormányzat, pályázati forrásból fog megvalósulni, csak 1%-át kell nekünk 
kifizetni, a többi pályázati forrásból fog megvalósulni. És kötelező elem is, meg kell tartani 
ezt a rendezvényt ahhoz, hogy a pályázat szabályosan legyen lebonyolítva. 
Bányai Gáborral, a Megyei Közgyűlés Elnökével ma tanácskoztam azzal kapcsolatban, hogy 
a jánoshalmi és a kiskunmajsai szakrendelő működésének összehangolása érdekében már 
most el kellene kezdenünk közösen gondolkodni azon, hogy ezen szakrendelők   működését 
hogyan tudjuk megvalósítani összefogással. Elnök úr azt javasolta, hogy június 30-án kedden 
a reggeli órákban a két képviselő-testület egy informális ülésre Kiskunmajsán jöjjön össze és 
Bányai Gábor elnök úr elmondja a Megyei Kórház, a Bács-Kiskun Megyei Önkormányzat és 
településünk elképzeléseit arról, hogy hogyan képzeljük el a szakorvosi állománnyal való 
feltöltést, a működést, a működési költségeket és egy ilyen tájékoztató megbeszélést fogunk 
tartani.  
 
Faludi Tamás képviselő: 
A másik 5 párt vezetői és a pártok szimpatizánsai is megérdemelnek annyit, hogy ha az 
valóban így van, hogy frakcióvezetőként vettek részt és nyilatkoztak az említett személyek, 
akkor kérem, hogy a következő Kun-Majsában sajtó helyreigazítást a Polgármester úr 
jelentessen meg, hogy téves információ volt, ami az újságban megjelent, nem pártelnökök, 
hanem frakcióvezetők nyilatkoztak, ezért nem kaptak a többiek meghívót. 
 
Nyerges Benjamin képviselő: 
Leiz Sándor képviselő úr közterület rendjével kapcsolatos felvetéséhez csatlakozom, amikor a 
körzetbejárások voltak, még nem voltak lombosak a fák. Azóta takarják a közlekedési 
jelzőlámpákat, a tiltó táblákat, elsőbbségadási táblákat és a közvilágítás lámpáit is. Arra 
kérem Polgármester úr, Alpolgármester úr közbennjárását és a Városgazdálkodási Intézmény 
illetékeseit, hogy e tekintetben eljárjanak. 
Ezennel tisztelettel meghívom a Képviselő-testületet és Kiskunmajsa lakosságát arra a 
rendezvényre, melyet június 27-én szombaton délután 3 órakor a Híd-parkban, a Széchenyi 
sportcsarnok mögötti téren kialakított sportpálya avatásakor tartunk. 
 
/Farkas Mihály képviselő bejött, jelen van 12 képviselő./ 
 
Fogl András képviselő: 
Mindig óvakodom attól, hogy a városi hetilapban megjelenő írásokra reagáljak, erre szoktam 
kérni Képviselőtársaimat is, hogy nem itt van ennek a helye. Faludi képviselőtársam említette 
a sajtótájékoztatót. Én nem kérek helyreigazítást, valóban nem felel meg viszont a 
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valóságnak, hogy egyéb elfoglaltságom miatt nem tudtam jelen lenni. Nem is akartam 
elmenni, mert azt gondoltam, hogy ehhez nekünk, mint önkormányzati képviselőnek semmi 
közünk. Kifejtettem azon véleményemet, hogy egy EP választáshoz sem önkormányzati 
képviselőként, sem pártelnökként, sem frakcióvezetőként semmi közöm sem nekem sem 
képviselőtársaimnak, sem alpolgármestereknek, sem Polgármesternek. Ahhoz egy közünk 
van, hogy nekünk, mint önkormányzatnak a Választási Bizottságon keresztül biztosítani kell a 
törvényes keretek között a választás minden problémától mentes lebonyolítását. Én ehhez az 
állásfoglalásomhoz tartom magam a továbbiakban is, ezért nem vettem részt.  
Polgármester úrnak volt egy érdekes megjegyzése, hogy Bányai Gábor elnök úr jelenlétében 
egy összevont képviselő-testületi ülésen hallhatunk arról, hogy hogyan képzeljük el… 
Bízom benne, hogy rosszul hallottam. Az, hogy Bányai Gábor hogyan képzeli el engem nem 
igazán érdekel. Engem leginkább az fog érdekelni, hogy Kiskunmajsa Város Önkormányzata 
hogyan képzeli el a Járóbeteg-szakellátó központ működtetését, fenntartását. Az engem nem 
befolyásol, hogy Jánoshalmán ezzel egyidejűleg egy ugyanilyen beruházás folyik. A kettő 
között nagy összefonódásokat nem javaslok. Találjuk meg a saját magunk megoldását, ez a 
felelősség a miénk lesz. 
Sajnos az elmúlt hetekben egyre furcsább híreket lehetett hallani a Jonthermál Zrt., a 
Tourinform Iroda és az Önkormányzat által bezárt háromszög körül kialakult helyzetről. Arra 
kérem Polgármester urat, hogy soron következő testületi ülésünkre egy írásos tájékoztatót 
szíveskedjen nekünk nyújtani arról, hogy ez a helyzet hogyan alakult, tudjuk-e kezelni a 
kialakult helyzetet, illetve adott esetben az Önkormányzatnak milyen lépéseket kell 
megtennie? 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának van egy hatályos döntése arról, miszerint ez év 
december 31-ével megszünteti az együttműködést az ’56-os Történelmi Alapítvánnyal a 
Múzeum, illetve a Tájház működtetésére. Ugyancsak azt kérem Kiskunmajsa Város 
Önkormányzatától, hogy a szeptemberi ülésre egy teljes körűen előkészített és minden 
szempontból körbejárt előterjesztés kerüljön az asztalra, amely minden szempontból tisztázza 
az átadás-átvétel körülményeit, illetve a további üzemeltetés, működtetés feltételeit is 
világossá teszi számunkra.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Az utolsó ponttal kapcsolatban annyit tudok tájékoztatásul adni, hogy Alpolgármester 
asszonyt kértem fel az elmúlt hetekben arra, hogy ezt a munkát készítse el annak érdekében, 
hogy – ahogy Képviselő úr mondta – december 31-ére egy komplett, minden hatóság és 
szakember által jóváhagyott és helyeselt megoldást tudjunk az asztalra tenni, akkor tisztán 
láthatunk ebben az ügyben. Alpolgármester asszonyé a felelősség ebben a tekintetben. 
 
Amennyiben több hozzászólás nincs a nyílt ülést 1835-kor bezárom, zárt üléssel folytatjuk a 
tanácskozást. 

 
K. m . f. 
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